
حجت الاسلام محمدی گلپایگانی: 
امروز بیشترین حمله دشمن

 متوجه رهبر انقلاب است
رئیس دفتر رهبر معظم انقلاب 
اســلامی گفت: امروز بیشترین 
حملــه دشــمن متوجــه رهبــر 
انقلاب است چون ایشان عمود 
خیمــه انقلاب اســت؛ ایشــان 
چه جانشــین خوبی بــرای امام 
خمینی اســت که همــه اهداف 
امــام راحل را دنبــال کرده و یک 
به یک آنها را به ثمر می رساند. ...

سرلشکر باقری:
 پنج هزار شرکت دانش بنیان

با وزارت دفاع همکاری می کنند
رییس ستاد کل نیروهای مسلح 
گفت: اکنون دســتکم پنــج هزار 
شرکت دانش بنیان با وزارت دفاع و 
صدها شرکت دانش بنیان با ارتش 
و سپاه از جمله نیروی زمینی سپاه 
کار می کنند. ســردار سرلشــکر 
پاسدار محمد باقری روز سه شنبه 
در همایــش ســالانه فرماندهــان 

نیروی زمینی سپاه در ...
روزنامه

21 تیر ماه 1402  23 ذی الحجه1444   13 جولای 2023  شماره 5765  سال بیست و ششم  5000 تومان چهار شنبه 

مدیرکل بازرسی استان قم تاکید کرد:

حمایت کامل از پروژه های 
عمرانی شهری
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هشدار آبفای استان قم:
قمی ها از مصارف غیرضروری آب خودداری کنند
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آیت الله مکارم شیرازی:

مستأجرها در چنگال مالک های 
بی انصاف گرفتار شده اند 

برای جلوگیری از افزایش بی رویه اجاره مسکن فکر اساسی شود

مدیر صندوق بازنشستگی کشوری استان قم خبرداد:

اعطای ۶۰ میلیارد تومان تسهیلات به بازنشستگان قمی

افزایش  و  مستأجران  مشکلات  به  تقلید  مراجع  از  یکی 
اجاره بها اشاره کرد و گفت: متأسفانه مستأجرها در چنگال 
مالک های بی انصاف گرفتار شده اند که بدون اینکه هیچ گونه 

تغییر و تحولی در ملک ایجاد کرده باشند، رهن و اجاره های 
خود را مرتب افزایش می دهند که باید برای آن فکر اساسی 

کرد.  آیت الله ناصر مکارم شیرازی روزسه شنبه در دیدار ...

اسحاق جهانگیری:
 حکومت  باید راه  گفت وگو با 
نخبگان و ذی نفعان را باز کند

 معــاون اول رئیــس جمهور در 
دولــت های یازدهــم و گفت: به  
نظر بنده مهمترین مسأله ایران 
توســعه  پایدار و متوازن اســت. 
در شرایط فعلی که  کشور دچار 
تحریم ها و فشــارهای اقتصادی 
اســت، تفکری در کشــور وجود 
دارد که  می گوید راهکار بقا باید 

جایگزین راهکار توسعه  ... 7 22

معاون اول قوه قضائیه درقم:

واجب شرعی و سیاسی بودن
حجاب یک خط قرمز است

ماه محرم فرصت بسیار مناسبی برای تزریق مثبت انرژی به جامعه است
دشمنان در راستای تخریب چهره روحانیت تلاش شبانه روزی دارند

مدیرکل بازرسی استان قم، با تأکید بر اینکه حامی پروژه 
عمرانی شهری هستیم گفت : 100 درصد از این پروژه ها 
حمایت می کنیم و در این مسیر هرگونه کمکی که بتواند در 

راهکارها،  بررسی  با  باشد  توسعه شهر نقش داشته  ایجاد 
ضوابط و حتی پیدا کردن مسیرهای مختلف دریغ نمی شود.

حجت الاسلام والمسلمین محمود طالبی در بازدید از ...
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تقاطع  دو  اجرای  با  تکمیل محور عماریاسر  به  اشاره  با  بازدید  دراین  نیز  قم  شهردار 
غیرهمسطح گفت: در سال اجاری اجرای تقاطع غیرهمسطح میدان سپاه آغاز خواهد 
شد. دکتر سید مرتضی سقائیان نژاد با اشاره به آغاز عملیات عمرانی پروژه بسط شرقی 
حرم مطهر اظهار داشت: این پروژه با هزینه ای بالغ بر 28 هزار میلیارد ریال با مشارکت 
بخش خصوصی در حال انجام است. وی با بیان اینکه زیربنای این پروژه بیش از 120 هزار 
مترمربع خواهد بود، مطرح کرد: زمان پیش بینی شده برای اتمام این پروژه نهایتاً 42 تا 
48 ماه بوده که امیدواریم سرمایه گذار با سرعت بیشتری این پروژه مهم را به سرانجام ...

جدول  از  کشاورزی  بخش  حذف  گفت:  قم  استان  کشاورزی  جهاد  سازمان  رئیس 
قطعی برق باید در سطح ملی پیگیری شود. محمد رضا حاجی رضا در گفتگویی با بیان 
اینکه امسال میزان قطعی برق در حوزه کشاورزی افزایش یافته است افزود: با توجه به 
مولد بودن بخش کشاورزی از مجموعه استانداری تقاضا داریم موضوع حذف این بخش 
از جدول قطعی های برق را در سطح ملی پیگیری کنند. وی با بیان اینکه هم اکنون 
چهار روز در هفته و روزی 5 ساعت برق حوزه کشاورزی حذف می شود گفت: تقاضای 

ما این است که فعلا شرکت توزیع نیروی برق این میزان را به یک سوم کاهش دهد...

شهردار قم مطرح کرد: 
تکمیل محور عماریاسر با اجرای دو تقاطع غیرهمسطح

رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان قم :
بخش کشاورزی باید از قطعی های برق مستثنی شود

84

استاندار قم خبرداد:

تخصیص ۱۰ میلیارد تومان اعتبار
 به پروژه های میراث فرهنگی 

استاندار قم گفت: در دولت سیزدهم اعتباری بالغ بر ۱۰ میلیارد تومان از محل 
سفر رئیس جمهور به بحث میراث فرهنگی استان تخصیص گرفت که مرمت و 

بازسازی پروژه ها بعد از جذب اعتبار آغاز شده است.
سیدمحمدتقی شاهچراغی روز سه شنبه در حاشیه بازدید از تپه قلی  درویش در 
قم اظهار کرد: به همت اداره کل میراث فرهنگی استان تا به امروز ۱۳ کاروانسرا در 

قم مرمت شده و پروژه هایی نیز در دست اقدام است.
وی در ادامه گفت: یکی از مستنداتی که انسان می تواند به گذشته و تاریخ خود 
افتخار کند همین آثار باستانی، مذهبی و ملی است که در هر کشوری وجود دارد.
وی افزود: در واقع تمدن هر کشور بیانگر قدرت استحکام بنیان خانواده و 
حکومت و مردم آن سرزمین است. استاندار قم تصریح کرد: وجود حرم مطهر 
بانوی کرامت و مسجد مقدس جمکران یکی از دلایل برکت و افتخار مردم مومن 
و انقلابی قم است. شاهچراغی گفت: تاریخ یک هویتی به مردم هر منطقه ای 
می دهد، به استناد چیزی که کارشناسان و باستان شناسان ما می گویند تپه قلی 

درویش قدمتی بالغ بر هفت هزار ساله دارد.
وی ادامه داد: واقعیت این است که تپه قلی درویش به عنوان یک اثر باستانی 
گردشگرپذیر باید مورد بازدید عموم قرار بگیرد و ما آماده ساماندهی این منطقه 
هستیم اما باید مسائل کلان و اقتضائات قانونی را هم در نظرگرفت. شاهچراغی 
خاطرنشان کرد: تنها در صورتی که مشکلات حقوقی این منطقه حل شود بعد از 
انجام توافقات آن وقت می توانیم مطالعاتی در این زمینه و تبدیل شدنش به سایت 

موزه را آغاز کنیم.
 

دبیر جشنواره علامه حلی )ره( خبرداد:

رشد ۱۲۳ درصدی آثار رسیده به نهمین 
جشنواره علامه حلی 

دبیر جشنواره علامه حلی )ره( از دریافت بیش از ۳۸۰۰ اثر از برادران و خواهران 
طلبه در قالب کتاب، مقاله، پایان نامه سطح ۳ و تحقیق پایانی خبر داد و گفت: 
آئین اختتامیه این جشنواره، روز پنج شنبه ۲۲ تیرماه در مدرسه عالی دارالشفاء 

برگزار می شود.
اهمیت  به  توجه  با  اظهارداشت:  سجودی  والمسلمین  الاسلام  حجت 
جشنواره علامه حلی در نهمین دوره از برگزاری این جشنواره آثار دریافتی 
نسبت به سال ۱۴۰۱ با رشد ۱۲۳ درصدی همراه بود بطوری که در دوره هشتم 
۱۷۳۵ اثر به دبیرخانه ارسال شده بود و امسال بیش از ۳۸۰۰ اثر و در قالب ده 
گروه علمی که از پیش مشخص شده بودند به دبیرخانه نهمین جشنواره ارسال 
شده ومطابق ضوابط و شرایط جشنواره های استانی مورد بررسی و ارزیابی قرار 

خواهد گرفت.
 حجت الاسلام والمسلمین محمدعلی سجودی افزود: جشنواره علامه حلی، 
رویدادی علمی و پژوهشی است که به منظور تجلیل از نوقلمان و محققان جوان 
حوزوی برگزار خواهد شد و برگزیدگان این جشنواره ضمن دریافت لوح تقدیر 
جشنواره و جوایز از تسهیلات و مزایای حوزوی دیگری نیز برخوردار خواهند 

شد.
آثار دریافتی در سامانه به  از  دبیر نهمین جشنواره علامه حلی به تعدادی 
تفکیک شرکت کنندگان اشاره کرد و افزود: تعداد آثار دریافتی از مدارس سطح 
یک ۷۶۲ اثر، سطوح عالی و مراکز تخصصی ۲۲۸۸ اثر، جامعةالزهرا )س( ۴۵۶ 
اثر و مدیریت حوزه علمیه خواهران استان قم ۳۷۱ در جشنواره نهم مشارکت 

کرده اند. 
حجت الاسلام والمسلمین سجودی گفت: در مرحله اولیه برگزیدگان قریب به 
۲۰۰ اثر انتخاب شده اند که به ترتیب در بخش مدارس سطح یک ۳۴ اثر، سطوح 
عالی و مراکز تخصصی ۱۳۳ اثر، جامعه الزهرا )س( ۲۷ اثر و مدیریت حوزه علمیه 

خواهران استان قم ۱۴ اثر دارای رتبه های یک تا سه شده و برگزیده شده اند.
 

ضرورت اصلاح الگوی 
مصرف آب

اصلاح الگوی مصرف که به معنی نهادینه کردن 
روش صحیح استفاده از منابع کشور است، سبب 

برای  ای  زمینه  و  و کاهش هزینه  ها می شود  زندگی  ارتقای شاخص های 
گسترش عدالت است. از طرفی الزام مصرف بهینه باعث می شود تا علاوه 
ارتقای فناوری در طراحی و ساخت وسایل و  از  بر پیشرفت علمی ناشی 
تجهیزات بهینه مطابق با استانداردهای جهانی، فرصت توزیع مناسب منابع 
و به تبع آن پیشرفت در دیگر بخش هایی که کمتر مورد توجه بوده است، 

نیز فراهم شود.
اصلاح الگوی مصرف و مصرف بهینه نیازمند فرهنگ  سازی پایدار است و 
این خود نیازمند راهکارهایی است تا همه افراد جامعه الزام رفتارهای اصلاح 
مصرف را احساس کنند و به تدریج این اصلاح نهادینه شده و به یک رفتار پایدار 

و در نهایت به یک فرهنگ در تمامی عرصه های مصرف تبدیل شود. 
ارایه راهکارهای جدید و اصلاح روش ها، نیاز به اتحاد گروهی و همبستگی 
افراد دارد و در این میان خانواده نخستین مجموعه ای است که اعضای آن به 
سهولت می توانند اتحاد و همبستگی در بین خود به وجود آورند و نسبت به 

شناخت عادت های اشتباه و حذف باورهای غلط اقدام کنند.
موجب  راحتی  به  خانواده  یک  های  عادت  و  رفتار  در  مثبت  تغییر  هر 
اصلاحات موثری می شود که در نهایت با جایگزین شدن عادت های صحیح 
و بهینه، ریشه های اقتصادی و فرهنگی خانواده و اجتماع را مقتدر و پایدارتر 
خواهد کرد. به این دلیل که اغلب افراد در رفتارهای خود دارای برخی از 
عادت ها و باورهای سنتی اشتباه هستند و به دلیل عدم آگاهی از واقعیت 
امر، ناخواسته نسبت به انجام و تکرار آن دست می زنند، غافل از این که این 
باورها ضربه های اساسی به فرهنگ و اقتصاد خانواده و اجتماع وارد خواهد 

کرد. 
بنابراین باید خانواده را چتری فراگیر دانست که می تواند بسیاری دیگر از 

عرصه های آموزش و تربیت را تحت تأثیر قرار دهد. 
چنانچه اصلاح فراگیر الگوی مصرف را امری متوقف بر یک تحول فرهنگی 
عمیق و ماندگار بدانیم و خانواده را اساسی ترین زمینه برای جهت دهی و 
تحقق این تحول فرهنگی، برای هدفمند نمودن این جریان و دستیابی به 
حداکثر نتیجه، باید زنان به  عنوان محوری ترین عضو در عرصه  مناسبات تربیتی 
خانواده، کانون توجه کسانی قرار گیرند که وظیفه  برنامه ریزی کلان در جهت 

عملیاتی کردن شعار اصلاح الگوی مصرف را به عهده دارند. 
با آنکه بیش از ۷۱ درصد از سطح کره زمین را آب پوشانده است، تنها ۲.۵ 
درصد از کل آب های موجود دنیا را آب شیرین تشکیل می دهد و از این میزان، 
سهم کشور ما از آب شیرین و قابل دسترس بسیار ناچیز است. با توجه به اینکه 
ایران، از جمله کشورهای پهناور دنیاست و نیاز به آب شیرین در بخش های 
گوناگون، از جمله کشاورزی بسیار فراوان است، استفاده بهینه از آب، موجب 
بهره مندی از فعالیت های اقتصادی مناسب و سامان دهی اقتصاد کشور می 
شود. با مصرف درست و بهینه آب و هدایت آن به بخش کشاورزی، می توان 
بسیاری از مواد غذایی مورد نیاز کشور را تأمین کرد تا نیازمند بیگانگان نباشیم.  
برنامه ریزان کشوری باید بر مبنای میزان آب تجدید پذیر و شرایط اقلیمی هر 
منطقه نسبت به ترویج الگوی کشت و تولید اقدام نمایند لذا تولید محصولات 
کشاورزی آب بر همچون صیفی جات و کشت های پر آب بر در این شرایط آبی 

فاقد توجیه اقتصادی هست.
قرارگرفتن موضوع آب در صدر مسائل و آموزش و ترغیب مردم به مصرف بهینه 
و برنامه ریزی برای توسعه صنایع کم آب بر و حذف کشت محصولات کشاورزی 
پرآب بر راهکار های برون رفت از بحران و به تعادل رساندن بیلان آب کشور می 

باشد.
در پایان لازم به ذکر است با صرفه جویی ۲۰ درصدی در مصرف آب دیگر 
نیازی به اجرای پروژه ای های عظیم تامین و انتقال آب نخواهد بود چرا که 

صرفه جویی کم هزینه تر از تعریف و اجرای طرح جدید است.
مدیرعامل اسبق شرکت آب منطقه ای قم

سیدحسن رضوی*

 در نظر دارد  مکان ذیل را  از طریق مزایده عمومی به اشخاص واجد شرایط اجاره دهد. 
موضوع مزایده و مدت اجاره : اجاره موقت عرصه جهت  استقرار یک دستگاه کیوسک مطابق جدول ذیل برای 

مدت ۲ سال .
بهای پایه اجاره طبق نظر کارشناس رسمی دادگستری ، میزان تضمین شرکت در مزایده ، نوع کاریری:

تذکر1 : افزایش اجاره بهاء ماهیانه طبق مبلغ پیشنهادی برای سال دوم  ۲۵% افزایش نسبت به سال قبل 
می باشد.

تذکر2: تهیه و ساخت کیوسک مطابق طرح تیپ بر عهده برنده مزایده می باشد و پس از پایان قرارداد به صورت 
رایگان به سازمان واگذار می گردد .

- نوع تضمین شرکت در مزایده : به صورت ضمانتنامه بانکی در وجه سازمان )با حداقل اعتبار ۳ماه( یا واریز وجه 
نقد به حساب بانک ملی شعبه میدان تره بار به شماره ۰۱۱۵۴۲۷۰۸9۰۰۴ بنام سازمان میادین میوه و تره بار ارائه 

و رسید آن به ضمیمه  پیشنهاد تسلیم شود.
- هر گونه کپی برداری از اسناد ممنوع بوده و فقط اشخاصی مجاز به ارائه پیشنهاد می باشند که اسناد را خریداری 

کرده باشند. 
- مبلغ خرید اسناد مزایده 1/000/000 ریال می باشد و شرکت کننده مي بایست مبلغ آن را به شماره حساب 
۰۱۱۳۱۲۷۵۸۸۰۰۱ بانک ملی به نام سازمان میادین شهرداري قم واریز نماید. هزینه خرید اسناد مزایده غیرقابل 

استرداد می باشد .
- فروش اسناد از مورخ 1402/04/21 لغایت 1402/05/01 می باشد.

محل دریافت اسناد و تسلیم پیشنهادها : قم- جاده قدیم قم تهران- روبروی بهشت معصومه) س ( - بلوار شهید 
رجایی میدان بزرگ میوه و تره بار شهید رجایی- ساختمان اداری سازمان میادین- امور قراردادها جهت دریافت 

اسناد مراجعه نمایند / همچنین جهت تسلیم پیشنهادها به آدرس فوق دفتر حراست سازمان مراجعه شود . 
-پیشنهاد دهندگان باید یک نسخه از اسناد مزایده را دریافت و با قید قبولی و بدون قید و شرط ، امضا کرده و به 
پیشنهاد خود ضمیمه نمایند.عدم انجام این مهم از جانب هر یک از شرکت کنندگان باعث حذف آنان از فرایند 

مزایده مي گردد. 
-هزینه درج آگهی بر عهده برنده مزایده می باشد .جهت کسب اطلاعات بیشتر با شماره تلفن ۳۶۶۴۱۳۲۷  

)۰۲۵( تماس حاصل فرمایید.
مهلت تحویل اسناد و تسلیم پیشنهادات:  تا پایان وقت اداری روز سه شنبه مورخ 1402/05/03 می باشد .

-سایر اطلاعات و جزئیات دراسناد مزایده موجود می باشد . 

سازمان میادین میوه و تره بار و ساماندهی
 مشاغل شهری شهرداری قم

روابط عمومی سازمان میادین شهرداری قم    

آگهی مزایده )نوبت دوم(

شناسه آگهی:1524879



چهار شنبه-21 تیر ماه 1402-    سال بیست  وششم -   شماره 25765 اخبار

سرلشکر باقری:

 پنج هزار شرکت دانش بنیان با وزارت 
دفاع همکاری می کنند

رییس ستاد کل نیروهای مسلح گفت: اکنون دستکم پنج هزار شرکت دانش بنیان با 
وزارت دفاع و صدها شرکت دانش بنیان با ارتش و سپاه از جمله نیروی زمینی سپاه کار 

می کنند.
سردار سرلشکر پاسدار محمد باقری روز سه شنبه در همایش سالانه فرماندهان نیروی 
زمینی سپاه در مشهد افزود: کارهای تحقیقاتی و تولیدی نیروهای مسلح به نحوی با 
مشارکت بخش خصوصی و شرکت های دانش بنیان و جوانان دانشمند کشورمان در حال 

انجام است و این مسیری است که رشد و پیشرفت آن را دنبال خواهیم کرد.
وی از توسعه دیپلماسی دفاعی کشور خبر داد و گفت: امروز با اکثر کشورهای همسایه 
ارتباط داریم و تفاهم نامه ها و قراردادهای متعددی امضا شده و یا در مسیر امضا قرار دارد. 
رهاورد همه توافقاتی که با کشورهای همسایه به امضا رسیده است، ارتقای امنیت، آرامش 
و دوستی میان آنها خواهد بود. رییس ستاد کل نیروهای مسلح بیان کرد: مبنای این 
تفاهمنامه ها، حفظ امنیت و توسط کشورهای منطقه است و این که یک صدا بگوییم برای 
تامین امنیت منطقه نیازی به حضور بیگانگان نیست و صهیونیست ها در این منطقه جایی 
ندارند. به گفته وی، با کمال تاسف برخی از کشورهای همجوار درباره مسئولیت شان 
نسبت به مرز به درستی عمل نمی کنند؛ در شمال عراق گروه های تجزیه طلب مسلح 

حضور دارند که ناامنی هایی را در مرزهای ما ایجاد می کنند.
هشدار به عراق درباره گروهک های تجزیه طلب

وی افزود: نیروی زمینی سپاه پاسداران انقلاب اسلامی برای صیانت و حفظ امنیت 
کشور، عملیات های تاثیرگذار موشکی و پهپادی را علیه این گروه ها انجام داد و پس از 
این که دولت عراق متعهد شد تا شهریور ماه این گروه ها را خلع سلاح و از اقدامات آنان 

ممانعت کند این عملیات متوقف شد.
سرلشکر باقری گفت: تا شهریور ماه که زمان تعهد دولت عراق است، صبر کرده و 
امیدواریم که دولت عراق به مسئولیتش عمل کند، اما اگر این زمان بگذرد و این ها مسلح 
باقی بمانند و یا عملیاتی انجام دهند، قطعاً عملیات های ما علیه این گروه ها با شدت 
بیشتری تکرار خواهد شد. رییس ستاد کل نیروهای مسلح با بیان اینکه در بخشی از 
مرزهای جنوب شرقی در ماه های اخیر شاهد تحرکاتی از سوی تروریست ها بوده ایم، بیان 
کرد: نیروی زمینی سپاه چه در شمال غرب و چه در جنوب شرق فرماندهی و مسئولیت 
میدانی را بر عهده دارد و کارهای بسیار گسترده و عظیمی در استحکام و انسداد مرز و 
استقرار و پایش انجام شده است. وی بیان داشت: امنیت امروز قابل قبول است هرچند 
که بعضی مواقع شاهد موارد نادری از ناامنی هستیم اما موارد زیادی نیز کشف و خنثی 
می شود و تلاش نیروی زمینی سپاه در کنار مرزبانی انتظامی و ارتش جمهوری اسلامی 

ایران برای مقابله با شرارتها در امتداد مرزهای افغانستان با جدیت در حال انجام است.
 

معاون سازمان انرژی اتمی عنوان کرد؛ 

جایگاه  بی نظیر ایران در تولید 
رادیوداروهای تشخیصی و درمانی 

تولید  زمینه  در  گفت:  اتمی  انرژی  سازمان  راهبردی  نظارت  و  ریزی  برنامه  معاون 
رادیوداروهای تشخیصی و درمانی توانسته ایم به جایگاه بی نظیری در سطح منطقه دست 

یابیم. 
معاون برنامه ریزی و نظارت راهبردی سازمان انرژی اتمی ایران در مصاحبه با برنامه 
بسیار  جایگاه  به  توانسته ایم  داروها  رادیو  تولید  در  کرد:  بیان  گفتگو  رادیو  »روزنه« 
چشمگیری در سطح منطقه دست یابیم و اکنون از نظر تولید رادیو داروهای درمانی، مقام 
اول منطقه قرار داریم. در زمینه صادرات رادیو داروهای تشخیصی و درمانی نیز از جایگاه 
خوبی برخورداریم. وی افزود: در حال تحقیق و پژوهش برای تولید رادیو داروهایی هستیم 
که در سطح جهانی همزمان توسط کشورهای بزرگ، تولید می شود و از این منظر پا به 
پای مراکز درمانی و کشورهای پیشرفته؛ تولید رادیو داروهای درمانی در سازمان انرژی 

اتمی ایران در دست اقدام است. البته امیدواریم در مدت زمان بسیار کوتاه تولید شوند.
قنادی تصریح کرد: با توجه به روند فزاینده ابتلاء به بیماری سرطان و نیز افزایش شمار 
افراد مبتلا به بیماری های قلبی، استفاده از فناوری هسته ای باید در کانون توجه و اقدام 
قرار گیرد. وی گفت: رادیو داروهای تشخیصی در تشخیص بسیاری از بیماری ها نظیر 
خونریزی های مغزی، انواع سرطان ها، پوکی استخوان و نیز بیماری های قلبی کاربرد 
داشته و مؤثر هستند؛ به گونه ای که سالانه حداقل یک میلیون بیمار ایرانی از رادیو 
داروهای تشخیصی نظیر تکنسیوم 99- ام استفاده می کنند. این استاد رادیو شیمی 
تصریح کرد: خوشبختانه با تلاش و همت بسیار موفق به تولید رادیو داروی درمانی ید 
رادیو  تولید سایر  به  اشاره  با  تیروئید شده ایم. وی  بیماری سرطان  برای درمان   ۱۳۱
داروهای درمانی اظهار کرد: ما در مسیر گسترش حوزه تولید رادیو داروها؛ موفق به تولید 
رادیو داروهای دیگری برای کاهش درد استخوان های بیماران مبتلا به سرطان که در 

مراحل آخر بیماری قرار دارند؛ شده ایم.

عضو کمیسیون تلفیق مجلس:

برنامه هفتم با واقعیت های کشور فاصله دارد
عضو کمیسیون تلفیق مجلس مسئله شناسی در کشور و همچنین مردمی سازی فرایند 
پیشرفت و توسعه را در برنامه هفتم مورد تأکید قرار داد و گفت: متأسفانه برنامه هفتم با 

واقعیت های کشور فاصله دارد.
علیرضا ورناصری با بیان اینکه پس از دفاع مقدس مجموعاً شش برنامه توسعه با الگو ها 
و مدل های مختلف در سطح کشور به اجرا درآورده ایم، گفت: به رغم همه تلاش هایی که 
توسط مسئولین انجام شد، متأسفانه به دلایل متعدد نتوانسته ایم به اهدافی که در اسناد 

بالادستی مدنظر داشته ایم دست پیدا کنیم.
وی برنامه هفتم را نخستین برنامه در راستای تحقق بیانیه گام دوم انقلاب اسلامی 
برشمرد و اظهار کرد: این مسئله سبب می شود این برنامه از جایگاه مهم و ویژه ای برخوردار 
باشد. رهبر انقلاب سیاست های کلی برنامه هفتم را در شهریور سال گذشته با هدف 
پیشرفت توأم با عدالت ابلاغ فرمودند و به همین جهت باید از منظر عدالت به این لایحه 
بپردازیم. عضو کمیسیون تلفیق مجلس مسئله شناسی در کشور و همچنین مردمی سازی 
فرایند پیشرفت و توسعه را در برنامه هفتم مورد تأکید قرار داد و بیان کرد: متأسفانه برنامه 
هفتم با واقعیت های کشور فاصله دارد و باید برای جبران سیاست های محقق نشده شش 
برنامه قبلی حرفی برای گفتن داشته باشد. وی با تصریح بر این موضوع که نقش ایران در 
اقتصاد جهانی و تأثیر این نقش بر سیاست های صنعتی، تجاری، ترانزیتی، انرژی، امنیت 
غذایی و ایجاد اشتغال در برنامه هفتم دیده نشده است، اظهار کرد: این موضوعات در 
کنار ابر چالش هایی که امروز در سطح کشور داریم، مانند نظام اداری و بهره وری پایین، 
ناترازی انرژی، بحران صندوق های بازنشستگی، بحران آب، مسئله امنیت غذایی و 

کاهش جمعیت مسائلی هستند که باید در برنامه هفتم موردتوجه قرار گیرد.
ورناصری با اشاره به شش برنامه توسعه ای که در کشور اجرایی شده است، تأکید کرد: 
باید برنامه های قبلی توسعه به عنوان تجربه موردتوجه قرار گیرد و لایحه برنامه هفتم نیز با 

کمک همه مراجع علمی و دانشگاهی بررسی و ایرادات آن رفع شود.

وزیر علوم: 

کیفیت آموزشی برخی واحدهای دانشگاه 
آزاد پایین است 

واحدهای  برخی  در  آموزشی  استانداردهای  فناوری گفت:  و  تحقیقات  علوم،  وزیر 
این موارد را گوشزد و مرتفع  آزاد  با دانشگاه  آزاد ضعیف است که در تعامل  دانشگاه 

می کنیم. 
محمدعلی زلفی گل وزیر علوم، تحقیقات و فناوری در خصوص اقدامات اخیر دانشگاه 
آزاد اظهار کرد: در شورای گسترش آموزش عالی وضعیت دانشگاه ها را بررسی می کنیم 
و از مدیران آنها توضیح می خواهیم؛ سعی می شود تا از نظر سطح علمی و نسبت استاد 

به دانشجو، سطح کیفی دانشگاه ها رعایت شود.
امنای  آزاد گفت: هیأت  دانشگاه  دانشجویان  وی در خصوص بحث هزینه شهریه 
دانشگاه آزاد تصمیم گیرنده است و وزارت علوم در این زمینه ورود نمی کند؛ ما در وزارت 
علوم به عنوان عضو هیأت امنا در جلسات شرکت می کنیم ولی سعی می کنیم اگر بحث 
هزینه ها و افزایش شهریه مطرح شد، با توجه به شعار امسال که مهار تورم و رشد تولید 

است، موضوع توجه به اقتصاد و معیشت خانواده ها را در نظر بگیریم.
دبیر شورای عالی علوم، تحقیقات و فناوری )عتف( در پاسخ به این پرسش که آیا کیفیت 
آموزش در دانشگاه آزاد با توجه به تعدد واحدهای آن مورد تأیید وزارت علوم است یا خیر؟ 
تصریح کرد: این مسأله بستگی به واحدهای مختلف دارد در برخی واحدها استانداردها 
خوب و در برخی دیگر ضعیف است ولی سعی می کنیم در تعامل با دانشگاه آزاد این موارد 

را گوشزد و مرتفع کنیم.

لزوم اهتمام ویژه برای ممانعت 
از ایجاد بحران دیپلماتیک

در  معمولا  که  هستند  عناصری  خودسر  و  عناصر 
قشرهای میانی و پایینی جوامع وجود دارند رگه هایی از 

این عناصر خودسر در مدیران رده پایینی نیز رسوخ کرده، این عناصر گاهی اوقات 
دو آتشه تر و تند تر از مسئولان حکومت و یا علمای دینی در زمینه سیاست و فرهنگ و 
مذهب عمل می کنند و گاهی مشاهده شده است که بطور خودسرانه اقدام به حمله 
به سفارت های کشورهای مختلف کرده اند. این عناصر گاهی به دلیل احساسی و 
یا هیجانی بودن می توانند توسط سایر عناصری که در بدنه کشورها توسط سایر 
دولت ها تغذیه می شوند نیز تحریک شوند. وجود این عناصر صرفا به ایران خلاصه 
نمی شوند و با انگیزه های ضد ایرانی نیز می توانند در بدنه حکومت عربستان حضور 

داشته باشند.
حال باید این مسئله را به حوادثی که در روابط بین ایران و عربستان در روزهای گذشته 
در جریان است تعمیم بدهیم. در اواخر سال قبل با ابتکار چین یک صلح بین ایران 
و عربستان سعودی برقرار شد اما به نظر می رسد عناصری در تلاش هستند که این 

صلح را ناپایدار کنند.
از  یکی  شدن  الخروج  ممنوع  به  می توان  نیز  مسئله  این  مصداق  جدید ترین 
سخنران های ایرانی توسط بعضی از مقامات عربستان اشاره کرد. این سخنران یک 
تبعه ایرانی است که تنها به نشر عقاید خود پرداخته و هیچ اقدامی بر علیه عربستان 

سعودی انجام نداده است.
به نظر می رسد برخی از عناصر ضد ایرانی بدنه حاکمیت عربستان سعودی به صورت 
عمدی یا شاید سهوی درصدد ایجاد بحران دیپلماتیک در روابط بین ایران و عربستان 
سعودی باشند، به این شکل که چند فرد ضدایرانی یا تندرو در بدنه و ساختار حکومت 
عربستان اقدام به ممنوع الخروج کردن سخنران ایرانی کنند، و منتظر این مساله باشند 
که در ایران نیروهای خودسر با تحریک سایر مردم اقدام به تجمع و یا حمله به محل 
اقامت دیپلمات های عربستان بکنند و در نتیجه روابط ایران و عربستان دوباره به سمت 

واگرایی میل کند.
در درجه اول از وزارت امور خارجه ایران و دولت عربستان انتظار می رود با حل فوری 
مشکل پیش آمده برای سخنران ایرانی، بهانه لازم را برای تحریک عناصر خودسر برای 

ایجاد یک بحران دیپلماتیک دیگر بگیرند.
در درجه دوم از مردم ایران انتظار می رود تا زمان رفع مشکل سخنران ایرانی و یا 
مسائل مشابهی که در آینده پیش خواهد آمد خویشتن داری کنند و از اقدامات و اظهار 
نظرهایی که به ایجاد تنش در روابط بین دو کشور منجر می شوند ممانعت کنند. باید 
به این مسئله اشاره کرد که فضای مجازی ایرانی به شدت توسط استخبارات عربستان 
سعودی رصد می شود و مصداق این مسئله نیز بازداشت کاربر توییتر ایرانی در سال قبل 
توسط عربستان بود. حال باید به این موضوع اشاره کرد که امکان دارد برخی عناصر 
ضدایرانی در بدنه دولت عربستان به ترجمه برخی از اظهارنظرها به طور مثال در رابطه  با 
به توبره کشیدن خاک عربستان و... و قرار دادن آن در برابر بن سلمان و مقامات امنیتی 
اقدام کنند. این مسئله در رابطه  با ایجاد تجمع و یا حمله به محل اقامت دیپلمات  های 
عربستان سعودی نیز صدق می کند و می تواند به ایجاد یک بحران دیپلماتیک در روابط 

بین دو کشور منجر شود.
در درجه سوم از دستگاه های امنیتی و انتظامی نیز انتظار می رود که تا زمان رفع 
مشکل اقدامات اشخاصی را که بطور عمدی یا سهوی درصدد تیره کردن روابط دو 

کشور باشند تحت نظر بگیرند و اقدامات لازم را به عمل آورند.
نتیجه گیری: 

بدیهی است موضوع ممنوع الخروجی سخنران ایرانی در سریع ترین زمان حل 
خواهد شد اما احتمالا این موضوع آخرین مساله پیش آمده توسط عناصر ضد ایرانی 
در عربستان برای تیره کردن روابط بین دو کشور نباشد و در آینده نیز شاهد مسائلی که 
می تواند در روابط بین دو کشور تنش زا باشد باز هم شاهد باشیم. یک اهمال کوچک 
و یا سایر اقدامات که برخی عناصر در آینده ممکن است برای تیره کردن روابط بین دو 
کشور انجام دهند می تواند به تیره شدن دوباره روابط بین ایران و عربستان و ایجاد یک 
بحران دیپلماتیک و یک جنگ نیابتی دیگر بین ایران و عربستان منجر شود که نتیجه ای 

جز ویرانی منطقه و خسارت های چند ده میلیارددلاری به دنبال نخواهد داشت.
کارشناسی ارشد مطالعات خاورمیانه 

اسحاق جهانگیری:

 حکومت  باید راه  گفت وگو با نخبگان و 
ذی نفعان را باز کند

 معاون اول رئیس جمهور در دولت های یازدهم و گفت: به  نظر بنده مهمترین مسأله 
ایران توسعه  پایدار و متوازن است. در شرایط فعلی که  کشور دچار تحریم ها و فشارهای 
اقتصادی است، تفکری در کشور وجود دارد که  می گوید راهکار بقا باید جایگزین راهکار 

توسعه  شود.
اسحاق   جهانگیری مراسم  نکوداشت زهرا شجاعی  اظهارداشت باید مفهوم  زن و 
مشارکت  زنان  در توسعه  به یک مسأله جدی تبدیل شود.یکی از مشکلات ایران حداقل 
در دوران بعد از انقلاب  این است که نظام تصمیم سازی و تصمیم گیری به دنبال  حل  

مسائل کشور به  صورت  پایدار نیست.
وی افزود :حکومت  باید راه  گفت وگو با نخبگان و ذی نفعان را باز کند. جهت گیری  
گفت وگو باید افق گشایی و امید به آینده باشد.اعتماد و امید متکی به کارآمدی عملی 
است؛ و نه شعاری. کارآمدی ایجاد امید می کند، اعتماد جامعه  را بالا می برد و انسجام 

ملی را افزایش می دهد.
جهانگیری با اشاره به اینکه انسجام ملی مهمترین ابزار در مقابل تهدیدات است 
تصریح کرد :ده ها لایحه در دوران خانم شجاعی به مجلس  فرستاده شد؛ یعنی در واقع 
فقط شعار نبود و اینها عملی بود.امروز مسائل زنان بسیار مهم است و دولت و مردم  

مسئولیت دارند که  برای  آن راهکار پیدا کنند.

امیرعبداللهیان در جلسه فوری شورای حقوق بشر:

تردید در محکومیت اهانت به قرآن 
نشان دهنده استاندارد دوگانه است

وزیر امور خارجه در سخنرانی خود در جلسه فوری شورای حقوق بشر، گفت: تردید 
و تأخیر در محکومیت اقدامات اخیر در اهانت به قرآن نشان دهنده استاندارد دوگانه 

است.
حسین امیرعبداللهیان وزیر امور خارجه کشورمان در سخنرانی خود در جلسه فوری 
شورای حقوق بشر که برای بررسی اقدامات اخیر در اهانت به قرآن در کشورهای اروپایی 
در ژنو در حال برگزاری است ضمن اشاره به اهمیت، ضرورت و به موقع بودن برگزاری 
این جلسه اظهار داشت: اهانت به قرآن نه تنها نقض حقوق بشر است بلکه موجب 
تحریک به نفرت، خشونت و دشمنی نسبت به دو میلیارد مسلمان می شود که باید فوراً 

توسط تمام حامیان واقعی حقوق بشر محکوم شود.
وزیر امور خارجه کشورمان افزود: مقامات سوئدی و همچنین اروپایی باید اقدامات 

فوری و مؤثری برای جلوگیری از تکرار اینگونه اقدامات را انجام دهند.
امیرعبداللهیان در پایان تاکید کرد: تردید و تأخیر در محکومیت اینگونه اقدامات 

نشان دهنده اعمال استاندارد دوگانه است.
 

سخنگوی وزارت امور خارجه :

جزایر سه گانه تعلق ابدی به ایران دارد 
سخنگوی وزارت امور خارجه مطالب مندرج در بیانیه مشترک کشورهای شورای 

همکاری خلیج فارس و روسیه در خصوص جزایر سه گانه ایرانی را مردود دانست. 
ناصر کنعانی اظهار داشت: این جزایر تعلق ابدی به ایران داشته و صدور اینگونه 

بیانیه ها با روابط دوستانه ایران و همسایگان مغایرت دارد.
سخنگوی وزارت امور خارجه افزود: جمهوری اسلامی ایران با تأکید بر استمرار 
سیاست حسن همسایگی و احترام متقابل، توسعه و ثبات منطقه را مسئولیت جمعی 

کشورهای منطقه می داند.
در بیانیه پایانی ششمین نشست مشترک وزرای امور خارجه کشورهای عضو شورای 
همکاری خلیج فارس و روسیه از تلاش های امارات برای ایجاد راه حل مسالمت آمیز 
برای مساله جزایر سه گانه تنب کوچک، تنب بزرگ و ابوموسی از طریق گفت وگوهای 
دوجانبه و یا دادگاه عدل بین المللی  بر اساس قوانین بین المللی و منشور سازمان ملل 

حمایت شده است.

یکی از مراجع تقلید به مشکلات مستأجران و افزایش 
اجاره بها اشاره کرد و گفت: متأسفانه مستأجرها در 
چنگال مالک های بی انصاف گرفتار شده اند که بدون 
اینکه هیچ گونه تغییر و تحولی در ملک ایجاد کرده 
باشند، رهن و اجاره های خود را مرتب افزایش می 

دهند که باید برای آن فکر اساسی کرد.
آیت الله ناصر مکارم شیرازی روزسه شنبه در دیدار 
علیرضا زاکانی شهردار تهران با تبریک عید غدیر خم 
بر لزوم حمایت شهرداری ها از مساجد تاکید کرد و 
اظهارداشت : شهرداری فقط در برابر جنبه های مادی 
و ظاهری شهر مسئول نیست بلکه مسائل فرهنگی و 
معنوی شهر نیز از جمله وظایف مهم شهرداری است .

این مرجع تقلید ، اصلاح معضلات فرهنگی شهر 
از جمله وظایف مهم شهرداری برشمرد و گفت:  را 
شهرداری تنها در برابر جنبه های مادی و ظاهری شهر 
مسئول نیست بلکه مسائل فرهنگی و معنوی شهر 
نیز از جمله وظایف مهم شهرداری است و تا مسائل 
نیز اصلاح  نشود، مسائل ظاهری  فرهنگی اصلاح 

نخواهد شد.
وی رسیدگی و تقویت مساجد را از جملۀ وظایف 
فرهنگی شهرداری دانست و افزود: مساجد در صدر 
اسلام کانون تصمیمات کلان و ستاد لشکر اسلام 
و مرکز عمران و آبادی بود، اما به تدریج از آن هستۀ 
مرکزی بودن فاصله گرفته و اکنون تنها مکانی برای 
جایگاه  مسجد  باید  لذا  است؛  جماعت  نماز  ادای 
گذشتۀ خود را بازیافته و تبدیل به یک کانون فرهنگی 

قوی و الهام بخش گردد.
آیت الله مکارم شیرازی رسیدگی به محرومان و حل 
باید  ما  افزود:  و  برشمرد  مهم  را  آنان  گرفتاری های 

مدافع محرومان باشیم و در جهت حل مشکلات آنان 
بکوشیم و این هم نباید به صورت موضعی باشد.

شهر نباید به قسمت بالاشهر و پایین شهر 
تقسیم شود 

وی تأکید کرد: شهر نباید به قسمت بالاشهر و پایین 
شهر و یا مرفه نشین و غیرمرفه نشین تقسیم شود و 
تمامی امکانات برای بالاشهر اختصاص داده شود و 

پایین شهر محروم باشد.
مرجع تقلید شیعیان مشکل مسکن را از مشکلات 
جدی دانست و افزود: باید طرح های ملی مسکن که 
وعده داده شده، تسریع شود تا بخشی از مردم بتوانند 

از آنها استفاده کنند.
برای جلوگیری از افزایش بی رویه اجاره مسکن 

فکر اساسی شود
مستأجران  مشکلات  به  شیرازی  مکارم  الله  آیت 
متأسفانه  گفت:  و  کرد  اشاره  بها  اجاره  افزایش  و 

گرفتار  بی انصاف  مالک های  چنگال  در  مستأجرها 
شده اند که بدون اینکه هیچ گونه تغییر و تحولی در 
ملک ایجاد کرده باشند، رهن و اجاره های خود را مرتب 

افزایش می دهند که باید برای آن فکر اساسی کرد.
این مرجع تقلید مشکلات شهرنشینی و افزایش 
روند مهاجرتی از روستاها به شهر را یادآورشد و گفت: 
مهاجرت از روستا به شهر باید متوقف شود. زمینۀ 
اشتغال جوانان در روستاها فراهم شود تا در روستا 
به  بلاعوض  کمک های  اعطای  وی  شوند.  ماندگار 
محرومان و مستمندان را کافی ندانست و بر ضرورت 

فعال سازی و اشتغال آنان تأکید کرد.
آیت الله مکارم شیرازی در پایان این دیدار ضمن 
دعا برای خدمتگزاری بهتر و بیشتر مسئولان شهری 
به مردم، شهرداری تهران را دارای اختیارات گسترده 
خواند که می تواند با فعالیت بیشتر، در جهت حل 

مشکلات مردم اقدامات فراوانی داشته باشد.

آیت الله مکارم شیرازی:

مستأجرها در چنگال مالک های بی انصاف گرفتار شده اند 
رامین فخاری*

معاون اول قوه قضائیه گفت: این که حجاب واجب شرعی و سیاسی است خط 
قرمز همه ما به شمار می رود و پاسداری از این ارزش برای همه ما واجب است.

 حجت الاسلام والمسلمین محمد مصدق ظهر سه شنبه در همایش راویان 
مکتب حسینی که در دفتر تبلیغات اسلامی حوزه علمیه قم برگزار شد اظهار 
داشت: موسم تبلیغی ماه محرم امسال با توجه به حوادث سال گذشته و تلاش های 
دشمنان در راستای جنگ ترکیبی و انحراف اذهان عمومی، متفاوت تر از سال های 
گذشته خواهد بود و به همین دلیل لازم است تا مبلغان آمادگی لازم برای پاسخ به 

شبهات و سوالات مردمی را داشته باشند.
معاون اول قوه قضائیه افزود: دشمنان برای تضعیف کشور برنامه های گسترده ای 
در سال گذشته تدارک دیده بودند که فوت خانم امینی موجب شد تا دو ماه زودتر 

از برنامه پیش بینی شده، دست به اقدام بزنند.
حجت الاسلام مصدق بیان داشت: عده ای در اغتشاشات سال گذشته لیدر 
بودند و موجب تحریک مردم با سردادن شعارهای ساختارشکن می شدند و بعد از 
آنکه مردم جمع می شدند از معرکه فرار می کردند که البته بسیاری از آنان در رصد 

دستگاه های امنیتی دستگیر و روانه زندان شدند.
دشمنان در راستای تخریب چهره روحانیت تلاش شبانه روزی دارند

وی با بیان اینکه دشمنان در راستای تخریب چهره روحانیت تلاش شبانه روزی 
دارند افزود: روحانیت همواره بر جامعه اثرگذار بوده است و دشمنان نیز از این امر 

هراس دارند.
وی ابراز داشت: روحانیون باید نسبت به این موضوع توجه داشته باشند که هر 

چقدر اثرگذاری آنان در جامعه بیشتر باشد، مسئولیت آنان نیز سنگین تر است.
حجت الاسلام مصدق تصریح کرد: دشمنان تلاش می کنند تا روحانیت را در 
برابر دیگر افراد تأثیرگذار جامعه قرار دهند و از این طریق دو قطبی سازی کاذب 

را دنبال کنند.
وی در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به معضل طلاق در کشور بیان 

داشت: برخی از طلاق هایی که اکنون در کشور صورت می گیرد در اثر موضوعات 
پیش افتاده ای است که اغلب به دلیل عدم آگاهی زوجین از مهارت های زندگی 

است.
وی ادامه داد: کاهش سطح تحمل و پذیرش افراد در جامعه از جمله مهمترین 
عوامل افزایش درگیری و نزاع ها است که این امر در نهایت منجر به تشکیل پرونده 

در دستگاه قضائی می شود.
وی در خصوص لایحه حجاب و عفاف نیز اظهار داشت: آنچه قوه قضائیه در 
لایحه حجاب و عفاف تنظیم کرده بخشی از این لایحه بوده که هم اکنون در سه 
کمیسیون تخصصی مجلس در دست بررسی که در نهایت به صحن علنی برای 

تصویب نهایی خواهد آمد.
ماه محرم فرصت بسیار مناسبی برای تزریق مثبت انرژی به جامعه است

حجت الاسلام مصدق همچنین بیان داشت: ماه محرم فرصت بسیار مناسبی در 
راستای نشر معارف اسلامی و تزریق انرژی مثبت به جامعه است و می تواند کشور 

را تا یک سال بیمه کند.
معاون اول قوه قضائیه عنوان داشت: رهبر معظم انقلاب نسبت به امر تبلیغ 
تاکید بسیاری دارند و وظیفه اصلی روحانیت را تبلیغ می دانند و درس خواندن در 

حوزه علمیه و تحقیق و تدبر در متون اسلامی مقدمه این امر است.
وی بیان داشت: افزایش سطح معلومات دینی، داشتن اخلاص و استفاده از 
روش های مناسب از جمله ضرورت های امر تبلیغ است و این عوامل می تواند در 

موفقیت یک مبلغ نقش بسزایی داشته باشد.
و  اسلامی  انقلاب  دستاوردهای  بیان  اینکه  بیان  با  مصدق  الاسلام  حجت 
پیشرفت های صورت گرفته در طی سال های پس از انقلاب و مقایسه اقدامات 
با دوره گذشته مهم است افزود: مبلغان نباید از مسئول خاصی حمایت کنند و 
روحانیت از هر مسئولین که در عرصه خدمت رسانی به ملت تمام همت و تلاش 

خود را به کار خواهد بست پشتیبانی می کند.

معاون اول قوه قضائیه درقم:

واجب شرعی و سیاسی بودن حجاب یک خط قرمز است

رئیس دفتر رهبر معظم انقلاب اسلامی گفت: امروز بیشترین حمله دشمن متوجه 
رهبر انقلاب است چون ایشان عمود خیمه انقلاب است؛ ایشان چه جانشین خوبی 
برای امام خمینی است که همه اهداف امام راحل را دنبال کرده و یک به یک آنها را به 

ثمر می رساند.
حجت الاسلام والمسلمین محمد محمدی گلپایگانی در همایش »امیرالمؤمنین معیار 
زندگی، الگوی حکمرانی« که در وزارت کشور برگزار شد، با اشاره به آیات قرآنی و روایات 
اسلامی از جایگاه حضرت علی )ع( اظهار داشت: جای شکر دارد در کشوری زندگی 

می کنیم که هر روز ندای »اشهد ان  علی ولی الله« در اذان شنیده می شود.
وی با اشاره به حضور باشکوه مردم ایران در جشن عید غدیر در شهرهای مختلف 
کشور و بویژه تهران اضافه کرد: دیدید مردم در جشن غدیر چه کردند؛ همه کسانی که 
شرکت کردند و کسانی که شربت و شیرینی دادند، خود مردم بودند. محمدی گلپایگانی 
با تاکید بر اینکه مردم که از اهل بیت)ع( جدا نمی شوند، خاطر نشان کرد: از خدا 

بخواهیم نعمت عظمای ولایت امیرالمؤمنین را تا آخرین نفس نگه دارد.
رئیس دفتر رهبر معظم انقلاب اسلامی در ادامه با بیان اینکه دشمن در فضای مجازی 
که بلای جان شده، دنبال ترویج بی حجابی است، افزود: دشمن نتوانست مردم را از 
دین و عقایدشان جدا کنند که نمونه اش حضور مردم در راهپیمایی ها، جشن عید غدیر 

و نماز جمعه است.
محمدی گلپایگانی افزود: امروز بیشترین حمله دشمن متوجه رهبر انقلاب است 
چون ایشان عمود خیمه انقلاب است؛ ایشان چه جانشین خوبی برای امام خمینی 

است که همه اهداف امام راحل را دنبال کرده و یک به یک آنها را به ثمر می رساند.
وی با بیان اینکه امروز جرأت نمی کنند به ما حمله کنند، چون می ترسند، اظهار 
داشت: امروز هیچ جایی از رژیم غاصب صهیونیستی از موشک های ایران در امان 

نیست این موشک ها دقیق و بدون خطا به هدف می خورد.
وی خطاب به حاضران گفت: این ها بچه های شما هستند که گمنام کار می کنند و 

رهبری به طور مستقیم آنها را هدایت می کنند.
محمدی گلپایگانی با یادآوری شایعه سازی های دشمنان علیه رهبر انقلاب اظهار 
داشت:  آنها هر از گاهی تبلیغ می کنند، رهبری بیمار است اما من که از نزدیک شاهد 

هستم ایشان در کمال سلامت هستند و خدا را شکر هیچ مشکلی ندارند.
رییس دفتر رهبر معظم انقلاب به بیان خاطره ای از دیدار خود با یکی از مراجع تقلید 
و دغدغه ایشان درباره گرانی ها اشاره کرد و گفت: کارهای اساسی در حال انجام است؛ 
امیدوارم اثرات اقدامات خوبی که در گوشه و کنار کشور انجام می شود را به زودی 

مشاهده کنیم.

حجت الاسلام محمدی گلپایگانی: 

امروز بیشترین حمله دشمن متوجه رهبر انقلاب است

رییس مجلس شورای اسلامی چالش امروز غرب 
را بازگشت آسیا به مرکز قدرت اقتصادی و سیاسی 
جهان دانست و گفت: نشست مجمع پارلمان های 
آسیایی تاثیر به سزایی در آسیب شناسی و شناسایی 
نقاط قوت و ضعف و ارتقاء جایگاه جهانی آسیا دارد. م
حمدباقر قالیباف در مراسم افتتاحیه نشست کمیته 
پارلمان های  مجمع  بودجه  و  ریزی  برنامه  دائمی 
آسیایی در تهران اظهارداشت: امروزه قاره کهن آسیا 
با برخورداری از مولفه ها و مشخصه های نقش آفرین 
کانون  در  اقتصادی  و  فرهنگی  تمدنی،  تاریخی، 
تحولات ژئوپولتیک جهانی قرار گرفته و از موقعیت 
محوری در صحنه بین المللی برخوردار است. حضور 
تمدنهای کهن، جابه جایی تدریجی و مستمر مرکز 
ثقل قدرت جهانی از اقیانوس اطلس به اقیانوس آرام و 
پیش بینی تبدیل قاره آسیا به کانونِ قدرتِ اقتصادی 
نظام بین الملل، سبب شده است تا توصیف سَده 
بیست و یکم در قالب تعبیر »سده آسیایی« در ادبیات 

سیاست بین الملل این دوران رواج گسترده ای یابد.
وی با بیان اینکه کشورهای آسیایی می توانند مکمل 
یکدیگر شده و آسیایی ها را از هویتی متمایز در قالب 
»وحدت در کثرت« در سده جاری برخوردار کنند، 
یادآور شد: آنچه که امروز در قالب چرخشِ قدرت 

در نظام بین الملل شاهد هستیم، می تواند زمینه 
ساز فراخوان آسیایی برای بازنگری و تجدیدِ ساختارِ 
نهادهای بین المللی همانند سازمان ملل متحد به 
مالی  نظام  و  تجارت  اقتصاد،  ساختارهای  در  ویژه 

بین المللی و نهادهای مربوطه شود.
رییس قوه مقننه کشورمان، بازگشت آسیا به مرکز 
سیاست جهانی و قدرت یابی اقتصادی و سیاسی این 
قاره را یکی از مهمترین چالش های نظام بین المللِ 
غرب محور در سده بیست و یکم برشمرد و گفت: راه 
دستیابی به این هدف عالی و مدیریت این چرخشِ 
جانبه  چند  همکاری های  سازیِ  نهادینه  تاریخی 
در بستر همگرایی منطقه ای است. این همگرایی، 
یک امکان و به تعبیر شایسته تر یک اولویت اساسی 
که  است  آسیایی"  "سده  دوران  در  آسیایی ها  برای 
باید بر هویت یابی مشترک استوار شده و سازوکارها و 

نهادهای قاره ای در این مسیر تاسیس شوند.
قالیباف با تاکید بر اینکه این سازوکارها باید قادر 
به حل مسائل منطقه ای بوده و انسجام و هماهنگی 
منطقه ای را موجب شود، تصریح کرد: یکی از این 
سازوکارها، »مجمع مجالس آسیایی« به عنوان یک 
نهاد با تجربه و با سابقه آسیایی است که امیدوارم این 
نشست گام مهمی در امر افزایش کارآمدی این نهاد در 

آسیب شناسی و شناسایی نقاط قوت و ضعف منطقه 
گرایی آسیا به منظور توسعه همکاری های بین قاره ای 

و ارتقاء جایگاه جهانی آسیا باشد.
احترام به ادیان و ارزش های دینی یک وظیفه 

همگانی است
رییس مجلس شورای اسلامی یکی از وجوه تنوع و 
تکثر در قاره تاریخی آسیا را گرایش به ادیان دانست 
مختلف  مذاهب  و  ادیان  میان  همگرایی  گفت:  و 
جهان، از جمله ی عوامل مهم برای بقای بشریت و 
تقویت فرهنگ صلح، امنیت، تساهل و تسامح است. 
تعامل میان ادیان و مذاهب مختلف در جهت تقویت 
همگرایی و همکاری متقابل میان ملتهای جهان، 

نقش اساسی ایفا میکند.
با آنچه در کنوانسیون ها و  وی ادامه داد: مطابق 
معاهدات بین المللی همچون اعلامیه جهانی حقوق 
بشر آمده است، هر نوع اهانت و هتک حرمتِ مذهبی 
به دلیل  و گروه ها  افراد  رفتار غیرقانونی علیه  و هر 
مذهب، غیرمجاز و ممنوع اعلام شده است. این در 
حالی است که در مواردی مشاهده می شود، مدعیان 
حقوق بشر به بهانه آزادیِ بیان حتی در محکوم کردن 
اینگونه اقدامات که بر خلاف نص صریح قوانین بین 

المللی است، از خود سلب مسئولیت می کنند.

قالیباف درنشست مجمع پارلمان های آسیایی؛

 چالش غرب بازگشت آسیا به مرکز قدرت اقتصادی و سیاسی جهان است
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نکاتی مهم که اگر گوشت مصرف می کنید 
باید بدانید

هنگام خرید انواع گوشت و نگهداری آن باید به چند نکته ضروری توجه کنید.
هنگام خرید گوشت، کیفیت باید در اولویت شما باشد. به دنبال برش های تازه و 
باکیفیت بدون تغییر رنگ آشکار یا بوی نامطبوع باشید. گوشتی را انتخاب کنید که 

سفت و کمی مرطوب باشد.
در صورت امکان، گوشت های ارگانیک یا بدون چربی را انتخاب کنید، زیرا این 

گزینه ها به طور کلی سالم تر در نظر گرفته می شوند.
نحوه انتخاب گوشت سالم: هرگز گوشتی را خریداری نکنید که تاریخ انقضا 
این  گوشت،  از  خاصی  انواع  انتخاب  هنگام  است.  گذشته  آن  فروش  تاریخ  یا 

دستورالعمل های خاص را دنبال کنید:
از هر گونه گوشت گاو قهوه ای تیره، تغییر رنگ داده، دارای بوی شدید یا لزج 
خودداری کنید. از هر گونه مرغی که به نظر تیره می آید، بوی تند یا سفت یا چسبنده 
دارد، خودداری کنید. از هر گونه گوشتی که آسیب دیده و پاره شده است خودداری 

کنید، زیرا احتمالًا در معرض هوا و باکتری های مضر قرار گرفته است.
نکات بهداشتی در تعامل با گوشت و مرغ: هنگام تهیه هر نوع گوشت، ماهی یا 
مرغ دست های خود را مرتب بشویید، زیرا باکتری ها می توانند به سرعت بین دست ها 

و گوشت پخش شوند.
همیشه قبل و بعد از دست زدن به گوشت، چه خام و چه پخته، دست های خود را 
حداقل به مدت ۲۰ ثانیه با آب و صابون بشویید. از آنجایی که باکتری ها می توانند به 
راحتی پخش شوند، گوشت را روی سطحی جدا از سایر مواد پخت و پز آماده کنید. 
سبزیجات و سایر مواد را از گوشت دور نگه دارید، به خصوص اگر آن ها را با هم در یک 
ظرف نمی پزید. سعی کنید از تخته های برش جداگانه استفاده کنید، همه ظروف 
پخت و پز را بعد از تماس با گوشت خام تمیز کنید و بعد از تهیه غذا از ظروف مختلف 

برای سرو استفاده کنید.
نحوه نگهداری گوشت: هنگام آوردن گوشت به خانه، نگهداری صحیح آن برای 
اطمینان از تازه ماندن آن مهم است. مرغ و گوشت را باید در یخچال در دمای ۴ 
درجه سانتیگراد یا کمتر از آن نگهداری کنید. ماهی و سایر غذا های دریایی را باید 
در یخچال در دمای ۰-۴ درجه سانتیگراد نگهداری کنید. اطمینان حاصل کنید که 
گوشت در بازه زمانی توصیه شده مصرف شود تا فاسد نگردد. در اینجا چند نکته 

اضافی برای دست زدن به مرغ، ماهی و گوشت قرمز معرفی می شود:
- برای مرغ: ناگت یا خرده مرغ به راحتی پخته می شود، زیرا به آماده سازی 
کمتری نیاز دارد. به دنبال مرغی باشید که بدن و پوستی سفت، چاق و غیر چسبنده 

داشته باشد، مطمئن شوید که مرغ بوی تازه و تمیزی بدهد.
- گوشت گوسفند : می توانید بین بز یا بره یکی را انتخاب کنید. گوشت بز طعم 
قوی تر و لذت بخش تری دارد و از بز های مسن تر تهیه می شود، در حالی که گوشت 
بره طعم ملایم تری دارد و از گوسفند جوان تر تهیه می شود. برش های رایج گوشت بره 

شامل استیک، خورش و گوشت چرخ کرده است.
گوشت خام و پخته نشده را معمولًا حدود ۳ روز می توان در یخچال نگهداری کرد. 
اگر قصد دارید گوشت را برای مدت طولانی تری خام نگه دارید، انجماد بهترین 
گزینه است. گوشت را قبل از انجماد در بسته ای ببندید. پس از آن، معمولًا می توانید 

آن را حداقل برای چندین ماه منجمد کنید.
زمان انجماد و سرد شدن ایمن به دمای نگهداری نیز بستگی دارد. فریزر را تا حد 
امکان نزدیک به ۰ درجه فارنهایت )۱۷.۸- درجه سانتیگراد( نگه دارید این به حفظ 
مواد مغذی و تازه نگه داشتن غذا کمک می کند. یخچال را در دمای حدود ۳۴ درجه 

فارنهایت )۱.۱ درجه سانتیگراد( نگه دارید.

 20اثر شگفت انگیز ورزش منظم بر سلامت جسم و روح

چگونه از آلرژی غذایی در کودک 
جلوگیری کنیم؟

 شروع به تغذیه کودک با غذاهای جامد یک نقطه عطف هیجان انگیز برای 
والدین است. با این حال، سوالات و نگرانی های زیادی به خصوص در مورد 

احتمال ابتلای کودک به آلرژی غذایی به همراه دارد.
به گزارش ایسنا به نقل از »وب ام دی«، سوالاتی از قبیل اینکه "چه غذاهایی 
بیشتر باعث ایجاد آلرژی در کودک می شوند؟" و یا "چگونه از این قبیل آلرژی ها 
جلوگیری کنیم؟" جزو متداول ترین پرسش هایی هستند که در این مواقع مطرح 

می شوند.
تحقیقات نوظهور نشان داده است که دادن چندین غذا با هم به کودک بی خطر 
است و ممکن است به سیستم ایمنی کمک کند تا خطر ابتلا به آلرژی غذایی را 

کاهش دهد اما مطالعات بیشتری در این زمینه مورد نیاز است.
به طور کلی برای اطلاع دقیق از اینکه چه برنامه غذایی برای کودک شما بهتر 

است ضرورت دارد که با پزشک اطفال یا متخصص تغذیه مشورت کنید.
به تدریج شروع به شناسایی هر گونه آلرژی غذایی کنید

در صورت بروز آلرژی غذایی، بسیار مهم است که کودک را با غذاهای جدید به 
تدریج و یکی یکی آشنا کنید. والدین ممکن است در مرتبط کردن آلرژی به یک 
غذای جدید مشکل داشته باشند. به عنوان مثال، اگر در طول روز به کودک خود 
سه غذای جدید بدهید و او دچار واکنش آلرژیک شود، نمی دانید کدام یک از 

غذاها باعث بروز این واکنش شده است.
تا زمانی که غذاهایی که می دهید برای کودک سالم و متعادل باشد، نوع غذا 
یا ترتیب دادن غذاها چندان مهم نیست. هر بار که غذای جدیدی به کودک می 
دهید، باید سه تا پنج روز صبر کنید تا یک غذای جدید دیگر به منوی غذاهای او 
اضافه کنید. غذاهای دیگری را که کودکتان می خورد در این مدت حذف نکنید 
چون از قبل می دانید که اینها بی خطر هستند زیرا کودک تاکنون هیچ واکنش 

غذایی نداشته است. فقط خوراکی جدید دیگری اضافه نکنید.
هشت غذای آلرژی زا

با هر غذای جدیدی، باید مراقب هر گونه واکنش آلرژیک باشید. بیش از ۱۶۰ 
غذای آلرژی زا وجود دارد. برخی غذاها ممکن است حساسیت زاتر از سایرین 
باشند. هشت غذا و گروه غذایی زیر احتمالًا تا 9۰ درصد مواقع باعث واکنش های 

آلرژیک می شوند:
- شیر گاو - تخم مرغ  - بادام زمینی - آجیل درختی )مانند گردو یا بادام( - 

ماهی - آبزیان صدف دار - سویا - گندم
دستورالعمل های تغذیه ای جدید آکادمی اطفال آمریکا می گوید: وقتی کودک 
آماده خوردن مواد خوراکی جامد است، دادن این غذاهای آلرژی زا به وی اشکالی 
ندارد. شواهدی وجود ندارد که صبر کردن تا بزرگ تر شدن کودک از حساسیت 
غذایی جلوگیری می کند. اگر فکر می کنید که کودک شما نسبت به یک غذا 
واکنش آلرژیک مانند اسهال، بثورات پوستی یا استفراغ دارد با پزشک کودک خود 

در مورد بهترین رژیم غذایی برای او مشورت کنید.
ظرف چند ماه پس از شروع دادن غذاهای جامد به کودک، رژیم غذایی روزانه 
وی باید شامل انواع غذاها مانند شیر مادر، شیر خشک یا هر دو، گوشت ها، 

غلات، سبزیجات، میوه ها، تخم مرغ و ماهی باشد.
علائم آلرژی غذایی

علائم آلرژی غذایی معمولًا خیلی زود پس از خوردن غذا ظاهر می شود - در 
عرض چند دقیقه تا چند ساعت. اگر غذای جدیدی را به کودک خود می دهید، 
مراقب این علائم باشید و در صورت مشاهده علائم شدید به سرعت با اورژانس 
تماس بگیرید: - کهیر یا جوش - پوست برافروخته یا راش )ضایعه پوستی( - تورم 
صورت، زبان یا لب - استفراغ و/یا اسهال - سرفه یا خس خس سینه - دشواری در 

تنفس - از دست دادن هوشیاری
مقابله با آلرژی های غذایی خفیف در کودک

اگر علائم خفیفی مانند کهیر یا بثورات را مشاهده کردید، برای ارزیابی بیشتر با 
پزشک اطفال تماس بگیرید. پزشک ممکن است شما را به یک متخصص آلرژی 
)پزشک متخصص آلرژی( ارجاع دهد که سوالات بیشتری بپرسد و یک معاینه 

فیزیکی انجام دهد.
به یاد داشته باشید که واکنش آلرژیک اولیه کودک به غذای جدید ممکن است 

خفیف باشد اما پس از خوردن بیشتر آن غذا بدتر شود.
برخی از آلرژی ها با گذشت زمان از بین می روند. آلرژی به تخم مرغ و شیر اغلب 
با بزرگتر شدن کودکان از بین می رود اما آلرژی به بادام زمینی، آجیل درختی و ... 

ادامه پیدا می کند.
ارتباط وجود آلرژی غذایی در خانواده و ابتلای کودک به آن

اگر در خانواده سابقه ابتلا به آلرژی غذایی وجود داشته باشد، خطر ابتلای 
کودک شما به آلرژی نیز افزایش می یابد با این حال این امر قطعی نیست. 
اگر شما آلرژی دارید، احتمال ابتلای کودک نیز به آلرژی ۵۰-۵۰ است. بهتر 
است هشت ماده حساسیت زا را به تدریج و در فواصل زمانی یک تا دو هفته ای 
به کودک خود دهید تا بتوانید تشخیص دهید که آیا آلرژی ایجاد شده است 

یا خیر.

مطالعات نشان می دهد؛

عضله سازی بدون چربی در کاهش خطر 
ابتلا به آلزایمر موثر است

 تمرین با وزنه می تواند به ایجاد ماهیچه های بدون چربی کمک کند.
عوامل متعددی با افزایش یا کاهش خطر بیماری آلزایمر مرتبط هستند.

یک مطالعه جدید نشان می دهد که توده عضلانی بدون چربی ممکن است 
نقش پیشگیرانه ای در شروع بیماری آلزایمر داشته باشد.

با این حال، دلایلی که چرا توده عضلانی بر آلزایمر تأثیر می گذارد نامشخص 
است.

دانشمندان دانشگاه کالیفرنیا در سانفرانسیسکو دریافتند افرادی که دارای 
سطوح بالاتر و مادام العمر توده عضلانی بدون چربی هستند، ۱۲ درصد با کاهش 

خطر ابتلاء به آلزایمر روبرو هستند.
دکتر »ایاس داگلاس«، یکی از نویسندگان این مطالعه، گفت: »با این حال، ما 

شواهدی برای این ارتباط پیدا نکردیم.«
محققان به طور خلاصه در مورد این ارتباط بالقوه حدس هایی می زنند. به عنوان 
مثال، بیماری قلبی عروقی مدت هاست با آلزایمر مرتبط است، اگرچه داگلاس 

خاطرنشان کرد که این ارتباط پیچیده است.
داگلاس گفت: »در حالی که تحقیق بیشتر مورد نیاز است، ممکن است توده 
بدون چربی خطر زوال عقل عروقی را از طریق کاهش خطر بیماری قلبی عروقی 

کاهش دهد. این موضوع را می توان در مطالعات آینده بررسی کرد.«
داگلاس در ادامه افزود: »میوکین ها پروتئین هایی هستند که توسط عضلات 
آزاد می شوند و بر بافت های دیگر تأثیر می گذارند. در مطالعات تجربی نشان داده 

شده است که آنها با ورزش القا شده و بر عملکرد مغز تأثیر مثبت می گذارند.«
در نهایت، مطالعات مداخله بالینی بیشتری برای تأیید تأثیر عضله بدون چربی بر 

آلزایمر و محرک های این رابطه مورد نیاز است.

دکترای تخصصی فیزیولوژی دام و طیور با رد شایعات درباره مرغ های هورمونی 
این مسئله را دروغ بزرگ قرن دانست که برخی افراد غیر مطلع به آن دامن می زنند. 
وی به مسئله مهم استفاده از آنتی بیوتیک در مرغ ها به عنوان محرک رشد اشاره کرد 
و خاطرنشان کرد مصرف این مرغ ها ) در دراز مدت(باعث مقاومت آنتی بیوتیکی 

در بدن می شوند.
دکتر حمیدرضا خدایی، استادیار دانشگاه آزاد اسلامی در گفت و گو با خبرنگار 
سلامت نیوز، درباره شایعه مرغ های هورمونی، با بیان اینکه مرغ های هورمونی 
بزرگترین دروغ قرن است، گفت:» در سیستم های پرورشی طیور ، حداقل سه نوع 
پرورش مرغ وجود دارد یک نوع پرورش مرغ گوشتی است که به لطف پیشرفت 
اصلاح نژاد و تغذیه مناسب حداکثر دو ماه بیشتر طول نمی کشد که مرغ ها رشد 
کنند و توجه شود که این مرغها و خروس ها اصلا به سن بلوغ نمی رسند. این نوع 
مرغ ها برای مصرف به بازار عرضه می شوند. دسته دوم مرغ های تخم گذار هستند 
که از تخم مرغ آن ها استفاده می کنیم. دسته سوم مرغ های لاین ) یا اجداد( 
هستند که از این نوع مرغ ها جوجه کشی می کنیم و اصلا به چرخه خوراک ما وارد 
نمی شوند ) و ممکن است از گوشت آنها در صنایع غذایی مانند سوسیس و کالباس 
استفاده شود(« وی در ادامه گفت:» ما به عنوان مصرف کننده فقط از مرغ ها یا 
خروس های گوشتی استفاده می کنیم. برای اینکه این نوع مرغ ها در دوره پرورش 
۴۲ روزه خیلی خوب رشد کنند پرورش دهندگان طیور اقداماتی را انجام می دهند؛ 
که یکی از آنها استفاده از محرک های رشد مانند آنتی بیوتیک ها است،اما باید گفت 

هورمون به هیچ عنوان در پرورش مرغ ها استفاده نمی شود.«
دلایل عدم استفاده از هورمون در صنعت طیور

وی در توضیح بیشتر درباره دلایل عدم استفاده از هورمون در صنعت طیور، گفت:» 
اولین دلیل این است که این کار صرفه اقتصادی ندارد ما نمی توانیم به عنوان مثال 
یک گله ۱۰۰ هزارتایی مرغ داشته باشیم و بیاییم به تک تک آنها هورمون تزریق کنیم 
چون هورمون بسیار گران است و به واسطه اینکه اصلاح نژاد و تغذیه اصولی و برخی 
محرک های رشد گیاهی بی آزار مشکل رشد مرغ ها را حل کرده است پس اصلا 
پرورش دهندگان مرغ به استفاده از روش بسیار گران تزریق هورمون، نیازی پیدا نمی 

کنند. بنابراین با اطمینان می گویم در صنعت طیور به هیچ عنوان هورمون استفاده 
نمی شود ولی در بخش های دیگر صنعت دامپروری مثل پرورش دام بزرگ ممکن 
است از هورمون استفاده کنند.« وی خاطرنشان کرد:» در پرورش مرغ گوشتی یعنی 
مرغی که گوشتش مورد استفاده ما قرار می گیرد هورمون استفاده نمی کنیم دلیلش 
این است که اصلاح نژاد قبلا مشکل رشد مرغ ها را حل کرده است و مرغ ها در 
عرض ۴۲ تا ۵۰ روز به بازار مصرف می رسند و نکته دوم گرانی هورمون است که 
به واسطه گرانی آن صنعت دامپروری زیر بار استفاده از هورمون برای مرغ گوشتی 
نخواهد رفت.« وی درباره مصرف مرغ های با وزن متوسط گفت:»پیشتر فرهنگ 
تغذیه ای ایرانیان به این صورت بود که تصور می کردند هر قدر مرغ وزن بیشتری 
داشته باشد، بهتر است اما خوشبختانه در حال حاضر مصرف مرغ های در وزن ۲ 
کیلوگرم بین مردم رایج شده است که این بسیار خوب است. اصولا مرغهای هم وزن 

نشان دهنده ی مدیریت مطلوب و یک پارچه ی مرغدار است.«
عوارض مصرف آنتی بیوتیک در پرورش مرغ

وی تاکید کرد:»مرغ های هورمونی دروغ بزرگ قرن در صنعت طیور ایران است 
ولی متاسفانه استفاده از آنتی بیوتیک در پرورش مرغ ها برای رشد بیشتر مرسوم 
و مد نظر برخی مرغداران است . این پرورش دهنه گان از انتی بیوتیک ها به عنوان 
محرک رشد مرغ ها استفاده می کنند. البته برخی مرغ داری ها ادعا می کنند 
مرغ سبز تولید می کنند و در جیره غذایی مرغ هایشان آنتی بیوتیک نیست و ما به 
دلیل خصوصیات ظاهری، وزن و رشد یکنواخت این مرغ ها اصل را بر صحت گفته 

هایشان می گذاریم.«
وی درباره عوارض مصرف آنتی بیوتیک در پرورش مرغ برای بدن انسان گفت:» 
وقتی بیماری عفونی می گیریم و به پزشک مراجعه می کنیم برای ما آنتی بیوتیک 
تجویز می کند و به مصرف کامل آنتی بیوتیک توصیه می کند . ما به این دوز، دوز 
درمانی می گوییم که عفونت های باکتریایی بدن ما را به صورت کامل از بین می 
برد. وقتی در پرورش مرغ ها از آنتی بیوتیک استفاده شود ؛ آنتی بیوتیک هایی که 
از طریق گوشت مرغ وارد بدن مصرف کنندگان می شد دوز درمانی نیست ویک دوز 

ضعیفی است که ممکن است مقاومت ایجاد کند.«

وی افزود:» یک زمانی اگر بیمار به دلیل سینوزیت به پزشک مراجعه می کرد و 
پزشک یک آنتی بیوتیک ساده برای بیمار تجویز می کرد و بیمار بهبود پیدا می کرد 
اما بعد از یک مدتی که دوباره بیماری فرد عود می کند باید آنتی بیوتیک قوی تری 
برای فرد تجویز شود که این چرخه به طور مداوم تکرار می شود؛ قطع به یقین نمی 
توانم این را بگویم ، ولی شاید یکی از دلایل سخت شدن درمان ها با آنتی بیوتیک بجز 
تجویز غیر اصولی آنتی بیوتیک در کشور ما، استفاده از فراورده هایی باشد که ممکن 
است در درون خود مقادیر جزیی آنتی بیوتیک داشته باشند بنابراین ضرر استفاده از 

آنتی بیوتیک در مرغ ها برای مصرف کننده است.«
مصرف گردن و بال مرغ ممنوع است؟

وی درباره باورعمومی مردم درباره عدم استفاده از گردن یا بال مرغ به دلیل تزریق 
واکسن، گفت:» قسمت هایی که پوست به استخوان نزدیک می شود هم ما رگ های 
بیشتری داریم و هم ممکن است تجمع چربی داشته باشیم و البته طبق نظر عوام 
تجمع هورمون ها در این قسمت ها بیشتر باشد بنابراین مصرف کردن نواحی که 
به استخوان نزدیک است به واسطه عروق خونی و لنف و چربی ها این باور را در افراد 
ایجاد می کند که ممکن است گردن یا بال مرغ قسمت های مضر برای مصرف باشد 
که این باور اشتباهی است در این قسمت های مرغ بیشتر تجمع چربی را داریم شاید 
توصیه ای که برای عدم استفاده از این نواحی مرغ می شود به همین موضوع تجمع 
چربی برمی گردد. البته لازم است اضافه کنم محل تزریق واکسن در طیور گردن و 
بال نیست و در ماهیچه های با ضخامت است و نکته ی دیگر اینکه برخی واکسن ها 

اساسا خوراکی است.«
وی افزود:» گفته می شود در بال و گردن مرغ هورمون جمع می شود این در حالی 
است که در پرورش مرغ گوشتی اصلا مرغ بالغ نمی شود که بخواهد هورمون های 
جنسی را در این قسمت ها ذخیره کند. مرغ نزدیک چهار ماه طول می کشد که 
به بلوغ برسد ما زیر دو ماه این مرغ ها را به بازار عرضه می کنیم بنابراین ما مرغی را 
مصرف می کنیم که اصلا بالغ نیست که بخواهیم هورمون جنسی تولید کرده باشد 
که در قسمت های بال و گردن ذخیره کرده باشد و این موضوع را قویا تکذیب می 

کنم.«
مرغ هایی که دچار خون مردگی شده اند را می توان مصرف کرد؟

وی درباره مصرف گوشت مرغ هایی که دچار خون مردگی یا کبودی می شوند ، 
گفت:» مصرف آن اشکالی ندارد. دلیل کبودی این است که رگ پاره شده و خون 
به زیر پوست مرغ رفته است. البته قطعا این موضوع در بازار پسندی مرغ تاثیر 
می گذارد.«  وی تاکید کرد:»چیزی به اسم مرغ هورمونی وجود ندارد و این یک 
بازارگرمی بیش نیست و متاسفانه افراد غیر مطلع به این موضوع دامن می زنند. 
باید افراد را هدایت کنیم در زمینه تخصص خودشان صحبت کنند. بنده اجازه 
ندارم در حوزه پزشکی وارد شوم، صنایع غذایی ها اجازه ندارند به حوزه دامپروری و 
دامپزشکی وارد شوند، دامپروری ها هم اجازه ندارند به حوزه صنایع غذایی وارد شوند 
کما اینکه همه دارند یک کار مشترک انجام می دهند و هدف رساندن محصول سالم 

به دست مصرف کننده است.«
وی در پایان گفت:»صفحات اینستاگرام و فضای مجازی را که می بینید اطلاعات 
زیادی وجود دارد که اصلا صحت ندارد مثلا در مورد خواص قهوه که اگر پیگیر اخبار 
باشید یک روز می گویند قهوه خوب است یک روز می گویند بد است. شاید اظهار 
نظر متناقض به دلیل به کار بردن شیوه های نامطلوب علم آمار در تحقیقات باشد. ما 
یک سر درگمی آماری دربرخی مطالعات علوم پزشکی و تجربی داریم و آن این است 
که فقط یک رابطه را به دست می آورند یک ضریبی را به دست می آوریم.در حالی که 
باید توانایی این را داشته باشیم که وقتی رابطه ای را به دست می آوریم توجیه علمی 

آن را هم بر اساس منابع و ماخذ داشته باشیم.«

مصرف بال و گردن مرغ برای سلامت ضرر دارد ؟
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مدیر صندوق بازنشستگی کشوری استان قم خبرداد:

اعطای ۶۰ میلیارد تومان تسهیلات
 به بازنشستگان قمی

مدیر صندوق بازنشستگی کشوری استان قم میزان تسهیلات و وام های پرداختی 
به مشترکین را از ابتدای سال ۱۴۰۱ تاکنون حدود ۶۰ میلیارد تومان در قالب وام های 
ضروی ۱۵ و ۳۰ میلیون تومانی به ۳۳۲۱ نفر، حدود دو میلیارد و چهارصد میلیون 
ریال برای خرید اعتباری از شرکت استیل البرز عنوان کرد و در ادامه گفت: در دوره 
زمانی مذکور حدود ۱۲ هزار نفر با خریدی بیش از ۶۷ میلیارد ریال از خرید اقساطی 

فروشگاه افق استفاده کرده اند.
صالح محمدی امین در گفت وگویی ضمن تشریح اقدامات و عملکرد مدیریت 
استان، گفت: سوره هل اتی یا انسان در روز ٢٥ ذی الحجه در شان اهل بیت 
پیامبر)ص( نـازل شـد لذا  بر اساس مصوبه شورای عـالی انقـلاب فرهنگی و مجوز 
شورای فرهنگ عمومی کشور، روز ٢٥ذی الحجه »روزخانواده وتکریم بازنشستگان« 
نامگذاری گردیده که به همین مناسبت اقدامات و فعالیت هایی جهت گرامیداشت 

و تعظیم این روز انجام می شود.
مدیر صندوق بازنشستگی کشوری استان قم، افزود: یکی از برنامه های مرتبط با 
این روز، برگزاری پنجمین جشنواره ورزشی بازنشستگان کشوری است که امسال 
با شرکت حدود ۱۰۰ نفر و افزایش بیش از دو برابری نسبت به سال قبل انجام شد 
و مقرر است مراسم اختتامیه آن با حضور برگزیدگان امروز ۲۰ تیر ماه در خانه معلم 

برگزار و از آنان با اهدای مدال، لوح و جایزه ای تقدیر شود.
وی دیدار با استاندار را از دیگر برنامه های مربوط به این ایام اعلام کرد و گفت: به 
اتفاق روسای کانون های بازنشستگی دیداری دوستانه و صمیمی با سیدمحمدتقی 
شاهچراغی انجام شد و استاندار قم ضمن استماع گزارشات و مطالبات، دغدغه ها 
بازنشستگان از سوی روسای کانون های  از جامعه  و مشکلاتی که به نمایندگی 
بازنشستگی بیان شد قول مساعد دادند برخی از انتظارات بازنشستگان پیگیری و 
محقق شود. مدیر صندوق بازنشستگی کشوری استان قم ملاقات و دیدار با چندنفر 
از بازنشستگان منتخب را از دیگر برنامه ها اعلام کرد و افزود: دو نفر از بازنشستگان 
ایثارگر جانباز و آزاده، مسن ترین بازنشسته استان قم با حدود ۱۰۰ سال سن، 
بازنشسته ای مقیم در خانه سالمندان و بازنشسته ای فعال در امور خیر و عام المنفعه 
در این ایام مورد تقدیر و تکریم قرار می گیرند. محمدی امین برگزاری همایش پیاده 
بازنشستگان، تدارک برای برگزاری  روی، جشن و مراسم فرهنگی در خانه امید 
مسابقه رالی بازنشستگان، دیدار با نمایندگان استان در مجلس شورای اسلامی 
به اتفاق روسای کانون های بازنشستگی را از دیگر برنامه های روز خانواده و تکریم 
بازنشستگان اعلام کرد. وی ضمن بیان اطلاعاتی درخصوص بازنشستگان استان 
اظهار کرد: در استان ما حدود ۱۷ هزار پرونده جاری داریم که از صندوق حقوق 
دریافت می کنند. محمدی امین گفت: از ابتدای سال گذشته تاکنون حدود ۶۵ 
میلیارد ریال خسارت درمان به مشترکین پرداخت و با حدود ۳۰ دستگاه اجرایی 
قرارداد بیمه عمر منعقد شده که از مزایای این خدمت بدون سقف سنی بودن آن 
است. وی میزان تسهیلات و وام های پرداختی به مشترکین را از ابتدای سال ۱۴۰۱ 
تاکنون حدود ۶۰ میلیارد تومان در قالب وام های ضروی ۱۵ و ۳۰ میلیون تومانی به 
۳۳۲۱ نفر، حدود دومیلیارد و چهارصد میلیون ریال برای خرید اعتباری از شرکت 
استیل البرز عنوان کرد و در ادامه گفت: در دوره زمانی مذکور حدود ۱۲ هزارنفر با 

خریدی بیش از ۶۷ میلیارد ریال از خرید اقساطی فروشگاه افق استفاده کرده اند.
مدیرصندوق بازنشستگی کشوری استان قم پرداخت وام های اربعین به ۸۷ نفر، 
ازدواج فرزندان به ۳۰۰ نفر با اعتبار ۷۵ میلیارد ریال، وام حمایت از پایان نامه های 
دانشجویی با اعتبار ۷۰۰ میلیون ریال و وام طرح ضیافت فروشگاه رفاه را با اعتباری 
بیش از ۲۵ میلیارد ریال از دیگر خدمات رفاهی و تسهیلات اعطایی به بازنشستگان 
اعلام کرد و افزود: ثبت نام وام ضروری سیصدمیلیون ریالی با کارمزد ۴ درصد و 
اقساط ۳۶ماهه و وام ۳۵ میلیون ریالی ازدواج فرزندان بازنشسته کماکان ادامه دارد 
و متقاضیان می توانند با مراجعه به درگاه خدمات الکترونیکی صندوق بازنشستگی 
کشوری به نشانی  sabasrm.ir نسبت به ثبت نام اقدام نمایند. محمدی امین در 
پایان گفت: پیش بینی می شود امسال بیش از دوهزار نفر از شاغلین آموزش و 
پرورش به افتخار بازنشستگی نایل گردند و همه همت و تلاش مجموعه صندوق در 

استان قم برقراری به موقع حقوق این افراد است که امیدواریم محقق شود.
 

معاون خدمات شهری منطقه چهار قم خبر داد:

اجرای طرح جمع آوری سگ های ولگرد 
معاون خدمات شهری منطقه چهار قم  گفت :مهم وجود سگ های ولگرد در 
جمع آوری  طرح  اجرای  از  است،  حوالی  این  در  دامداری ها  فعالیت  منطقه ۴، 

سگ های ولگرد در ۳ فاز خبر داد.
علیرضا جعفری در گفت و گویی پیرامون جمع آوری سگ های ولگرد در سطح 
منطقه ۴ اظهار کرد: طرح جمع آوری سگ های ولگرد هنوز به طور کامل تکمیل  
نشده است و در سه فاز اقدامات لازم را از نیمه نخست فرودین ماه سال جاری آغاز 
کرده ایم. معاون خدمات شهری منطقه چهار قم اظهار کرد: شناسایی کانون های 
حضور سگ های ولگرد در اطراف زمین های خالی و مناطق خارج از محدوده کاری 
در دست اجراست که اخیراً این کانون ها شناسایی شد. وی با بیان اینکه فاز دوم 
اخطاری بود که به نگهبان های ساختمان های در حال ساخت داده شد تا تأمین غذا 
برای این حیوانات انجام نشود، تصریح کرد: شهروندانی که در این محدوده بودند و 
زباله ها را خارج از نوبت قرار می دادند نیز توجیه شدند و اخطارهای لازم داده شده 
است. جعفری خاطرنشان کرد: در فاز سوم در خصوص جمع آوری سگ های ولگرد 
نیز قرارداد با پیمانکار سازمان پسماند شهرداری قم منعقد شد که در این مدت ۴۱ 

قلاده سگ در این طرح جمع آوری انجام شده است.
وی با تأکید بر اینکه در این محدوده یکی دو مورد دامداری  فعال هستند که 
پرونده آن ها به صورت جامع تشکیل شده است، مطرح کرد: امیدواریم با دستور 
شهری  خدمات  معاون  دهیم.  انتقال  را  آن ها  کامل  به طور  بتوانیم  دادستانی  از 
منطقه چهار قم عنوان کرد: یکی از عوامل مهم سگ های ولگرد در منطقه ۴ وجود 
دامداری ها در این حوالی است، البته سگ های قلاده دار دارای مالک که خارج از 
فضا و چارچوب رها باشند، طبق دستور قضایی جمع آوری می شوند. جعفری اظهار 
کرد: کانون سگ های ولگرد به طور کامل شناسایی شده و برخی کانون ها تخریب 
شده و امیدواریم شهروندان با عدم قرار دادن زباله در خارج از نوبت و نگهبانان با عدم 

دادن غذا به سگ ها ما را در این طرح یاری کنند.
 

رئیس اداره نگهداری راههای استان قم :
بزرگراه سلفچگان - دلیجان بهسازی می شود

رئیس اداره نگهداری راههای اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای استان قم 
گفت: پروژه بهسازی بزرگراه سلفچگان- دلیجان به طول ۱۰ کیلومتر با اعتباری بالغ 

بر ۳۰۰ میلیارد ریال اجرایی می شود.
محمد معارف وند ظهر سه شنبه در گفتگو با خبرنگاران با اشاره به اجرایی شدن 
طرح بهسازی بزرگراه سلفچگان - دلیجان اظهار داشت: این طرح به طول ۱۰ 
کیلومتر و در محدوده گردنه حصار سرخ، واقع در باند برگشت بزرگراه سلفچگان- 

دلیجان قرار گرفته است.
وی ابراز داشت: تمامی هزینه اجرایی پروژه از محل اعتبارات سازمان راهداری و 
حمل و نقل جاده ای صورت گرفته و بالغ بر ۳۰۰ میلیارد ریال، جهت اجرای این 
طرح عمران جاده ای تخصیص یافته است. رئیس اداره نگهداری راههای اداره 
تکمیل  زمانی  بازه  در خصوص  قم  استان  نقل جاده ای  و  و حمل  راهداری  کل 
طرح بهسازی باند برگشت بزرگراه سلفچگان- دلیجان گفت: با توجه به موقعیت 
جغرافیایی این قطعه، در صورت مساعد بودن شرایط جوی، تا پایان آذرماه امسال و 
قبل از شروع فصل زمستان، پروژه تکمیل و به بهره برداری خواهد رسید. معارف وند 
افزود: در صورتی که متغیرهای جوی و برودت هوا مانع از اجرای روکش توپکا در بازه 

زمان اعلام شده شود، ادامه طرح به بهار سال آینده موکول خواهد شد.
رئیس اداره نگهداری راههای اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان قم 
تاکید کرد: با توجه به ترافیک چشمگیر و ترکیبی بزرگراه سلفچگان- دلیجان که غالباً 
شامل وسائط نقلیه نیمه سنگین است از تردد کنندگان درخواست می شود به منظور 
جلوگیری از وقوع حوادث احتمالی و تسریع درروند تکمیل پروژه با عوامل اجرایی 

همکاری لازم را داشته باشند.

تربیت کودکان در عصر دیجیتال یکی از چالش های بزرگی است که برای والدین و مربیان در 
دنیای امروز وجود دارد. در این مطلب به بررسی روش ها و راهکارهایی که می توانند در تربیت 

کودکان در دنیای دیجیتال موثر باشند، پرداخته ایم. 
عصر دیجیتال تأثیر عمیقی بر آموزش داشته است. کودکان در حال حاضر در محاصره 
فناوری رشد می کنند و از آن به روش های جدید و نوآورانه استفاده می کنند. این امر باعث 

ایجاد چالش ها و فرصت های متعددی برای مربیان شده است.
یکی از بزرگ ترین چالش ها، اطمینان از استفاده ایمن و مسئولانه از فناوری توسط کودکان 
است. خطرات زیادی در ارتباط با فعالیت آنلاین وجود دارد، مانند آزار و اذیت سایبری، 
شکارچیان آنلاین و قرار گرفتن در معرض محتوای نامناسب. مربیان باید در مورد این خطرات 

و نحوه محافظت از خود به کودکان آموزش دهند.
چالش دیگر این است که اطمینان حاصل شود که کودکان از فناوری به طور موثر برای 
یادگیری استفاده می کنند. تعدادی برنامه آموزشی و وب سایت وجود دارد که می توان از آنها 
برای تکمیل آموزش سنتی استفاده کرد. با این حال، مهم است که برنامه ها و وب سایت هایی 

را انتخاب کنید که با کیفیت بالا و مطابق با برنامه درسی باشند.
در نهایت، مربیان باید از تأثیری که فناوری بر رشد اجتماعی و عاطفی کودکان می گذارد 
آگاه باشند. برخی از کارشناسان نگرانند که زمان بیش از حد صفحه نمایش می تواند منجر به 
مشکلاتی مانند اختلال کمبود توجه، چاقی و انزوای اجتماعی شود. برای مربیان مهم است 
که به کودکان در ایجاد روابط سالم با فناوری کمک کنند و از آن به گونه ای استفاده کنند که 

رفاه کلی آنها را ارتقا دهد.
با وجود چالش ها، فرصت های زیادی برای مربیان در عصر دیجیتال وجود دارد. فناوری 
را می توان برای شخصی سازی یادگیری، دسترسی به منابعی که در غیر این صورت در 
دسترس نبود و ایجاد محیط های یادگیری مشترک استفاده کرد. مربیانی که قادر به پذیرش 
عصر دیجیتال هستند، می توانند تجربیات یادگیری جذاب و موثرتری را برای دانش آموزان 

خود ایجاد کنند.
راهنمای فرزندپروری در عصر دیجیتال

در اینجا چند روش خاص وجود دارد که مربیان می توانند از فناوری برای تقویت یادگیری در 
عصر دیجیتال استفاده کنند:

از فناوری برای شخصی سازی یادگیری استفاده کنید
فناوری می تواند برای پیگیری پیشرفت دانش آموزان و ارائه بازخورد شخصی استفاده شود. 
این می تواند به دانش آموزان کمک کند تا با سرعت خودشان یاد بگیرند و روی مناطقی که به 

بیشترین کمک نیاز دارند تمرکز کنند.
دسترسی به منابع را فراهم کنید

مانند  منابع  از  گسترده ای  طیف  به  آموزان  دانش  دسترسی  برای  می توان  فناوری  از 
کتاب های درسی آنلاین، مقالات و فیلم ها استفاده کرد. این می تواند به دانش آموزان کمک 
کند تا در مورد موضوعاتی که در برنامه درسی پوشش داده نشده اند یاد بگیرند یا موضوعات 

را عمیق تر بررسی کنند.
محیط های یادگیری مشترک ایجاد کنید

از فناوری می توان برای ایجاد محیط های یادگیری مشترک استفاده کرد، جایی که دانش 
آموزان می توانند با هم در پروژه ها و تکالیف کار کنند. این می تواند به دانش آموزان کمک کند 

تا مهارت های کار گروهی و ارتباطی خود را توسعه دهند.
در اینجا چند نکته اضافی برای مربیانی که به دنبال استفاده از فناوری در کلاس هستند 

آورده شده است:
از کوچک شروع کنید

سعی نکنید خیلی زود کارها را انجام دهید. با ادغام چند فعالیت مبتنی بر فناوری در 
درس های خود شروع کنید.

در مورد اهداف خود شفاف باشید
شما می خواهید دانش آموزان از فعالیت های مبتنی بر فناوری چه چیزی یاد بگیرند؟

ابزار مناسب را انتخاب کنید
ابزارهای فن آوری مختلف زیادی وجود دارد. مواردی را انتخاب کنید که برای دانش آموزان 

و اهداف شما مناسب است.
ارائه آموزش

اگر دانش آموزان با ابزارهای فناوری آشنایی ندارند، به آنها آموزش دهید تا بتوانند به طور 
موثر از آنها استفاده کنند.

نظارت بر پیشرفت دانش آموزان پیشرفت دانش آموزان را دنبال کنید تا بتوانید نحوه 
یادگیری آنها را ببینید و آموزش خود را بر اساس آن تنظیم کنید.

عصر دیجیتال فرصتی عالی برای مربیان برای تقویت یادگیری است.
با پیروی از این نکات، می توانید تجربیات یادگیری جذاب و موثرتری برای دانش آموزان 

خود ایجاد کنید.

اهمیت سواد دیجیتال
در عصر دیجیتال، داشتن سواد دیجیتال برای کودکان ضروری است. این بدان معنی است 
که آنها باید بتوانند از فناوری به طور مؤثر استفاده کنند، اطلاعات را به طور انتقادی ارزیابی 
کنند و محتوا را ایجاد و به اشتراک بگذارند. مربیان می توانند با فراهم کردن فرصت هایی برای 
استفاده از فناوری به روش های معنادار، به کودکان کمک کنند تا مهارت های سواد دیجیتال 

را توسعه دهند.
نیاز به تعادل

برای کودکان مهم است که بین استفاده از فناوری و سایر فعالیت ها مانند بازی در فضای 
باز، مطالعه و گذراندن وقت با خانواده و دوستان تعادل سالمی داشته باشند. مربیان می توانند 
با الگوبرداری از عادات سالم و فراهم کردن فرصت هایی برای شرکت در انواع فعالیت ها به 

کودکان کمک کنند تا رابطه سالمی با فناوری ایجاد کنند.
اهمیت همکاری

می توان از فناوری برای ارتقای همکاری بین دانش آموزان استفاده کرد. این می تواند به 
دانش آموزان کمک کند تا از یکدیگر یاد بگیرند و مهارت های ارتباطی و کار گروهی خود 
را توسعه دهند. مربیان می توانند با استفاده از ابزارهای آنلاین و با تشویق دانش آموزان به 

همکاری در پروژه ها و تکالیف، محیط های یادگیری مشترک ایجاد کنند.
آینده آموزش و پرورش

عصر دیجیتال در حال تغییر روش یادگیری ما است. در آینده، آموزش شخصی تر، تعاملی تر 
و مشارکتی تر خواهد بود. مربیانی که قادر به پذیرش عصر دیجیتال هستند، در موقعیت 

مناسبی قرار خواهند گرفت تا دانش آموزان را برای آینده آماده کنند.
سوالات متداول درباره تربیت کودکان در عصر دیجیتال

مزایای استفاده از فناوری در آموزش چیست؟
یادگیری شخصی فناوری می تواند برای پیگیری پیشرفت دانش آموزان و ارائه بازخورد 
شخصی استفاده شود. این می تواند به دانش آموزان کمک کند تا با سرعت خودشان یاد 

بگیرند و روی مناطقی که به بیشترین کمک نیاز دارند تمرکز کنند.
دسترسی به منابع از فناوری می توان برای دسترسی دانش آموزان به طیف گسترده ای از 
منابع مانند کتاب های درسی آنلاین، مقالات و فیلم ها استفاده کرد. این می تواند به دانش 
آموزان کمک کند تا در مورد موضوعاتی که در برنامه درسی پوشش داده نشده اند یاد بگیرند یا 

موضوعات را عمیق تر بررسی کنند.
محیط های یادگیری مشارکتی از فناوری می توان برای ایجاد محیط های یادگیری مشترک 
استفاده کرد، جایی که دانش آموزان می توانند با هم در پروژه ها و تکالیف کار کنند. این 
می تواند به دانش آموزان کمک کند تا مهارت های کار گروهی و ارتباطی خود را توسعه دهند.
خلاقیت و نوآوری. از فناوری می توان برای ارتقای خلاقیت و نوآوری استفاده کرد. این 
می تواند به دانش آموزان کمک کند تا ایده ها و راه حل های جدیدی برای مشکلات پیدا کنند.

استفاده از فناوری در آموزش چه خطراتی دارد؟
زورگویی سایبری زورگویی سایبری نوعی قلدری است که به صورت آنلاین یا از طریق وسایل 
الکترونیکی صورت می گیرد. این می تواند به اندازه قلدری سنتی مضر باشد و ردیابی عامل 

آن می تواند دشوار باشد.
شکارچیان آنلاین شکارچیان آنلاین بزرگسالانی هستند که از اینترنت برای شکار کودکان 
استفاده می کنند. آنها ممکن است برای جلب اعتماد قربانیان خود مانند یک کودک یا 

نوجوان ظاهر شوند.
پورنوگرافی،  مانند  زیادی  نامناسب  نامناسب محتوای  معرض محتوای  در  گرفتن  قرار 
خشونت، و سخنان مشوق نفرت پراکنی آنلاین در دسترس است. کودکانی که تحت نظارت 
نیستند ممکن است در معرض این محتوا قرار گیرند که می تواند تأثیر منفی بر رشد آنها داشته 

باشد.
اعتیاد. استفاده بیش از حد از صفحه نمایش می تواند منجر به اعتیاد شود. کودکانی که به 
تکنولوژی معتاد هستند ممکن است در توجه، کنترل احساسات و ایجاد روابط مشکل داشته 

باشند.
چگونه والدین می توانند محدودیت هایی را برای زمان تماشای صفحه نمایش 

فرزندانشان تعیین کنند؟
با فرزندان خود در مورد اهمیت تعادل صحبت کنید. به آنها توضیح دهید که داشتن تعادل 
سالم بین استفاده آنها از فناوری و سایر فعالیت ها، مانند بازی در فضای باز، مطالعه و گذراندن 

وقت با خانواده و دوستان، مهم است.
محدودیت های واضحی را برای زمان صفحه نمایش تعیین کنید. تصمیم بگیرید که چقدر از 

نمایشگر برای فرزندانتان مناسب است و به آن محدودیت ها پایبند باشید.
الگوی عادات سالم اگر می خواهید فرزندانتان رابطه سالمی با فناوری داشته باشند، باید 
خودتان عادات سالم را الگو برداری کنید. این به معنای محدود کردن زمان صفحه نمایش 

خود و استفاده از فناوری به روشی مثبت است.
فناوری را به یک امر خانوادگی تبدیل کنید. اجازه ندهید فرزندانتان به تنهایی از فناوری 
استفاده کنند. با بازی کردن با هم، تماشای فیلم های آموزشی یا خواندن مقالات آنلاین، آن را 

به یک امر خانوادگی تبدیل کنید.
نکاتی برای آموزش ایمنی آنلاین به کودکان چیست؟

زود شروع کن برای شروع آموزش ایمنی آنلاین به کودکان هرگز زود نیست. حتی کودکان 
خردسال نیز می توانند قوانین ایمنی اولیه را یاد بگیرند، مانند عدم ارائه اطلاعات شخصی به 

صورت آنلاین و صحبت نکردن با غریبه ها.
باز و صادق باشید. با فرزندان خود در مورد خطرات شکارچیان آنلاین و آزار و اذیت سایبری 
صحبت کنید. در مورد تجربیات خود از فناوری، چه مثبت و چه منفی صادق باشید. یک 
مثال خوب بگذارید. رفتار آنلاین امن را خودتان مدل کنید. این به این معنی است که از 
رمزهای عبور قوی استفاده کنید، مراقب آنچه در اینترنت به اشتراک می گذارید باشید و روی 

لینک های مشکوک کلیک نکنید.
سخن پایانی مقاله تربیت کودکان در عصر دیجیتال

به گزارش وب گاه بیتوته، عصر دیجیتال زمان تغییرات بزرگی برای آموزش است. با پذیرش 
فناوری، مربیان می توانند تجربیات یادگیری جذاب و موثرتری را برای دانش آموزان خود ایجاد 

کنند.

مدیرکل آموزش و پرورش استان قم:

دانش آموزان قمی به اردوی راهیان 
پیشرفت می روند

مدیرکل آموزش و پرورش استان قم گفت: دانش اموزان این استان در راستای 
تفاهم نامه این اداره کل با شرکت گاز قم برای آشنایی با توانمندی های کشور بویژه در 

بخش پالایشگاه ها و پتروشیمی ها به اردوی راهیان پیشرفت می روند.
علی رضا رحیمی دوشنبه شب درجلسه شورای معاونین آموزش و پرورش با حضور 
مدیرعامل شرکت گاز استان قم اظهار داشت: این طرح که در راستای توافقنامه 
اجرایی خواهد شد،   و درقم  نفت شکل گرفته  وزارت  و  پرورش  و  آموزش  وزارت 
دانش آموزان ، معلمان و دانشجو معلمان دراین استان از ابتدای مهرماه و آغاز سال 

تحصیلی جدید در اردوی راهیان پیشرفت شرکت خواهند داشت.
وی اظهار داشت: ما این اردو را در راستای جهاد تبیین تقویت کرده و آمادگی کامل 
داریم که به بهترین نحو آن را برای آشنایی هرچه بیشتر دانش آموزان و معلمان با 

پیشرفت ها و توانمندی های بالای کشور به اجرا بگذاریم.
وی گفت:اولویت اول ما در اجرای این طرح مهم دانشجو معلمان با توجه به نقش 
تاثیرگذاری که در این کلاس های درس دارند ، خواهد بود ، سپس معلمان جوان ، 

سایر معلمان و در نهایت دانش آموزان در اردوی راهیان پیشرفت شرکت می کنند.
سال گذشته ۲9۵ هزار و ۶۳۰ دانش آموز در یک هزار و ۴۸۱ مدرسه این استان 
مشغول به تحصیل بودند. رحیمی اظهار داشت: برگزاری این گونه اردوها برای مثبت 
اندیشی آحاد جامعه نقش مهمی دارد لذا اداره کل آموزش و پرورش قم تمام تلاش 

خود را برای برگزاری هرچه بهتر اردوهای راهیان پیشرفت انجام خواهد داد.
مدیرعامل شرکت گاز قم نیز دراین جلسه اظهار داشت: در راستای توافقنامه 
وزارت آموزش و پرورش و وزارت نفت به منظور تشکیل اردوهای راهیان پیشرفت ، 
شرکت گاز قم آمادگی کامل خود را برای برگزاری این اردوها اعلام می کند. مرتضی 
خوش لهجه افزود:  پالایشگاه های قم ، پتروشیمی استان مرکزی ، پالایشگاه های 
تهران و دیگر مراکز مرتبط با شرکت نفت و گاز اولویت های بازدید دانش آموزان و 
معلمان استان می باشد و برنامه ریزی های لازم دراین راستا صورت گرفته است. وی 
اظهار داشت: ما آمادگی داریم با برپایی این اردوها ، دانش آموزان و معلمان را با 
پیشرفت های گسترده کشور در بخش های مختلف بویژه نفت و گاز آشنا کنیم و 
اتفاقات خوب و کم نظیری که در نظام جمهوری اسلامی در راستای خودکفایی 
صورت گرفته را برای آنان تبیین کنیم. وی همچنین با اشاره به لزوم گسترش فرهنگ 
صرفه جویی در مصرف انرژی و استفاده درست از آن ، نقش خانواده ها و معلمان را 
برای تبیین مساله با اهمیت دانست و گفت: دانش آموزان با راهنمایی های درست 
خانواده ها و معلمان می توانند، همیاران خوبی در راستای صرفه جویی انرژی باشند و 

این امر زمینه توسعه و پیشرفت هرچه بیشتر را در کشور فراهم می کند.
 

مدیر ستاد کانون های فرهنگی هنری مساجد استان قم خبرداد:

ثبت نام بیش از نهصد نفر در مسابقات 
قرآنی مدهامتان

مدیر ستاد کانون های فرهنگی هنری مساجد استان قم با اشاره به استقبال 
گسترده از مسابقات قرآنی مدهامتان در قم گفت: تاکنون 9۷۶ نفر در این مسابقات 

ثبت نام کرده اند و ثبت نام تا ۳۰تیرماه ادامه دارد.
به گزارش ندای قم، حجت الاسلام محمدرضا حیدری در گفت وگو با خبرنگاران 
با اشاره به برگزاری شانزدهمین دوره مسابقات قرآنی »مدهامّتان« ویژه اعضای 
کانون های فرهنگی هنری مساجد گفت: این دوره از مسابقات در رشته های قرائت 
تحقیق، قرائت تقلیدی، قرائت ترتیل، اذان، حفظ کل، مکبری،  قرائت نماز، مفاهیم، 

معارف اهل بیت)ع(، حفظ جزء ۳۰ و استعدادیابی برگزار می شود.
مدیر ستاد کانون های فرهنگی هنری مساجد استان قم به بخش ویژه کانون های 
مساجد شامل جلسات قرآن کریم، تولیدات هنری و تلاوت نور اشاره کرد و افزود: 
کسانی که در مرحله کشوری مسابقات مدهامّتان در دو دوره گذشته رتبه اول تا سوم 
را کسب کرده اند و یا در مسابقات سازمان اوقاف و امورخیریه در دو دوره گذشته رتبه 
اول تا پنجم ملی یا بین المللی را کسب کرده اند، نمی توانند در این جشنواره در 
همان رشته شرکت کنند. وی با اشاره به مقاطع سنی شرکت کنندگان در مسابقات 
گفت: مقاطع سنی کودکان شامل رده سنی زیر هفت سال، نوجوانان شامل رده 
سنی هفت تا۱۶ سال، و جوانان شامل رده سنی ۱۷تا۳۰ سال می توانند در این 
مسابقات شرکت کنند ضمن اینکه کودکان زیر هفت سال شرکت کننده در جلسات 
سنتی قرآن نیز می توانند با ارسال اجرای زنده و کوتاه خود در جلسه سنتی قرآن 
در بخش استعداد یابی شرکت کنند. حجت الاسلام حیدری در ادامه با اشاره به 
اهداف برگزاری این جشنواره گفت: ترویج معارف قرآنی در جامعه، توجه به مساجد 
به عنوان پایگاه اصلی فعالیت های قرآنی، تحکیم پیوند مسجد، قرآن و مردم و کشف 
استعدادهای قرآنی و فراگیری فعالیت های قرآنی اهداف برگزاری این جشنواره 
است. مدیر ستاد کانون های فرهنگی هنری مساجد استان قم با بیان اینکه ثبت نام 
برای شرکت در این دوره از جشنواره مدهامتان از یکم اردیبهشت آغاز شده و مهلت 
ثبت نام تا ۳۰ تیر ماه سال جاری ادامه دارد افزود: علاقمندان جهت اطلاع و شرکت 
 bachehayemasjed.ir در مسابقات می توانند به سامانه بچه های مسجد به آدرس
مراجعه کنند. حجت الاسلام حیدری با اشاره به استقبال گسترده از مسابقات قرآنی 
مدهامتان و ثبت نام 9۷۶ نفر در این مسابقات تا این لحظه، از علاقمندان جهت ثبت 

نام و هرچه باشکوهتر برگزار شدن این مسابقات دعوت کرد.
 

معاون خدمات زائران مسجد مقدس جمکران خبر داد:

توزیع ۶۰ هزار پرس غذای گرم 
همزمان با عید غدیر 

معاون خدمات زائران مسجد مقدس جمکران از توزیع ۶۰ هزار پرس غذای گرم 
همزمان با ایام عید غدیر در مسجد مقدس جمکران خبر داد.

ابراهیم صدوقی با اشاره به پیش بینی های صورت گرفته برای پذیرایی از زائران 
در ایام عید غدیر اظهار کرد: از شب عید غدیر تا شام عید غدیر مواکب داخلی و 
آشپزخانه مرکزی مسجد مقدس جمکران نسبت به پخت و توزیع ۶۰ هزار پرس 
غذای گرم در بین زائران اقدام کردند. وی با بیان اینکه در این ایام همچنین با شربت، 
شیرینی و... از زائران پذیرایی شد، بیان کرد: در شام عید غدیر صحن مسجد مقدس 
جمکران برای میزبانی از کاروان شادی غدیر تا ظهور فرش و بسترهای لازم برای 
خدمت رسانی به زائرانی که برای تجدید عهد و پیمان با امام زمان)عج( به جمکران 
مشرف شده بودند، فراهم شد. معاون خدمات زائرین مسجد مقدس جمکران با بیان 
اینکه سفره داری و پذیرایی از زائران بر حسب دستور حضرت ولی عصر)عج( در 
واقعه صدور فرمان بنای مسجد مقدس جمکران مورد تاکید قرار گرفته است، افزود: 
یکی از اعتابی که امام معصوم مستقیما در آن امر به اطعام کرده مسجد مقدس 
جمکران است و این مسجد با پخت و توزیع غذای تبرکی تلاش دارد تا به این وظیفه 
عمل کند. وی با بیان اینکه آشپزخانه مرکزی، آشپزخانه حضرت معصومه)س( و 
آشپزخانه حضرت ولیعصر)عج( برای خدمت رسانی به زائران راه اندازی و تجهیز 
شده اند، گفت: خیرینی که قصد دارند در امر اطعام زائران مشارکت کنند می توانند 

با شماره تلفن ۳۷۲۳۳۳۳۱- ۰۲۵ تماس حاصل کنند.
 

رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان قم :

بخش کشاورزی باید از قطعی های برق 
مستثنی شود

رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان قم گفت: حذف بخش کشاورزی از جدول 
قطعی برق باید در سطح ملی پیگیری شود.

محمد رضا حاجی رضا در گفتگویی با بیان اینکه امسال میزان قطعی برق در 
حوزه کشاورزی افزایش یافته است افزود: با توجه به مولد بودن بخش کشاورزی از 
مجموعه استانداری تقاضا داریم موضوع حذف این بخش از جدول قطعی های برق 
را در سطح ملی پیگیری کنند. وی با بیان اینکه هم اکنون چهار روز در هفته و روزی 
۵ ساعت برق حوزه کشاورزی حذف می شود گفت: تقاضای ما این است که فعلا 
شرکت توزیع نیروی برق این میزان را به یک سوم کاهش دهد. حاجی رضا با اشاره 
به افزایش مصرف برق در کشور از هموطنان خواست با صرفه جویی در مصارف 
خانگی زمینه کاهش قطعی های برق در حوزه های کشاورزی و صنعتی را فراهم 

کنند.

اجتماعی

استفاده از فناوری در آموزش چه خطراتی دارد؟

راهکارهایی برای تربیت فرزندان در عصر دیجیتال

و  مهر  »باران  خیریه  مؤسسه  همت  به  »ولایت«  جشن 
عاطفه« برای جمعی از کودکان بی سرپرست و بدسرپرست 

قمی برگزار شد.
براساس این گزارش ، جشن »ولایت« به همت مؤسسه 
خیریه »باران مهر و عاطفه« و با حضور خیرین، خانواده های 
در سالن  و هنرمندان شهر  زیرپوشش مؤسسه، مدعوین 

اجتماعات پردیس فارابی برگزار شد.
جذاب،  مسابقات  برگزاری  عروسکی،  نمایش  اجرای 
بخش های  از  مولودی خوانی  و  کودکان  به  جوایز  اهدای 

متنوع این مراسم بود. 
همچنین نمایشگاهی از آثار نقاشی کودکان تحت پوشش 
با موضوع آرزوهای آنان برپا شد و مورد بازدید مهمانان قرار 

گرفت.
اجرای زنده طراحی اثر نقاشی خط توسط استاد حسین 
صفدری از هنرمندان قم بخش دیگری از این مراسم بود. 
این اثر هنری در پایان مراسم به مزایده گذاشته شد و تمام 
مبلغ دریافتی از فروش آن، برای درمان کودکان بیمار تحت 

پوشش مؤسسه اختصاص یافت.
و  مدیره  هیئت  رئیس  حسینی  محسن پور  سیدسعید 
مدیرعامل مؤسسه خیریه »باران مهر و عاطفه« در این مراسم 
در سخنانی، اظهار کرد: هدف از برگزاری این جشن، علاوه 
بر بزرگداشت ایام »غدیر تا مباهله« و ترویج سیره یتیم نوازی 
این  حامیان  مستقیم  غیر  دیدار  علی)ع(،  امیرالمؤمنین 

مؤسسه با کودکان تحت حمایت خود بود.
این  برپایی  با  کردیم  کرد: همچنین تلاش  تصریح  وی 
جشن، فرصت های بهتری را با حمایت خیرین  برای کودکان 

بی سرپرست و بدسرپرست فراهم کنیم.
مدیرعامل مؤسسه خیریه »باران مهر و عاطفه« در ادامه 
به پیشینه فعالیت این مؤسسه اشاره کرد و گفت: مؤسسه 
خیریه »باران مهر و عاطفه«، مجموعه ای مردم نهاد و غیر 
دولتی است که با هدف توانمندسازی زنان سرپرست خانوار، 
حمایت از کودکان بی سرپرست و بد سرپرست، فعالیت خود 
از معاونت  با اخذ مجوز رسمی  آبان ماه سال ۱۳9۷  از  را 
سمن ها و خیریه های پلیس اطلاعات و امنیت استان قم 

آغاز کرده است.
مدیرعامل مؤسسه خیریه »باران مهر و عاطفه« در خصوص 
خدماتی که از سوی این مؤسسه به کودکان زیرپوشش ارائه 
نقدی،  هدایای  شامل  مؤسسه  خدمات  گفت:  می شود، 
سبد کالا، لوازم منزل، خدمات درمانی، خدمات تحصیلی 

تفریحی  و  مذهبی  هنری،  علمی،  ورزشی،  آموزشی،  و 
می شود.

محسن پور حسینی درباره تعداد افراد زیرپوشش مؤسسه 
خیریه »باران مهر و عاطفه«، عنوان کرد: ۲۷۸ خانوار تحت 
پوشش مؤسسه قرار دارند که در مجموع حدود ۱۰۰۰ نفر 
می شوند و در صورت افزایش خیرین و حامیان، تعداد خانوار 

تحت پوشش افزایش خواهد یافت.
وی همچنین به فعالیت های جنبی مؤسسه خیریه »باران 
کارگاه های  برگزاری   گفت:  و  کرد  اشاره  عاطفه«  و  مهر 
از جمله فعالیت های مؤسسه  و روان شناسی  روان درمانی 
بوده و تلاش شده خدمات روانشناسی متناسب با نیاز افراد 
زیرپوشش به هر سه صورت فردی، گروهی و کارگاهی ارائه 

شود.
مدیرعامل مؤسسه خیریه »باران مهر و عاطفه«، حمایت 
از درمان معتادان به منظور ترک اعتیاد و بازگشت آنان به 
آغوش جامعه را از دیگر اقدامات این مؤسسه عنوان کرد و 
گفت: یکی از اهداف این مؤسسه، تلاش برای پیشگیری 
از آسیب های اجتماعی است و به اندازه وسع خود تلاش 
کردیم با حمایت از درمان معتادان، در این مسیر گام برداریم.
پورمحسن حسینی با بیان اینکه مؤسسه خیریه »باران 
مهر و عاطفه« فعلًا فقط در قم فعالیت دارد، تصریح کرد: 
تا  هستیم  قم  اطراف  شهرهای  در  شعبه  احداث  درصدد 
بتوانیم خدمات خود را متناسب با رسالت مؤسسه توسعه 

دهیم. وی در ادامه با تأکید بر اینکه مؤسسات خیریه رقیب 
یکدیگر نیستند و برای رفع فقر و حمایت از نیازمندان تلاش 
می کنند، افزود: میزان خدمات  مؤسسه خیریه »باران مهر 
و عاطفه« به خانواده های تحت پوشش و شفاف بودن امور 
مالی می تواند نقطه تمایزی این مؤسسه با دیگر مراکز خیریه 

باشد.
مدیرعامل مؤسسه خیریه »باران مهر و عاطفه« در خصوص 
و  هزینه ها  غالب  کرد:  عنوان  مؤسسه،  این  مالی  منابع 
تأمین  و خیرین  مردم  از طریق عموم  درآمدهای مؤسسه 
در  سرمایه گذاری  با  نیز  مدیره  هیئت  اعضای  و  می شود 
بخش های صنعتی، بخش دیگری از منابع مالی مؤسسه را 

تأمین می کنند.
پورمحسن حسینی درباره شرایط پذیرش افرادی که نیاز 
به دریافت خدمات از این مؤسسه دارند، گفت: این مؤسسه 
افراد بی سرپرست، بدسرپرست و از کار افتاده را که در قم 
ارگان هایی  از  مستمری  حقوق  و  باشند  داشته  سکونت 
مانند تأمین اجتماعی دریافت نمی کنند، تحت پوشش قرار 

می دهد.
وی در پایان خاطرنشان کرد: افرادی که نیاز به خدمات 
در  واقع  مؤسسه  آدرس  به  می توانند  دارند،  مؤسسه 
بلوارامین، کوچه ۱9، پلاک ۲۶ مراجعه کرده یا با شماره 
تلفن ۰۲۵۳۲9۰۸۱۱۲ داخلی مددکاری )شماره ۱( تماس 

بگیرند.

به همت مؤسسه خیریه »باران مهر و عاطفه«برگزارشد؛

 جشن »ولایت« برای کودکان بی سرپرست در قم
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وزیر اقتصاد:

مردم تا چند ماه آینده
 طعم کاهش تورم را می چشند 

وزیر اقتصاد تاکید کرد: امیدوارم با توجه به بسته ای که دولت در حوزه مهار تورم و رونق 
تولید مصوب کرده است، در ماه های آینده کار به جایی برسد که نرخ تورم و قیمت ها با 
رضایتمندی مردم و با ایجاد آرامش در بازارها موجب چشیدن ثمرات اقدامات دولت بین 

مردم شود. 
برخلاف  اینکه چرا  بر  مبنی  پاسخ  در  سید احسان خاندوزی در جمع خبرنگاران 
اظهارات مسئولان مبنی بر بهبود شاخص های اقتصادی، مردم این بهبود را احساس 
نمی کنند، گفت: روند کنترل در نرخ ماهانه تورم در اسفند سال گذشته تا خرداد ماه نشان 
از این دارد که تدابیر پیشین که در کاهش موتورهای خلق تورم وجود داشته، به تدریج آثار 

خود را آرام شدن نوسانات قیمت نشان می دهند.
وی ادامه داد: امیدوارم با توجه به بسته ای که دولت در حوزه مهار تورم و رونق تولید 
با  و قیمت ها  تورم  نرخ  برسد که  به جایی  کار  آینده  ماه های  مصوب کرده است، در 
رضایتمندی مردم و با ایجاد آرامش در بازارها موجب چشیدن ثمرات اقدامات دولت بین 

مردم شود.
وزیر اقتصاد درباره سرنوشت لایحه رسوب کالا اظهار داشت: لایحه یک بار در جلسه 
هیات وزیران مطرح شد اما به دلیل نقدهایی که از سوی برخی از دستگاه ها مطرح شد، 

دوباره این لایحه برگشت خورد تا اصلاحات مد نظر دستگاه ها انجام شود.
خاندوزی با اشاره مجوزهای معطل مانده و اتصال برخی از دستگاه ها به درگاه ملی 
تصریح کرد: همانطور که پیش از این گفته شد، مسأله صدور خودکار مجوزها به شکل 
متناوب انجام خواهد شد. گزارشی در یکی از جلسات هیات وزیران از پیشرفت و تخلفاتی 
که برخی از دستگاه ها درباره صدور آنلاین مجوزها داشتند، ارائه کردیم و رئیس جمهور 
تذکر جدی داد که حتما باید این تخلفات خاتمه پیدا کنند و باید مجوزهای آینده با بسته 

شدن مجوزهای کاغذی صادر شوند. 
وی درباره تصمیمات برای تعدیل نرخ خوراک خاطرنشان کرد: به جهت اینکه عملکرد 
براساس یک فرمول را به نفع فعالان اقتصادی می دانیم، پیشنهادی را برای اصلاح 
آیین نامه داده ایم که در کیمسیون اقتصادی دولت مطرح شده است و دو هفته آینده هم 
در صحن دولت بررسی می شود. در صورت تصویب این پیشنهاد در صحن هیات وزیران، 

تصمیمات جدید اتخاذ می شود. 
وزیر اقتصاد با اشاره به فرارهای مالیاتی و گردش مالی کودکان زیر پنج سال ابراز داشت: 
تمام دستگاه های خودپردازی که مشمول این تخلفات شدند، از سال گذشته مسدود 
شدند. بعد از اعمال جرایم قانونی این موضوعات را اعلام کردیم و این گونه نیست که 

بخواهیم هم اکنون با آن مقابله کنیم.

رئیس اتحادیه فروشندگان لوازم خانگی خبرداد:

رکود ۹۰ درصدی در بازار لوازم خانگی
رئیس اتحادیه فروشندگان لوازم خانگی گفت: خریداران توقع دارند با کاهش هزار 
تومانی نرخ ارز کالاها نیز به همان میزان افت قیمت را تجربه کنند این در حالیست که 
قواعد بازار متفاوت است و باید به صورت همزمان چندین اتفاق رخ بدهد تا شاهد ریزش 

قیمت ها باشیم. 
اکبر پازوکی از رکود 9۰ درصدی بازار لوازم خانگی خبر داد و افزود: قدرت خرید مردم 
کاهش پیدا کرده است. خریداران توقع دارند با کاهش هزار تومانی نرخ ارز کالاها نیز به 
همان میزان افت قیمت را تجربه کنند این در حالیست که قواعد بازار متفاوت است و باید 

به صورت همزمان چندین اتفاق رخ بدهد تا شاهد ریزش قیمت ها باشیم.
وی با بیان اینکه مردم منتظرند تا قیمت ها تعیین تکلیف شوند، افزود: لغو تحریم ها 
ابتدای کار است و برای مشاهده تاثیر مثبت آن در بازار باید حداقل یک سال صبر کنیم. 
درست است که نرخ ارز کاهش یافت اما پول تولیدکنندگان باید ۲ ماه در بانک مرکزی 
بخوابد، همچنین تولیدکنندگان مواد اولیه مانند فولاد و ... را با نرخ روز دلار خریداری 
می کنند از این رو نمی توان انتظار داشت که با کاهش نرخ ارز قیمت  لوازم خانگی نیز افت 

کند.
این فعال صنفی در پاسخ به این پرسش که بعد از رفع تنش های سیاسی میان ایران و 
عربستان این امید ایجاد شده است که مناسبات تجاری با این کشور نیز تقویت شود آیا 
امکان صادرات لوازم خانگی به این کشور وجود دارد باتوجه به اینکه رکود در بازار داخلی 
حاکم است؟ گفت: زمانی می توانیم به رشد صادرات امیدوار باشیم که بتوانیم در قیمت و 
کیفیت با رقبای جهانی خود رقابت کنیم. در حال حاضر در بحث کیفیت مشکلی نداریم 
اما در بحث قیمت عواملی مانند نرخ ارز و مواد اولیه امکان رقابت از تولیدات ایرانی را در 

بازار کشورهای همسایه گرفته است.
رئیس اتحادیه فروشندگان لوازم خانگی ادامه داد: ایران توان تولید برخی کالاهای 

لوکس را دارد و هم اکنون نیز آنها را تولید را می کنند.
تولیدات ایرانی از نظر قیمت، قابل رقابت نیستند 

وی با تاکید بر اینکه واحدهای صنفی گران فروشی نمی کنند و از سود خود برای پاس 
کردن چک های آخر ماه می زنند، تصریح کرد: قانون نظام مالیاتی سود فروش یخچال 
ساید بای ساید را ۵ درصد در نظر گرفته است. حال این پرسش مطرح می شود که آیا 
می توان با ۵ درصد فروش این محصول را در بازار عرضه کرد؟ پاسخ به این پرسش منفی 
است چراکه فروشندگان بازار برای جذب مشتری میزان سود خود را کاهش و با به سود ۲ 

تا ۱ درصد این محصول را عرضه می کنند.
پازوکی با اشاره به افزایش نرخ اجاره بها یک واحد صنفی، بیان کرد: کاسب ها یارانه 
دریافت نمی کنند اما حداقل ۲ بار یارانه به دولت پرداخت می کنند و وقتی رکود در بازار 
حاکم می شود دولت باید به آنها کمک کند؛ هم اکنون تمام صنوف درگیر دارایی هستند.
به گفته وی؛ افزایش درآمد کارگر و کارمند، ثبات نرخ ارز و حمایت دولت از تولیدکنندگان 

باید به صورت همزمان انجام شود تا شاهد برون رفت از شرایط رکود در بازار باشیم.
این فعال صنفی در پایان گفت: یخچال ۸ تا 9۰ میلیون تومان، اجاق گاز ۴ تا ۲۴ میلیون 
تومان و ماشین لباسشویی ۱۰ تا ۱9 میلیون تومانی در بازار موجود است و تولیدکنندگان 
برای حفظ سهم خود از بازار سعی می کنند خدمات پس از فروش مناسبی به مردم ارائه 

بدهند چراکه اگر خدمات مناسبی ندهد تولیدات آنها خریدار نخواهد داشت.

سخنگوی سازمان امور مالیاتی خبرداد:

درآمد ۲ هزار و ۳۰۰ میلیارد تومانی سلبریتی ها
سخنگوی سازمان امور مالیاتی از تلاش برای مالیات ستانی از سلبریتی ها و بلاگرها 
خبر داد و گفت: در این بررسی مشخص شد ۲۱۳ بلاگر و سلبریتی ۲ هزار و ۳۰۰ میلیارد 

تومان واریزی حساب داشتند.
موحدی سخنگوی لزوم رعایت عدالت در پرداخت مالیات گفت: در ۳ الی ۴ ماه ابتدایی 
۱۴۰۲ در حال رقم خوردن در زمینه دریافت مالیات هستیم. یکی از اتفاقات مثبتی که 
سازمان امور مالیاتی به دنبال آن است وصول مالیات بر اساس داده ها است. در گذشته 

مالیات علی الراس اخذ می شد و ما در حال تغییر این مسیر هستیم.
وی با بیان اینکه درصددیم جذب مالیات بر اساس داده های متقن باشد خاطرنشان 
کرد: ما هر ساله در ۳۱ خرداد ما از مودیان می خواهیم که مالیات سال گذشته خود را 
پرداخت کنند و بر اساس ماده ۱۰۰ به مشاغل خرد که درآمد کمتر از حدود ۶ میلیارد 

دارند مشاغل خرد هستند و شامل تخفیف و معافیت مالیاتی می شوند.
سخنگوی سازمان امور مالیاتی ادامه داد: با هماهنگی با وزارت امور اقتصاد حساب های 

اشخاص را پالایش کردیم که فقط از موارد مربوط به فعالیت تجاری مالیات اخذ کنیم.
موحدی ادامه داد: ما به سراغ مالیات ابرازی مردم رفتیم به این صورت که مالیات تعداد 
مودیان به سامانه مراجعه می کنند و مالیات خود را مشاهده می کنند و در صورت اعتراض 
می توانند خودشان مالیات خودشان را ابراز کنند. ۲۰ درصد افزایش پیدا کرد و رقم مالیات 
دریافتی هم افزایش یافت و در این جذب مالیات هیچ کس را مجبور به پرداخت مالیات 

نکردیم.

»وام نداریم« پاسخی است که متصدیان شعب بانک های خصوصی و دولتی در 
پرداخت تسهیلات خرد به افراد عنوان می کنند، البته برخی شعب داشتن معدل 
و گردش حساب بالا را تنها ملاک اعطای وام عنوان کردند که بازهم برای دریافت 

آن باید شرایط دشوار و سختی را تعیین می کردند.  
براساس این گزارش ،موضوع توقف وام دهی در بانک ها مربوط به امروز و دیروز 
نیست و این مساله همواره دغدغه مردم بوده است. این رویه در ماه های پایانی 
سال بیشتر رخ می داد و بانک ها روند تسهیلات دهی را متوقف یا به کُندی انجام 

می دادند.
اعطای تسهیلات خرد به متقاضیان یکی از مهم ترین اولویت های تیم اقتصادی 
دولت سیزدهم است و تسریع و تسهیل شرایط اعطای وام همواره مورد تاکید 

شخص رئیس جمهوری و تیم اقتصادی بود.
برهمین اساس در چند روز گذشته اعطای تسهیلات محل مناقشه وزارت 
اقتصاد و بانک مرکزی بود و وزیر اقتصاد در نامه ای به رئیس کل بانک مرکزی 
به  تسهیلات  اعطای  در  خصوصی  موسسات  و  بانک ها  انحراف  به  نسبت 

متقاضیان به خصوصی در استان ها هشدار داد.
همچنین وزیر اقتصاد در این نامه پیشنهاد داد: بانک هایی که در اسرع وقت 
نسبت به ارتقای نسبت های تسهیلات به سپرده استانی خود به حداقل ۵۰ 
درصد اقدام نکنند، ابتدا اخطار داده شود و در صورت بی توحی، شعب ناکارآمد 

استانی بانک تعطیل شود.
تسهیل پرداخت تسهیلات خرد در دستور کار است

به  اشاره  با  تیرماه،   ۶ روز  مرکزی  بانک  کل  رئیس  فرزین«  »محمدرضا 
درخواست مردم برای دریافت تسهیلات خرد، اظهار داشت: افزایش تسهیلات 
قرض الحسنه اشخاص حقیقی به ۳۰۰ میلیون و اشخاص حقوقی به ۷۰۰ 
میلیون و همچنین افزایش سقف کارت های اعتباری مرابحه از به ۳۰۰ میلیون 

تومان از جمله اقدامات انجام شده در این زمینه است.
وی افزود: موضوع پرداخت تسهیلات خرد را از سیاست پولی کنترل مقداری 
ترازنامه بانک ها مستثنی کرده ایم تا بانک ها در این زمینه توانایی بیشتری در 

پرداخت تسهیلات خرد به آحاد مردم داشته باشند.
رئیس کل بانک مرکزی با اشاره به برنامه ایجاد صندوق ذخیره عمومی، اعلام 

کرد: این صندوق ۱.۵ درصد منابع بانک ها را در بانک مرکزی نگهداری می کند 
و با توجه به عملکرد بانک ها در پرداخت تسهیلات خرد، این درصد کاهش 

می یابد.
فرزین تقویت صندوق های قرض الحسنه را از دیگر برنامه های بانک مرکزی 
منابع  از  زیادی  بخش  گفت:  و  برشمرد  خرد  تسهیلات  اعطای  تسهیل  در 
ازدواج،  وام  جمله  از  تکلیفی  تسهیلات  سرفصل  در  بانک ها  قرض الحسنه 
با برنامه هایی که برای تقویت و توسعه  وام فرزندآوری و... مصرف می شود و 
قالب  بیشتری در  بتوانیم منابع  امیدواریم  صندوق های قرض الحسنه داریم 

تسهیلات قرض الحسنه در دسترس مردم قرار گیرد.
به  تسهیلات  نسبت  که  داد  توضیح  نیز  مرکزی  بانک  نظارت  معاون  البته 
سپرده های بانک ها و مؤسسات اعتباری غیربانکی در کل کشور از ۷۷ درصد 
در زمان ابلاغ بخشنامه سال 99 بانک مرکزی به حدود ۸۳.۵ درصد در پایان 

اردیبهشت ماه سال ۱۴۰۲ افزایش یافته است.
به گفته ابوذر سروش، نسبت مزبور در بانک ها و مؤسسات اعتباری غیربانکی 
خصوصی نیز )با احتساب اطلاعات مربوط به دفاتر مرکزی شرکت ها و واحدهای 
تولیدی سایر استان های مستقر در تهران( از ۶۱ درصد در زمان ابلاغ بخشنامه 
فوق الذکر به حدود ۶۷.۴ درصد در پایان اردیبهشت ماه سال ۱۴۰۲ افزایش 

یافته است.
برای بررسی موضوع به شعب بانک های دولتی و خصوصی در محدوده خیابان 
ولیعصر برای دریافت وام مراجعه کردیم تا روند اعطای تسهیلات را بررسی کنیم.

بانک آینده: فعلا وام نمی دهیم
یکی از شعب بانک آینده به خبرنگار ایرنا، اعلام کرد: از ابتدای سال تا کنون 

اعتبار لازم برای اعطای وام اعلام نشده است، بنابراین وام نمی دهیم.
متصدی تسهیلات این بانک گفت: زمان بازگشایی اعتبار اعطای وام به افراد 

مشخص نیست و گمان نمی کنم به این زودی ها این امر میسر شود.
بانک کشاورزی: معدل حسابی ملاک اعطای وام

به  بانک  که  وامی  تنها  گفت:  کشاورزی  بانک  دهی  تسهیلات  متصدی 
متقاضیان می دهد براساس معدل حساب مشتری است و میانگین گردش 

حساب دارنده حساب بررسی می شود.

وی درباره ضامن برای دریافت وام نیز بیان کرد: تعداد ضامن براساس مبلغ وام 
تعیین می شود و معمولا به ازای ۵۰ تا ۱۰۰ میلیون تومان تسهیلات باید یک یا دو 

کارمند رسمی به عنوان ضامن معرفی شود.
بانک ملت: تسهیلات خرد مسدود است

کارمند بانک ملت گفت: تنها تسهیلاتی که بانک ملت می دهد تسهیلات 
فرابانک است و چنانچه حقوق دریافتی فرد به حدنصاب موردنظر ما برسد ۲۰۰ 

میلیون تومان وام می دهیم.
وی افزود: اعطای تسهیلات خرد مسدود است، البته قرار بود از ۳۱ خردادماه 
۱۴۰۲ اعتبار لازم برای پرداخت این وام اعلام شود اما هنوز بخشنامه ای ابلاغ 

نشده است.
بانک شهر: وام براساس میانگین حساب

متصدی تسهیلات بانک شهر گفت: تنها افرادی که در شعبه ما حساب داشته 
باشند می توانند وام دریافت کنند البته میانگین حساب فرد در سه ماه گذشته 

بررسی می شود و باید حدنصاب مورد نظر ما را پوشش دهد.
وی افزود: برای هر ۵۰ میلیون وام دریافتی باید یک ضامن باید معرفی شود که 

نامه کسر از حقوق داشته باشد.
این کارمند بانک در واکنش به سوال خبرنگار که براساس اعلام بانک مرکزی در 
تسهیلات خرد نباید ضامن درخواست شود، گفت: شعب مرکزی تکلیفی در این 

مورد برای ما تعریف نکردند و ما طبق روال سابق عمل می کنیم.
بانک صادرات: معدل حساب فرد ملاک اعطای وام است

متصدی تسهیلات دهی بانک صادرات گفت: مدتی است که اعطای تسهیلات 
در شعب بانک صادرات براساس معدل حساب دارنده حساب است.

وی افزود: اگر شرایط دریافت وام را داشته باشد اگر در اعتبارسنجی نمره 
قبولی را دریافت کند در ازای ۱۰۰ میلیون یک ضامن باید معرفی کند در غیر این 

صورت باید دو ضامن داشته باشد.
بانک ملی: تنها کارت اعتباری خرید کالا داریم

کارمند بانک مرکزی گفت: فعلا وام خرد به متقاضیان پرداخت نمی شود و تنها 
تسهیلات پرداختی کارت عتباری خرید کالا است که براساس بخشنامه جدید 
افراد باید با این کارت اعتباری از شرکت هایی که بانک به آن معرفی می کند باید 

کالای مورد نیاز خود را خریداری کند.
وی تاکید کرد: بخشنامه جدید درباره کارت های اعتباری از یکم خردادماه به 
تمامی شعب بانک ملی ابلاغ شده و به هیچ عنوان قابلیت نقدشوندگی ندارد و 
برای حمایت از تولید داخل باید افراد از شرکت های معرفی شده خریداری کنند.

بانک سپه: دریافت وام با سپرده گذاری 3 ماهه
سپرده گذاری  مطابق  داد:  توضیح  سپه  بانک  دهی  تسهیلات  متصدی 
مشتریان وام می دهیم و فرد باید حداقل سه ماه در شعبه سپرده گذاری کرده 

باشد و دو برابر مبلغ سپرده مشتری وام پرداخت می شود.
وی گفت: برای معرفی ضامن اعتبارسنجی انجام می دهیم اما دلیل کافی برای 

اعطای وام نیست و برای هر ۱۰۰ میلیون تومان یک ضامن نیاز است.
بانک سرمایه: وام با معدل حساب

کارمند بانک درباره تسهیلات دهی بانک سرمایه گفت: اینجا براساس معدل 
حساب سه ماهه یا حداکثر ۶ ماهه فرد وام پرداخت می شود و ملاک در دریافت 

وام گردش حساب و معدل مشتری است و ضامن هم باید داشته باشد.
وی در پاسخ به خبرنگار که پرسید بخشنامه بانک مرکزی در زمینه عدم نیاز به 
معرفی ضامن در تسهیلات خرد چه  می شود؟ گفت: درست است که در خبرها 
شنیده می شود ضامن در اعطای تسهیلات خرد حذف شده اما این در حد خبر 
است و تا زمانی به مرحله ابلاغ و اجرایی برسد پروسه طولانی است و به جرات 

می گویم در حد خبر باقی مانده است.
بانک پارسیان: میانگین حساب ملاک پرداخت وام

متصدی تسهیلات دهی بانک پارسیان نیز همچون دیگر بانک های خصوصی 
ملاک اعطای تسهیلات را میانگین حساب سه ماهه مشتریان اعلام کرد و گفت 

که رقم آن نباید کمتر از ۱۰ میلیون باشد تا بتوانیم به متقاضیان وام بدهیم.
وی افزود: به ازای هر ۵۰ میلیون تومان یک ضامن باید معرفی شود.

گزارشی از روند وام دهی بانک ها:

شعب بانک ها: وام خرد نداریم

آگهی مزایده اموال منقول نوبت اول
به موجب نیابت صادره از شعبه ۱ اجرای احکام مدنی شهرستان دلیجان که 
در شعبه ۸ اجرای احکام مدنی قم به شماره ۸/۱۴۰۱ج/9۰۷ ثبت گردیده 
له زهرا السادات محسنی علیه سید علیرضا محسنی محکوم علیه محکوم 
است به پرداخت ۱۱۴ قطعه سکه بهار آزادی در حق محکوم له ، محکوم له 
به  کارشناس  که  نموده  توقیف  منقول  اموال  علیه  محکوم  بدهی  قبال  در 
شرح ذیل ارزیابی نموده است. لذا پس از هماهنگی لازم به اتفاق خواهان و 
برادرش ، به نشانی فوق مراجعه شد و از اموال توقیف شده ، بازدید به عمل 
آمد. که پس از بازدید و بررسی های به عمل امده ، مشاهده شد تعدادی جا 
کفشی ، میز جلو مبلی و میز تلویزیون و ... که همگی نو می باشند در محل 
وجود دارد و توقیف شده است. بنابر این پس از روئیت اموال مذکور و مدارک 
و مستندات مربوطه و تحقیق و بررسی های انجام شده ، با امعان نظر نسبت 
به مشخصات فنی و استهلاک کاری ، نحوه بهره برداری و با در نظر گرفتن 
به شرح  را  کارشناسی خود  نظریه   ، پرونده  در موضوع  موثر  جمیع عوامل 
ذیل تقدمی می دارم. اموال توقیف در چهار ردیف قلم کالا می باشد که به 
تفکیک ارزیابی شده و به شرح ذیل تقدیم می گردد. ۱- تعداد ۳۴ عدد انواع 
جاکفشی ام دی اف مجموعا مبلغ ۳۷/۴۰۰/۰۰۰تومان ۲- تعداد ۱۲ عدد 
کنسول ام دی اف و تعداد ۵ عدد کنسول ام دی اف با آیینه مجموعا مبلغ 
اف  دی  ام  مبلی  جلو  میز  انواع  عدد  تعداد ۲۸  ۳۶/۵۰۰/۰۰۰تومان ۳- 
مجموعا مبلغ ۴۷/۶۰۰/۰۰۰تومان ۴- تعداد ۶9 عدد انواع میز زیر تلویزیون 
ام دی اف مجموعا مبلغ ۸9/۷۰۰/۰۰۰تومان مجموع کل قیمت اقلام فوق 
الذکر در حال حاضر ، مبلغ ۲/۱۱۲/۰۰۰/۰۰۰ریال معادل دویست و یازده 
میلیون و دویست هزار تومان ارزیابی و برآورد می گردد. مقرر گردید موارد فوق 
الذکر در تاریخ ۱۴۰۲/۵/۱۷ ساعت ۱۱/۳۰ الی ۱۱/۴۵ صبح به آدرس  قم ، 
خ ساحلی ، جنب زندان ساحلی دادگاه های حقوقی واحد اجرای احکام مدنی 

اتاق مزایده از طریق مزایده حضوری به فروش برسد. لذا افرادی که قصد بازدید 
از مورد مزایده را دارند می توانند در مدت پنج روز مانده به مزایده با هماهنگی 
این اجرا از مورد مزایده بازدید و در صورت تمایل در جلسه مزایده شرکت نمایند 
قیمت پایه از مبلغ کارشناسی شروع و به کسانی که بالاترین مبلغ را پیشنهاد 
دهند واگذار می گردد. )شرکت کنندگان می بایست مبلغ پیشنهادی مزایده 
را در یکی از کارت های بانکی عضو شتاب که به نام خود شخص باشد همراه 
داشته باشند( ضمنا دادورز اجرا می تواند پرداخت بهای اموال را به وعده قرار 
دهد در این صورت برنده مزایده باید ده درصد بها را فی المجلس به عنوان 
سپرده به قسمت اجرا تسلیم نماید. حداکثر مهلت مزبور از یک ماه تجاوز 
نخواهد کرد و در صورتی که برنده مزایده در موعد مقرر بهای اموال را نپردازد 
سپرده پس از کسر هزینه مزایده به نفع دولت ضبط خواهد شد. این اگهی یک 
نوبت در یکی از روزنامه های محلی درج می گردد. جهت اطلاعات بیشتر به 

واحد  مراجعه نمائید.
دادورز اجرای احکام دادگستری شهرستان قم – ساعدی نیا

-------------------------------------------------------
آگهی مزایده اموال منقول نوبت اول

به موجب اجراییه صادره از شعبه ۱۶ دادگاه خانواده شهرستان قم که در 
شعبه ۷ اجرای احکام خانواده قم به شماره ۸/۱۴۰۱ج/9۰۷ ثبت گردیده 
له الهام قدم علیه گل بس الیاسیان محکوم علیه محکوم است به پرداخت 
۳۱۴ عدد سکه تمام بهار آزادی از ماترک مرحوم در حق محکوم له و نیم عشر 
در حق صندوق دولت ، محکوم له در قبال بدهی محکوم علیه خودرو توقیف 
نموده که کارشناس به شرح ذیل ارزیابی نموده است. با سلام و احترام به 
استحضار می رساند اینجانب سرهنگ بازنشسته علیرضا هاشمی کارشناس 
رسمی دادگستری حسب خواسته جنابعالی موضوع پرونده به شماره بایگانی 
از یکدستگاه سواری هاچ پک پژو ۲۰۶TU۳ به مشخصات ذیل   ۰۱۰۱۲۷

بازدید به عمل اوردم که نتیجه به شرح ذیل به عرض می رسد. نوع : سواری هاچ 
پک سیستم : پژو تیپ : ۲۰۶TU۵ مدل : ۱۳9۱ رنگ : سفید روغنی شماره 
موتور : ۱۴۱9۱۰۱۳۰۴۴ شماره شاسی : NAAP۰۳ED۲cj۵۸۱۶۸۳ شماره 
انتظامی : ۸۴۳ ل ۷۳ ایران ۱۶ در بهای جلو و عقب سمت چپ از قسمت پایین 
و لبه درب موتور بازسازی شده است . گلگیر عقب سمت چپ و گوشه سپر 
عقب سمت چپ و گلگیر عقب سمت راست و درب عقب سمت راست خوردگی 
سایشی دارد و اتومبیل آماده به کار و لاستیک ها در حد متعارف کارکرد کیلومتر 
آن عدد ۱۵9۲۷۲ می باشد و بیمه شخص ثالث آن در تاریخ ۱۴۰۲/۱۲/۷ 
منقضی می شود که با وصف موارد ارزش پایه موصوف در حال حاضر مبلغ سه 
میلیارد و صد میلیون ریال تعیین می گردد. مقرر گردید موارد فوق الذکر در تاریخ 
۱۴۰۲/۵/۱۷ ساعت ۱۱ الی ۱۱/۱۵ صبح به آدرس  قم ، خ ساحلی ، جنب 
زندان ساحلی دادگاه های حقوقی واحد اجرای احکام مدنی اتاق مزایده از 
طریق مزایده حضوری به فروش برسد. لذا افرادی که قصد بازدید از مورد مزایده 
را دارند می توانند در مدت پنج روز مانده به مزایده با هماهنگی این اجرا از مورد 
مزایده بازدید و در صورت تمایل در جلسه مزایده شرکت نمایند قیمت پایه از 
مبلغ کارشناسی شروع و به کسانی که بالاترین مبلغ را پیشنهاد دهند واگذار می 
گردد. )شرکت کنندگان می بایست مبلغ پیشنهادی مزایده را در یکی از کارت 
های بانکی عضو شتاب که به نام خود شخص باشد همراه داشته باشند( ضمنا 
دادورز اجرا می تواند پرداخت بهای اموال را به وعده قرار دهد در این صورت 
برنده مزایده باید ده درصد بها را فی المجلس به عنوان سپرده به قسمت اجرا 
تسلیم نماید. حداکثر مهلت مزبور از یک ماه تجاوز نخواهد کرد و در صورتی که 
برنده مزایده در موعد مقرر بهای اموال را نپردازد سپرده پس از کسر هزینه مزایده 
به نفع دولت ضبط خواهد شد. این اگهی یک نوبت در یکی از روزنامه های 

محلی درج می گردد. جهت اطلاعات بیشتر به واحد  مراجعه نمائید.
دادورز اجرای احکام دادگستری شهرستان قم – ساعدی نیا

 بزرگترین سقوط شاخص در یک ماه اخیر  در حالی رقم خورد 
که همه برآوردهای کارشناسی نشان می داد بورس تهران در 

سال جاری می تواند گوی سبقت را از سایر بازارها برباید .
ارتفاع دو  در  تهران  بورس  به گزارش خبرآنلاین، در حالی 
میلیون واحدی مانده است که پیش از این نه فقط کارشناسان 
که مقامات دولتی نیز بورس تهران را جایگاه مناسبی برای 

سرمایه گذاری می دانستند.
بورس  با  ناهمسو  تصمیماتی  اتحاذ  و  دستوری  اقتصاد 
مهمترین دلیل ریزش این بازار تلقی می شود. بورس تهران در 
حالی دستخوش ریزش جدی است که از تورم نیز عقب مانده 
و هنوز عقب ماندگی تاریخی خود نسبت به ارز و سایر بازارها را 

نیز جبران نکرده است.
بورس تهران در بهمن ماه سال گذشته نیز به واسطه اتخاذ 
تصمیماتی از سوی شورای رقابت در خصوص عرضه خودرو ، 
باریزش گسترده روبروشد. این بار اما متهم ردیف اول مصوبه 
اخیر دولت در حوزه نرخ خوراک است . بسیاری از سهامداران 
معتقدند بورس تهران گروگان تصمیم جدید دولت در حوزه نرخ 

خوراک پتروپالایشی هاست.
گاز  سوخت  و  خوراک  نرخ  افزایش  بر  سیاست گذار  اصرار 

ریزش  دلیل  مهمترین  کارشناسان  از سوی  پتروپالایشی ها، 
دست  این  که  اینجاست  نکته  است.  شده  اعلام  بورس 
بورس  به  را  سیستماتیکی  ریسک  خلق الساعه،  تصمیمات 

تحمیل می کند.
بسیاری معتقدند ترس از اتخاذ تصمیمات مشابه برای سایر 
این دست تصمیمات همچنان  و  نیز منتفی نیست  صنایع 

ممکن است بورس را به محاق ببرد.
به این ترتیب شاخص کل بورس تهران بخش زیادی از راه رفته 
هفته گذشته را در سه روز ابتدایی هفته جاری پس گرفته است. 
فاصله گرفتن شاخص کل از مرز کریدور ۲.۲ میلیونی خود به 

معنی سخت تر شدن بازگشت جهش گونه قیمت سهام است.
سرمایه ها فرار کردند

افتاد  اتفاق  بازار  از  سنگینی  پول  خروج  دوشنبه  روز  در 
نوزدهم  دوشنبه  روز  در  حقیقی ها  می دهد  نشان  بررسی ها 

تیرماه ۸۵۰ میلیارد تومان نقدینگی از بازار خارج کردند.
کارشناسان بر این اعتقادند خروج پول بالاتر از پانصد تا ۶۰۰ 
میلیارد وضعیت بازار خوب نیست. دیروز ارزش معاملات خرد 
۶۳۰۰ میلیارد تومان بود که در مقایسه با روز یکشنبه حدود 
۲۰۰ میلیارد تومان کاهش یافت. احتمالا طی روزهای آینده 

به دلیل متوقف شدن تعدادی از نمادها که مجمع برگزار می 
کنند، ارزش معاملات کمتر از این هم بشود و شاید برای رشد 

ارزش معاملات باید منتظر پایان تیرماه ماند.
روز سه شنبه خالص تغییر مالکیت حقوقی به حقیقی بازار 
سهام برای ششمین روز متوالی منفی شد و هزار و ۶9۳ میلیارد 
تومان پول حقیقی از بازار سهام خارج شد که نسبت به دیروز 

تقریبا دو برابر و معادل 9۸ درصد افزایش یافته است.
به این ترتیب در بیستمین روز تیرماه نیز بررسی آمار مالکیت 
افراد حقیقی حکایت از خروج سنگین سرمایه حقیقی ها از بازار 

سهام دارد.
لازم به توضیح است  در معاملات روز سه شنبه ۲۰ تیر ۱۴۰۲، 

شاخص بورس تهران ۳۰ هزار و ۱۶۱ واحد نسبت به روز کاری 
گذشته پایین تر ایستاد و تا سطح ۲ میلیون و ۱۲۸ هزار و ۳۷۳ 
واحد پایین آمد. در جریان معاملات روز میانی هفته سوم تیرماه 
۱۵۷ نماد در رنج منفی بین دو تا سه درصد به کار خود پایان 
دادند. به طور کلی تقریبا نیمی از سهم های بازار در بازه صفر 
تا منفی سه درصد قرار گرفتند. این موضوع نشان از آن دارد 
که بازار در شرایط فعلی سهام ارزنده را شناسایی کرده است اما 

انگیزه کافی برای خرید وجود ندارد.
و  رگفته  قرار  مقاومتی  کف  محدوده  در  حالا  تهران  بورس 
براوردها نشان می دهد عقب نشینی بیشتر شاخص می تواند 

بازگشت به رشد را در آینده با دشواری هایی روبرو کند.

بزرگترین ریزش بورس در یک ماه اخیر رقم خورد؛

بازار سرمایه گروگان چیست؟
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داورزنی:

 عطایی سرمربی می ماند

رئیس فدراسیون والیبال در مورد ادامه سرمربیگری بهروز عطایی در تیم ملی 
گفت: مردم از نتایج ناراضی هستند و شکی در این نیست که عملکرد تیم ما خوب 

نبود اما به معنی این نیست که الزاما سرمربی تیم مقصر است.
 تیم ملی والیبال ایران از مجموع ۱۲ دیدار خود در لیگ ملت های ۲۰۲۳، ۱۰ 
باخت و ۲ برد ثبت کرد و با قرار گرفتن در رتبه چهاردهم به کار خود پایان داد. این 
موضوع نارضایتی مردم از کادر فنی را افزایش داد و حتی هشتگ اخراج بهروز 

عطایی نیز در فضای مجازی راه افتاد.
محمدرضا داورزنی، رئیس فداسیون والیبال در گفت وگو با ایسنا به کادر فنی تیم 
ملی اشاره کرد و در پاسخ به این سوال که آیا بهروز عطایی در رویدادهای پیش رو 
همچنان سرمربی تیم ملی باقی می ماند، بیان کرد: بله، آقای عطایی همچنان 
سرمربی تیم ملی است. مردم از نتایج ناراضی هستند و شکی در این نیست که 
عملکرد تیم ما خوب نبود اما به معنی این نیست که الزاما سرمربی تیم مقصر است. 
بررسی های لازم را انجام می دهیم و هر جا نیاز باشد نیمکت تیم ملی را تقویت 
می کنیم. بررسی خواهیم کرد که هر جا از جمله برنامه فدراسیون، کادر فنی و مربی 

نقطه ضعفی وجود داشته باشد، برطرف کنیم.
او با بیان اینکه امسال یکی از پیچیده ترین و سخت ترین شرایطی بود که در لیگ 
ملت ها تجربه کرده ایم، ادامه داد: بخش زیادی از انرژی مان را صرف ویزا برای هفته 
دوم و سوم کردیم. اتفاقاتی افتاد که در ۱۰ سال گذشته سابقه نداشت. ما هیچوقت 
برای ویزای اروپا و آمریکا مشکل نداشتیم. تیم ما قبلا سه بار بدون مشکل به آمریکا 
رفته بود اما امسال رفتاری انجام شد که قابل قبول نبود و دائم این دردسر را داشتیم 
که تیم با چه نفراتی برود و چرا به کادر فنی و بازیکنان ویزا ندادند. دلیلی هم مطرح 

نکردند حتی به فدراسیون والیبال آمریکا هم پاسخگو نبودند.
داورزنی در واکنش به اینکه آرمان فدراسیون کسب سکوی المپیک است اما تیم 
ملی از این آرمان دور است، بیان کرد: آرمان، آرمان است و به سمت آن حرکت 
می کنیم اما وقتی پوست اندازی می کنیم و در تیم ملی تغییر نسل می دهیم باید 
تقاص آن را هم بپذیریم. البته امسال اگر در بازی با آرژانتین، کوبا و تیم های هفته 
سوم تیم کامل بود و بازیکنان اصلی و کادرفنی حضور داشتند، شرایط متفاوت 

می شد.
او در ادامه افزود: از عملکرد تیم و خودمان ناراضی هستیم. فقط بحث تیم نیست 
که بگوییم بازیکنان مقصر هستند. آنها از جان مایه گذاشتند. در بازی آخر به دلیل 
فشاری که آمد سه مصدوم دادیم. انگشت محمد موسوی آسیب دید اما آنقدر غیرتی 
کار کرد که در زمین ماند و به بازی ادامه داد. دنبال این هستیم که نقاط ضعف را 
برطرف و نیمکت تیم ملی را هم تقویت کنیم تا ان شاءالله  شرایطی را فراهم کنیم 
که روحیه جنگندگی و ولع پیروزی مجدد در تیم احیا شود و به شرایطی برگردد که 
جایگاه خودمان را به دست بیاوریم. ما سال گذشته در رنکیگ جهانی به ۱۲ هم 

رسیدیم اما به دهم برگشتیم. تلاش ما این است که این جایگاه را ارتقاء بدهیم.
رئیس فدراسیون والیبال در پاسخ به این سوال که با توجه به اهمیت رویدادهای 
پیش رو در رنکینگ فدراسیون جهانی و کسب سهمیه المپیک آیا برنامه ای برای 
والیبال  از ظرفیت  باشد  دارید، گفت: هر جایی لازم  از سعید معروف  استفاده 
استفاده می کنیم. این به کادر فنی و شرایطمان در مسیر پیش رو برمی گردد. 
بازیکنی نداریم که کنار گذاشته شده باشد و دیگر نتواند به تیم بیاید. کادرفنی 
تصمیم می گیرد در چه تورنمنتی از چه بازیکنی استفاده کنیم. تلاش فدراسیون 

این است که با واقع بینی بیشتری نقاط ضعف را بررسی و اصلاح کند.

قلی زاده پس از پیوستن به لخ پوزنان؛

 همه چیز عالی است و باید موفق شویم

ملی پوش فوتبال ایران با اشاره به حضورش در لیگ لهستان، گفت: امیدوارم 
همراه با سایر بازیکنان لخ پوزنان عملکرد خوبی داشته باشیم و لحظات شادی را 

برای هواداران رقم بزنیم چراکه همه چیز اینجا عالی است.
علی  قلی زاده پس از عقد قرارداد رسمی خود با باشگاه لخ پوزنان لهستان، تاکید 
کرد: من وینگر راست هستم اما توانایی بازی در سمت چپ را هم دارم. نزدیک ۵ 
سال در بلژیک بازی کردم و مدتی هم در ترکیه توپ زدم. برای تیم ملی فوتبال ایران 
در در جام جهانی ۲۰۲۲ قطر به میدان رفتم و امروز اینجا هستم تا روزها و لحظات 

شادی را در کنار هواداران رقم بزنیم.
وی ادامه داد: به دنبال روزهای خوب با هواداران هستم، تا حدودی فرهنگ 
لهستان و وضعیت تیم را مطالعه کردم و از امکانات و شرایط باشگاه هم بازدیدی 

داشتم. همه چیز عالی است و شرایط را خوب می بینم.
گفتنی است هافبک ۲۷ ساله تیم ملی فوتبال ایران پس از چند فصل حضور در 
شارلروا بلژیک با قراردادی به ارزش ۲میلیون یورو راهی لخ پوزنان شد تا گران ترین 

بازیکن تاریخ لیگ فوتبال لهستان لقب بگیرد.
قلی زاده هم اکنون دوران نقاهت خود را سپری می کند و به زودی به میادین باز 

خواهد گشت.

پرسپولیس حمله سپاهان را بی پاسخ نگذاشت؛

 بازگشت شهریار به خانه
  باشگاه پرسپولیس باز هم پیگیر جذب مهاجم تیم فوتبال سپاهان شد.

شهریار مغانلو امسال با وجود اینکه یک سال از قراردادش با سپاهان باقی مانده، 
اما مورد توجه چندین باشگاه ایرانی و خارج از ایران قرار گرفت اما سپاهان راضی به 

از دست دادن ستاره خود نشد.
آقای گل فصل قبل رقابت های لیگ برتر فوتبال در شرایطی با سپاهان به اردوی 

ترکیه رفت که هنوز ادامه همکاری او با این تیم با ابهاماتی مواجه بود.
حالا که سپاهان توانست عیسی آل کثیر، رضا اسدی و کاوه رضایی را جذب کند، 
راه برای جدایی این بازیکن ظاهرا باز شد و تیم های خواهان مغانلو شرایط را برای 

خرید او مهیا دیدند.
در همین راستا شنیده می شود پرسپولیس در پاسخ به جذب مهاجمش توسط 
سپاهان، مذاکرات مجدد را با مغانلو آغاز کرده و او احتمالا پرسپولیسی خواهد شد.

مغانلو پیش از این در لیگ بیستم زمانی که از فوتبال پرتغال به فوتبال ایران 
بازگشت، به مدت یک نیم فصل در پرسپولیس بازی کرد اما او در این مدت کوتاه 
عملکرد خوبی برای تیم گل محمدی داشت و هشت گل )چهار گل آسیایی و چهار 

گل در لیگ( برای سرخپوشان به ثمر رساند.
در شرایطی که پریرا و شیخ دیاباته از پرسپولیس رفتند، حالا جذب مغانلو به یکی از 

اولویت های اصلی سرخپوشان تبدیل شده است.

مهاجم پیشین تیم فوتبال پرسپولیس اعتقاد دارد بعد از قهرمانی این تیم در لیگ 
برتر و جام حذفی برخی محدودیت ها دست وپای این تیم را بسته است.

بهنام طاهرزاده درباره شرایط پرسپولیس در فصل نقل وانتقالات و آماده سازی 
پیش فصل سرخپوشان اظهار داشت: پرسپولیس پس از قهرمانی در لیگ و جام 
حذفی در فصل گذشته برای فصل آینده شرایط خیلی سختی خواهد داشت و 
علاوه بر دفاع از عنوان های قهرمانی خود باید رقابت نابرابری هم داشته باشد. 
پرسپولیس دو قهرمانی به دست آورده و فصل آینده نماینده اول ایران در لیگ 
قهرمانان آسیاست و باید به صورت ویژه مورد حمایت قرار بگیرد، اما در عمل ما 

شاهد این کار نیستیم و دست و پای پرسپولیس را هم بسته اند.

وی ادامه داد: مدیریت پرسپولیس با نظر یحیی گل محمدی اقدام به جذب 
بازیکن کرده و تا این لحظه هم بد کار نکرده است، غیر از آن باشگاه توانسته 
است مهره های تأثیرگذار فصل گذشته را هم حفظ کند، در این بین فکر می کنم 
پرسپولیس نیاز به یک مهاجم خارجی گلزن هم دارد، چون این تیم باید در سه 
جام رقابت و می بایست با ترکیبی کامل در رقابت ها شرکت کند. در روزهای گذشته 
اما من  برای جذب سعید عزت اللهی مطرح شده است،  زیادی  صحبت های 
فکر می کنم با تمدید قرارداد میلاد سرلک و با توجه به جذب ریگی خط هافبک 

پرسپولیس کامل است و نیاز به جذب بازیکن نیست.
که  موضوع  این  طرح  به  واکنش  در  پرسپولیس  فوتبال  تیم  پیشین  مهاجم 

پرسپولیس با پیشنهاد بالای آل کثیر موافقت نکرد و این بازیکن هم به سپاهان 
پیوست، گفت: وقتی موضوع بیرانوند پیش آمد، شرایط نقل وانتقالات خیلی تغییر 
کرد. وقتی یک باشگاه می آید به بیرانوند پیشنهاد 9۰ میلیاردی می دهد، بازیکنی 
مثل آل کثیر هم می گوید »چرا من نگیرم؟« بنابراین پیشنهاد بالاتری به باشگاه 
داده است و سپاهان هم که حد و مرزی در خرج کردن ندارد به راحتی پیشنهاد 
می دهد و بازیکن مدنظرش را جذب می کند. متأسفانه در فوتبال ما فساد زیادی 
وجود دارد و مدیران، بازیکنان و مدیربرنامه ها از این شرایط سوءاستفاده می کنند و 

با زدوبند های زیاد دنبال منفعت بیشتر هستند.
طاهرزاده با انتقاد از عملکرد ضعیف مدیران ورزش کشور تصریح کرد: همان طور 
که گفتم پرسپولیس وقتی قهرمان شد، مدیران ما هیچ مزیتی برای این تیم قائل 
نشدند در صورتی که این باشگاه باید چند ماه دیگر در آسیا با حریفان پرقدرت 
این  با  نیمه دولتی هستند،  و  ما دولتی  تیم های  اکثر  رقابت کند.  عربی خود 
وضعیت چرا بودجه پرسپولیس باید یک سوم تیم های صنعتی باشد؟! آنها هر 
چقدر می خواهند هزینه و حتی با پیشنهادات سنگین بازیکنان پرسپولیس را هم 
وسوسه می کنند. پول در ورزش ما وجود دارد و اگر مدیریت درستی داشته باشیم 
می توانیم ۲۰ تا رونالدو را به فوتبال مان بیاوریم و مشکلی بابت هزینه کردن نداریم، 
اما متأسفانه زدو بند و فساد در ورزش ما زیاد است و اجازه داده نمی شود که افراد 

سالم کار کنند.
وی در واکنش به قرعه کشی لیگ و تقابل پرسپولیس در هفته پنجم با استقلال 
و همین طور کار سخت سرخپوشان برای دفاع از قهرمانی لیگ، خاطرنشان کرد: 
بهترین زمان برای برگزاری دربی هفته های هشتم و نهم لیگ است، چون میزان 
آمادگی تیم ها تا آن زمان به حد مطلوبی رسیده است و می توانیم شاهد عملکرد 
مناسب دو تیم باشیم، اما در هفته های چهارم یا پنجم هنوز تیم ها به آمادگی 
صد درصد نرسیده اند. پرسپولیس در فصل پیش رو کار بسیار سختی خواهد 
انجام داده اند و استقلال هم  تراکتور سرمایه گذاری زیادی  و  داشت. سپاهان 
قطعاً در روزهای آینده شرایط مناسبی پیدا می کند، البته تیم های دیگر نیز در 
حال آماده سازی هستند. پرسپولیس در سال های گذشته با تلاش و زحمت کادر 
فنی و بازیکنانش به قهرمانی رسیده است، اما همه تیم ها و مدیران شان صحبت 
از حمایت های خاص از پرسپولیس می کنند و دنبال این هستند با این صحبت ها 
به پرسپولیس ضربه بزنند و این تیم را پایین بکشند. در صورتی که مدیران باشگاه ها 
باید تلاش کنند و خودشان را تقویت کنند تا رقابت سالمی شکل بگیرد، نه اینکه 

با ایجاد حاشیه قصد تضعیف پرسپولیس را داشته باشند تا خودشان بالا بیایند.

مهاجم پیشین تیم فوتبال پرسپولیس: 

دست  و پای پرسپولیس را بعد از دبل قهرمانی بستند

اگهی مزایده
آگهی مزایده تمامی 3/12 دانگ ) سه دانگ و دوازده صدم دانگ ( مشاع از ششدانگ پلاک ثبتی 2208 

فرعی از 10251 اصلی بخش 01 قم مربوط به پرونده کلاسه 14010403001100250۹: 
بموجب پرونده اجرایی کلاسه ۱۴۰۱۰۴۰۳۰۰۱۱۰۰۲۵۰9 )باشماره بایگانی ۱۴۰۱۰۲۶9۷ ( متعهد: محسن 
خدادادی سریزدی – متعهدله: فاطمه قدمی با وکالت مرجان سادات نعمتی - سند ازدواج : شماره سند: ۳۲۷۷، 
تاریخ سند ۱۳۷۲/۰۷/۰۱ ، دفترخانه صادر کننده : دفترخانه ازدواج شماره ۱۲ و طلاق شماره ۲۷ شهر قم استان 
قم، موضوع لازم الاجرای وصول مهریه تعداد ۱۲۰ عدد سکه تمام بهار آزادی رایج ایران و هزینه یک سفر حج تمتع 
عندالمطالبه ، تمامی ۳/۱۲ دانگ ) سه دانگ و دوازده صدم دانگ ( مشاع از ششدانگ پلاک ثبتی ۲۲۰۸ فرعی از 
۱۰۲۵۱ اصلی بخش ۰۱ قم واقع در قم باجک ۳ - بلوار مهر کوی ۱۰ پلاک ۱۳ متعلق به آقای محسن خدادادی 
سریزدی در قبال طلب خانم فاطمه قدمی با وکالت مرجان سادات نعمتی بازداشت شده است و از طریق مزایده به 

فروش می رسد : 
حدود و مشخصات ششدانگ پلاک ۲۲۰۸ فرعی از ۱۰۲۵۱ اصلی بخش ۰۱ قم : 

حدود اربعه طبق سند:
شمالا :درب و دیوار بطول )9/۰۰( نه متر به شارع به عرض دوازده متر

 شرقا: دیوار به پی بطول )۲۰/۰۰( بیست متر به شماره دو هزار و دویست و نه فرعی 
 جنوبا: دیوار بدیوار بطول )9/۰۰( نه متر به شماره دو هزار و یکصد و هفتاد و پنج فرعی
 غربا: دیوار به پی بطول )۲۰/۰۰( بیست متر به شماره دو هزار و دویست و هفت فرعی

مساحت : ۱۸۰ متر مربع 
مشخصات مالکیت : 

پلاک ثبتی ۲۲۰۸ فرعی از ۱۰۲۵۱ اصلی بخش ۰۱ قم با مالکیت آقای محسن خدادادی سریزدی فرزند محمد 
شماره شناسنامه ۱۳۴۸۸ تاریخ تولد ۱۳۴۵/۰۶/۲۸ صادره از قم دارای شماره ملی ۰۳۸۱۶۰۳9۸9 با جز سهم ۶ از 
کل سهم ۶ بعنوان مالک شش دانگ عرصه و اعیان با شماره مستند مالکیت ۱۸۲ تاریخ ۱۳۷۴/۰۳/۲۵ موضوع سند 
مالکیت اصلی بشماره چایی ۰۵۰۷۶۱ سری ه سال 9۳ با شماره دفتر الکترونیکی ۱۳9۴۲۰۳۳۰۰۰۱۰۱۸۶۶۰ که 

در صفحه ۴۵۰ دفتر املاک جلد ۳۷۷ ذیل شماره ۶۰۵۴۱ ثبت گردیده است. 
محدودیت: یک مورد بازداشت دائم بموجب دستور شماره ۱۴۰۱۰۵۸۳۰۰۱۱۰۰۳۲۶۲ مورخ ۱۴۰۱/۰۸/۰۷ 
صادره از واحد اجرای اسناد رسمی قم به میزان شش دانگ عرصه و اعیان به نفع واحد اجرای اسناد رسمی قم برای 

مالکیت محسن خدادادی سریزدی با سهام بازداشتی ۶ سهم از ۶ سهم بازداشت می باشد.
مشخصات مورد مزایده )عرصه و اعیان(:

کف حیاط موزاییک و مسقف- دیوار تا یک و نیم متر سنگ مابقی سیمان- ساختمان مذکور در سه طبقه . 
زیر زمین: حدود ۱۴۰ متر مربع و دیوار سرامیک تا ارتفاع یک متر مابقی فضا سفید کاری، آشپزخانه کاشی و سرامیک 
کابینت ممبران و سالن دارای ۳ عدد کولر گازی، گرمایش بخاری گازی، ابگرمکن مستقل، دارای حمام و سرویس و دو 

خواب و یک سرویس داخل خواب و سالن
همکف: حدود ۱۲۵ متر مربع بقیه جزییات مانند زیر زمین دارای ۲ کولر گازی

 طبقه اول: حدود ۱۳۰ متر مربع دارای ۱ عدد کولر گازی کابینت ام دی اف بقیه جزییات مشابه زیرزمین
 عمر بنا حدود ۳۷ سال بازسازی سال 9۷ 

۱ - زیرزمین در اختیار مالک همکف در اختیار مستاجر آقای امیر بخشوده پور طبقه ی اول در اختیار مستاجر آقای 
محمد علی قنبریان- حدود ۵ ماه از قرارداد هر دو مستاجر باقی مانده است.

 ۲- انشعابات: ۳ کنتور برق و ۲ کنتور گاز )یک کنتور دو واحدی(۲ - کنتور آب) یک کنتور دو واحدی( ۳- خط تلفن - انشعاب 

فاضلاب
کارشناس رسمی دادگستری نظریه خود را به شرح ذیل اعلام نموده اند:

 فضا............ مساحت )مترمربع(..... قیمت پایه )ریال(............... قیمت کل )ریال(
عرصه----------۱۸۰----------۲۸۰/۰۰۰/۰۰۰---------۵۰/۴۰۰/۰۰۰/۰۰۰
زیرزمین----------۱۴۰----------۳۵/۰۰۰/۰۰۰---------۴/9۰۰/۰۰۰/۰۰۰
همکف ----------۱۲۵----------۴۵/۰۰۰/۰۰۰---------۵/۶۲۵/۰۰۰/۰۰۰

طبقه اول ------۱۳۰----------۴۰/۰۰۰/۰۰۰---------۵۱/۲۰۰/۰۰۰/۰۰۰
انشعابات----------**----------*****---------۶۰۰/۰۰۰/۰۰۰

 حیاط سازی ----------۴۰----------۱۰/۰۰۰/۰۰۰---------۴۰۰/۰۰۰/۰۰۰
 جمع کل: شصت و هفت میلیارد و یکصد و بیست و پنج میلیون ریال جمع کل: ۶۷/۱۲۵/۰۰۰/۰۰۰ ریال

*با توجه به موارد فوق و به فرض اعتبار مستندات ارائه شده به کارشناس و عدم بدهی به اشخاص و سازمانها، ملک مذکور 
به مبلغ مبلغ شصت و هفت میلیارد و یکصد و بیست و پنج میلیون ریال ) ۶۷/۱۲۵/۰۰۰/۰۰۰ ریال( ارزیابی می گردد. 
**با توجه به محاسبه و به روز رسانی طلب بستانکار به مبلغ ۳۴/9۸۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال )معادل سه میلیارد و چهارصد و نود و 
هشت میلیون تومان( ، مبلغ طلب معادل ۳/۱۲ دانگ ) سه دانگ و دوازده صدم دانگ ( مشاع از ششدانگ پلاک ثبتی فوق می 

باشد. 
مزایده تمامی ۳/۱۲ دانگ ) سه دانگ و دوازده صدم دانگ ( مشاع از ششدانگ پلاک ۲۲۰۸ فرعی از ۱۰۲۵۱ اصلی 
بخش ۰۱ قم پلاک مذکور از ساعت 9 صبح الی ۱۲ ظهر دوشنبه مورخ ۱۴۰۲/۰۵/۰۲ در اداره اجرای اسناد رسمی قم 
واقع در خیابان ساحلی ) لواسانی ( نبش کوچه ۷ – طبقه فوقانی اداره ثبت اسناد و املاک بخش یک قم - اداره اجرای 

اسناد رسمی قم انجام می شود.
 مزایده مذکور از مبلغ ۳۴/9۸۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال )معادل سه میلیارد و چهارصد و نود و هشت میلیون تومان( 
شروع و به بالاترین قیمت پیشنهادی فروخته خواهد شد. شرکت در مزایده منوط به پرداخت ده درصد از مبلغ 
واریز  شناسه  با   IR  9۸۰۱۰۰۰۰۴۰۷۶۰۱۳۲۰۷۸9۵۶9۳ شبا  شماره  به  ثبت  سپرده  حساب  به  کارشناسی 
9۶۵۱۰۸۵۷۶۱۰۰۰۰۰۰۰۲۱۷۱۳۲۳۵۱۲۰۰۶ میباشد )حتی بستانکار پرونده هم اگر قصد شرکت و رقابت در 
مزایده را دارد می بایست ۱۰ درصد را پرداخت نمائید( و حضور خریدار یا نماینده قانونی او در جلسه مزایده الزامی است 
و برنده مزایده مکلف است مابه التفاوت مبلغ فروش را ظرف مدت ۵ روز از تاریخ برگزاری مزایده به حساب صندوق ثبت 
به شماره حساب شبای مذکور تودیع نماید و در صورتی که ظرف مهلت مقرر، مانده فروش را به حساب سپرده ثبت واریز 
نکند،مبلغ مذکور قابل استرداد نمی باشد و به حساب خزانه واریز خواهد شد و در این صورت عملیات فروش از درجه 
اعتبار ساقط و مزایده تجدید می گردد. حق الحراج مازاد بر مبلغ ارزیابی به عهده برنده مزایده خواهد بود در ضمن 
بدهیهای ملک اعم از مالیات و عوارض شهرداری و آب و برق و گاز و غیره تا تاریخ حراج اعم از اینکه رقم قطعی آن معلوم 
شده یا نشده باشد به عهده برنده مزایده خواهد بود. در صورت توافق بر واریز غیرنقدی با بستانکار و نسبت به مازاد با 

بدهکار بر اساس توافق کتبی اقدام خواهد شد و حقوق دولتی و حق مزایده طبق مقررات وصول خواهد شد
.لازم به ذکر است وفق ماده ۳9 مکرر آیین نامه اجرا چنانچه برنده مزایده بستانکار پرونده باشد ، بدهکار تا ۲ ماه از تاریخ 
برگزاری مزایده مهلت خواهد داشت نسبت به تسویه بدهی خود اقدام و از انتقال اجرایی جلوگیری نمایید ، بدیهی است 

که انتقال اجرایی به نام بستانکار برنده مزایده پس از گذشت مهلت ۲ ماهه خواهد بود .
)م الف 16561(
رئیس اداره اجرای اسناد رسمی قم
 مهدی روز خوش
تاریخ انتشار الکترونیک آگهی مزایده : 1402/04/21

رئیس هیئت ووشو قم از میزبانی این استان در مسابقات قهرمانی کشور 
»سبک لی چوان« در روزهای ۲۸ تا ۳۰ تیرماه سال جاری خبر داد.

جواد محمدزاده در گفتگویی اظهارداشت: استان قم ۲۸ تا ۳۰ تیرماه 
میزبان مسابقات قهرمانی کشور ووشو سبک لی چوان در رده های سنی 

نونهالان، نوجوانان، جوانان و بزرگسالان می باشد.
محمدزاده ادامه داد: ثبت نام این مسابقات تا ۲۵ تیرماه ادامه خواهد 
داشت و جوایز این دوره از مسابقات در رده سنی نونهالان و نوجوانان شامل 
حکم و مدال کشوری و در رده سنی جوانان و بزرگسالان کمربند طلایی و 

حکم می باشد.
رئیس هیئت ووشواستان قم با اشاره به آنکه لی چوان سبک برتر کشور بوده و این سبک ۴ سال در کشور برگزار شده 
است عنوان کرد: تا کنون استقبال خوبی از مسابقات شده است و ۱۵۰ نفر از ۱۶ استان برای حضور در رقابت ها اعلام 

آمادگی کردند.
وی در ادامه افزود: ۱۴ نفر از داوران این رقابت ها، از داوران استانی و مابقی از داوران مطرح کشوری خواهند بود.

محمد زاده با اشاره به اسکان رایگان شرکت کنندگان در قم افزود: این رقابت ها در خانه ووشو واقع در مجموعه ورزشی 
جوادالائمه برگزار خواهد شد و در صورت افزایش استقبال، سالن ها افزایش پیدا خواهد کرد و قابل ذکر است در این 

مسابقات اسکان شرکت کنندگان رایگان می باشد.

رئیس هیات تیراندازی استان قم گفت: محمدمهدی چوبین تیرانداز نوجوان 
و خوش آتیه قمی در بخش تپانچه بادی موفق به کسب مقام اول مسابقات آزاد 

کشوری شد.
محمدجواد متقیان نژاد در گفت وگویی، با اشاره به حضور تیراندازان قمی در 
مسابقات آزاد تیراندازی قهرمانی کشور، طی سخنانی اظهار کرد: این مسابقات 
در ۲ بخش آقایان و بانوان از ۱9 تا ۲۰ تیرماه به میزبانی فدراسیون تیراندازی در 
۲ بخش تپانچه بادی و تفنگ در رده های سنی نوجوانان، جوانان و بزرگسالان با 

حضور ۲۰۰ ورزشکار از سراسر کشور درحال برگزاری است.
وی ادامه داد: در بخش تفنگ بادی بزرگسالان هادی و حامد غرباقی و فاطمه 

حسین زاده، در رشته تپانچه بادی بزرگسالان محمود جعفر غفار، در رشته تپانچه بادی نوجوانان و جوانان محمدمهدی 
چوبین و فاطمه حسینی و همچنین در رشته تفنگ بادی جوانان ستایش نادر پناه نمایندگان استان قم بودند که در این 
مسابقات حضور داشتند. رئیس هیات تیراندازی استان قم تصریح کرد: محمدمهدی چوبین تیرانداز خوش آتیه قمی با 
عملکرد درخشان خود موفق شد مقام اول تپانچه بادی را به خود اختصاص داد. کارن کاووسی از سیستان و بلوچستان و 
حسین گوهری از تهران به ترتیب مقام دوم و سوم مسابقات را کسب کردند. متقیان نژاد در ادامه خاطرنشان کرد: در رشته 
تفنگ بادی هادی غرباقی مقام چهارم و حامد غرباقی نیز مقام نهم مسابقات را کسب کردند.  وی در پایان گفت: مسابقات 

در بخش بانوان امروز در حال پیگیری است که امیدواریم نماینده قم عملکرد قابل قبولی را داشته باشد.

ئیس هیئت ووشواستان قم خبرداد:

قم میزبان مسابقات قهرمانی کشور ووشو »سبک لی چوان«
رئیس هیات تیراندازی استان قم :

تیرانداز نوجوان قمی قهرمان کشور شد

جهت  قم  ملی  بانک  فوتسال  ؛تیم  ملکی  رضا   / ایمان 
حضور مقتدرانه در مسابقات قهرمانی کشور دربابلسر استارت 

تمرینات خود را در مجموعه ورزشی بانک ملی آغاز نمود.
سکان  که  قم  فوتبال  شاخص  چهره  محمدی  وردی  الله 
هدایت این تیم را به عهده دارد  با شروع فصل جدید تمرینات 
برآن شدیم که  ایمان گفت  به خبرنگار  بانک ملی  کارکنان 
درسال جدید حضوری مقتدرانه در مسابقات کشوری داشته 
باشیم.وی افزود :این بار با بهره گیری از دانش فنی و بدنسازی 

استاد حسین گنجیان درصدد هستیم که بدن بچه هارا به مرز 
ایده آل برسانیم چون درسالهای گذشته تنها چیزی که بچه ها 
را در رنج قرار می داد توان بدنی بود که آنها را تا مراحل حذفی 
بالا می آورد اما با کم شدن قوای جسمی هربار با حذف از 

مسابقات به قم باز می گشتیم.
الله وردی محمدی ،نگاه مدیران ارشد بانک ملی به مقوله 
وزین  مجموعه  اینکه  و  کرد  توصیف  خوب  بسیار  را  ورزش 
دراختیار  مسیرپردیسان  ابتدای  در  که  ملی  بانک  ورزشی 

کارکنان و فرزندان برومند این عزیزان قرار گرفته و می تواند در 
بسیاری از رشته های مختلف نیز به مردم شریف قم سرویس 
دهد را از جمله حرکتهای مثبت مدیران شایسته بانک در 

ساختن این مجموعه ورزشی دانست.
مسابقات کشوری کارکنان بانک ملی سراسر کشور از آبانماه 
سالجاری در بابلسر شروع خواهد شد و از هم اینک میتوان تیم 
بانک ملی قم را جزء گزینه های بالا رفتن از سکوهای سه گانه 

قهرمانی قلمداد کرد.

بابلسر میعادگاه پیکارهای فوتسال کشوری بانک ملی؛

استارت تمرینات تیم فوتسال بانک ملی قم
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نائب رییس شورای مرکزی ائتلاف: 

آمریکا آماده تفاهم است، اما ایران 
شروطی دارد

نائب رییس شورای مرکزی ائتلاف نیروهای انقلاب اسلامی گفت: آمریکایی ها 
آماده تفاهم موقت با ایران هستند، اما جمهوری اسلامی برای مذاکره با آمریکا 

شروطی دارد.
پرویز سروری روز سه شنبه در آیین سلسله نشست های ایمان و امید ویژه جوانان 
شورای ائتلاف نیروهای انقلاب اسلامی در سالن همایش مجتمع شهید کلاهدوز 
شهمیرزاد در شهرستان مهدیشهر استان سمنان ابراز کرد: هر روز که می گذارد کار 
دشوار می شود و شناخت چالش ها و پیچیدگی ها وظیفه هر جوان انقلابی برای 

جلوگیری از درگیری با حاشیه ها است.
وی افزود: تغییر قدرت در دنیا در حال شکل گیری است و جهان غرب به غیرغرب 
در حال تغییر ماهیت است و ایران نیز باید به جایگاه واقعی خود در نظم نوین جهانی 

دست یابد.
نائب رییس شورای مرکزی ائتلاف نیروهای انقلاب اسلامی با اشاره به فرموده رهبر 
معظم انقلاب در سال های گذشته درباره اینکه دنیا در حال تحول بزرگ است، افزود: 
دنیا از یک منشا به منشا دیگر در حال تغییر وضعیت است و اگر می خواهیم در متن 

قدرت باشیم، باید جایگاه ایران را در نظم نوین جهانی تثبیت کنیم.
نائب رییس شورای مرکزی ائتلاف نیروهای انقلاب اسلامی با اشاره به اینکه آمریکا 
و غرب در حال افول هستند و ایران باید به عنوان یک قدرت موثر برای دست یابی به 
جایگاه خود در نظم نوین جهانی نقش آفرینی کند، ادامه داد: با شکل گیری نظم 
نوین جهانی، فروپاشی اقتصادی، اجتماعی و افول آمریکا روز به روز برای همگان 

نمایان تر می شود.
سروری اظهار کرد: تحلیل و فهم حرکت ها و تعریف راهبرد لازمه جایگاه گیری 

کشور در نظم نوین جهانی است.
همه انقلابی به میدان جهاد تبیین ورود کنند

نائب رییس شورای مرکزی ائتلاف نیروهای انقلاب اسلامی بیان کرد: برگزاری 
باشکوه جشن غدیر در نقاط مختلف کشور از جمله تهران و حضور چهار میلیون نفر 

در پایتخت کشور در این جشن ،نشان از وحدت و همدلی ملت ایران است.
و  ایران یک مولفه موثر در سیاست های منطقه ای  امروز  سروری تصریح کرد: 
بین المللی است و این جایگاه نشان از شان و اقتدار نظام مقدس جمهوری اسلامی 

ایران است.
وی اضافه کرد: باید در شرایط فعلی جامعه، هر فرد انقلابی وارد میدان شود و در 

تحقق جهاد تبیین اهتمام ویژه ورزند.
احزاب در نیروسازی به رسالت خود عمل نکردند

و  نکردند  عمل  خود  واقعی  رسالت های  به  احزاب  از  یک  هیچ  کرد:  بیان  وی 
نیروسازی در احزاب شکل نگرفت و باید تحقق این راهبرد جدی گرفته شود.

و  تبیین  ایران، گفت: جهاد  ایمان مردم  و  به هجمه ها علیه دین  با اشاره  وی 
روشنگری در بین جوانان راهکار خنثی سازی دسیسه های دشمنان است.

نائب رییس شورای مرکزی ائتلاف نیروهای انقلاب اسلامی گفت: ابتکار استان 
سمنان در برگزاری همایش سلسله نشست های ایمان و امید ویژه جوانان شورای 
ائتلاف نیروهای انقلاب اسلامی اقدامی ارزشمند در نیروسازی و تببین جوانان 

است.
 

سردار فدوی:

 دشمن جرات ندارد یک تیر به سمت 
ایران شلیک کند

جانشین فرمانده سپاه پاسداران انقلاب اسلامی گفت: دشمنان امروز جرات  
ندارند یک تیر به سمت ایران شلیک کنند و دیگر از جنگ نظامی خبری نیست و 

مسئول جنگ فعلی وزارت خزانه داری آمریکا است.
بزرگداشت شهید محمد  مراسم  در  فدوی عصر سه شنبه  سردار سرتیپ علی 
قنبری )شهید ایذه( گفت: از همان روزهای ابتدایی سال ۱۳۴۲ که نهضت امام 
خمینی)ره( آغاز شد تغییراتی در جهان رخداد و نقطه عطف آن پیروزی انقلاب ما و 

شروع حکومت اسلامی ایران بود.
جانشین فرمانده سپاه پاسداران انقلاب اسلامی افزود: بلافاصله آمریکا جنگ و 
دشمنی با ایران را آغاز کرد و تا به امروز دشمنیِ خبیثان عالم با انقلاب اسلامی ایران 
ادامه داشته است، اگر احیانا به ذهن ما خطور کند که آنها کاری را علیه ما انجام 

ندادند نه به این معناست که نخواستند بلکه نتوانستند انجام دهند.
فدوی، نبرد حزب خدا و حزب شیطان را همیشگی دانست و گفت: وعده خداوند 

بر پیروزی حزب خداست و ما باید مراقبت کنیم تا همواره در حزب خدا باشیم.
وی تصریح کرد: انقلاب اسلامی در این ۴۵ سال این مراقبت را داشته  است که 
در جبهه حق و حزب خدا باشد و برای همین است که این همه نتایج عالی نصیب 
ما کرده است. جانشین فرمانده سپاه پاسداران انقلاب اسلامی گفت: اگر به لحاظ 
عوامل مادی و دنیوی حساب کنیم، همواره دشمنان خیلی از ما وضعیت بهتری 
داشتند اما نتایجی که خداوند برای ما در این مدت رقم زده با محاسبات مادی 
نیمه  متفاوت بوده است. سردار فدوی تصریح کرد: دشمنان ما جنگ سخت، 
سخت و انواع جنگ ها را در این مدت علیه ما داشته اند مثلا ۸ سال جنگ سخت 
علیه ما ایجاد کردند اما به اهداف خود نرسیدند. جانشین فرمانده سپاه افزود: امروز 
هم جرات ندارند حتی یک تیر علیه ما بزنند و دیگر از جنگ نظامی خبری نیست. 
بنابراین مسئول جنگ فعلی وزارت خزانه داری آمریکا است. وزیر خزانه داری آمریکا 
گفته که ۴۴ سال است که هر اقدامی علیه ایران انجام داده ایم با شکست مواجه 
شده ایم. وی از بین بردن »حیا« را از برنامه های خبیثان عالم دانست و گفت: حیا 
به مثابه سر است برای ایمان و وقتی که حیا از بین رفت باقی خباثت ها به دنبال 
آن می آید. مردم نگران سیاست ها و برنامه های خبیثان عالم برای از بین بردن حیا 
هستند. سردار فدوی گفت: خداروشکر دل های مردم در دنیا به حرکت درآمده و 
حتی در داخل خود آمریکا صحبت از این است که چگونه با سیاست های شیطان 
بزرگ و شیطان های کوچک مقابله کنند و هر روز نمادی از این مبازره در جای جای 
عالم بروز پیدا می کند. جانشین فرمانده سپاه ادامه داد: دشمنان هم می دانند که 
انقلاب اسلامی ایران بوده و هست که تا امروز سیاست های آنها را با شکست مواجه 
کرده و از این بابت عصبانی است. ولی شیطان قسم خورده است یک لحظه هم 
از فریب بندگان خدا برای جهنمی کردن آنها دست بر ندارد. وی افزود:ما هشیار 
هستیم و به میدان می آییم و با کوچکترین تلاش های دشمن در بی حیا کردن 
جامعه مبارزه می کنیم چرا که این راه نجات ما است. اگر ما به تکالیف اندکی که 
خداوند بر عهده ما گذاشته است عمل کنیم بهترین نتایج برای ما رقم زده خواهد 
شد. سردار فدوی تاکید کرد: آمریکایی ها در داخل خودشان هم نسبت به اینکه 
خبیث ترین عالم هستند شکی ندارند. مردم عالم بر این موضوع واقف هستند که 

شرارت ها و خباثت ها عالم از آمریکا و متحدان آن است.
سردار فدوی تصریح کرد: در هیچ مقطع تاریخ نمی توانید دشمنی ۴۴ ساله  علیه 
انقلاب اسلامی را پیدا کنید به جز دو مقطع، یکی دوران ابوسفیان و قریش علیه 
پیامبر)ص( و مقطع دیگری هم در زمان امیرالمؤمنین)ع(، دیگر چنین دشمنی که 

علیه جمهوری اسلامی ایران را نمی بینید.
جانشین فرمانده سپاه افزود: مطمئن باشید که هیچ گاه جبهه باطل بر جبهه حق 

پیروز نخواهند شد و همواره شکست نتیجه حتمی اقدامات آنها خواهد بود.

جواد امام:

احمدی نژاد را برای روز مبادا کنار گذاشته اند 

دبیرکل مجمع ایثارگران معتقد است که احمدی نژاد را در راستای مسیر حکومت 
بوده و ایشان را کنار گذاشته اند برای روز مبادا؛ که وقتی تمام تیرهایشان به سنگ 

خود، دوباره از احمدی نژاد استفاده کنند. 
جواد امام دبیرکل مجمع ایثارگران که حالا سخنگوی جبهه اصلاحات هم شده 
است با اشاره به روی گردانی مردم از جریان های سیاسی معتقد است: علت آنکه 
مردم از جریانات سیاسی عبور کردند این است که آن ها می گویند شما رأی هم 
بیاورید، اجازه نمی دهند کار کنید. مادامی که اعتماد عمومی بازسازی نشود، 

نمی توان کاری کرد.
وی با بیان اینکه امروز اصلاح طلبی در این کشور جرم شده است، تاکید می کند: 
ما باید در صحنه باشیم. فعالیت ما صرفا ایستادن نیست و ما وظیفه مان آموزش، 
کادرسازی و آگاهی سازی جامعه است. اگر در انتخابات این مسیر اصلاح نشود، 
همه متوجه هستیم چه بلایی ایجاد خواهد شد. البته فرصت هست و امیدواریم در 

فرصت باقی مانده، مسئولان بپذیرند که این مسیر قابل ادامه دادن نیست.
مشروح مصاحبه ایلنا با جواد امام را می خوانید:

مادامی که اعتماد عمومی بازسازی نشود، نمی توان کاری کرد
در دو انتخابات گذشته ۹8 و 1400  دو نظریه انتخاباتی توسط احزاب 
اصلاح طلب وجود داشت. یک نظریه این بود که فقط در صورتی که کاندیدای 
ما تأیید صلاحیت شوند در انتخابات شرکت می کنیم اما برخی دیگر معتقد 
بودند باید به هر شکلی در انتخابات شرکت کنیم حتی اگر کاندیدای ما 

ردصلاحیت شود؛ این بار آیا شاهد اجماع بین اصلاح طلبان خواهیم بود؟
این طور تکلیف را روشن کنیم که اگر ما کاندیدا نداشته باشیم و به ما اجازه ندهند 
تا کاندیدا داشته باشیم، آیا مشارکت احزاب اصلاح طلب یا غیراصلاح طلب معنا پیدا 
می کند؟ اشکال اساسی قانون انتخابات این است که شما در کجای دنیا دیدید 
جمهوری باشد و بگویند حزب هم است، اما حزب در انتخابات نقشی ندارد. ما 
۲۰۰ حزب داریم اما آیا فرصت حزبی به کسی داده شده است؟ قانون اساسی 
گفته برای فعالیت حزبی مجوز بگیرید؟ فعالیت سیاسی را آزاد اعلام کرده است؟ 
احزاب برای نقد، اعتراض، واکنش و حتی برای یک اقدام حمایتی که در اصل 
۲۷ قانون اساسی تصریح دارد، نمی تواند یک اجتماع راه بیندازد. بعد می گویند 
مردم چرا به خیابان می آیند؟ احزاب را که راه نمی دهید؛ مردم هم که در خیابان 
اعتراض می کنند، می گویید اغتشاشگر هستند و بعد می گویید مربوط به عوامل 
بیرونی بودند. عوامل بیرونی، از بیرون نقشه می کشند؛ عیبی ندارد به ما فرصت 
بدهید تا در مقابل  آنان قد علم کنیم. اما این فرصت را هم به احزاب نمی دهند. 
بعد می  گوییم وقتی در انتخابات لیست نداریم از چه کسی حمایت کنیم؟ زمین 
برای کس دیگری است، بازیکن هم برای کسی دیگر است، ما الکی بنشینیم برای 

خودمان سوت بزنیم؟
امروز نمی توانیم جهت مخالف مردم، آن مردمی که واقعا برای کشورشان و حفظ 
ایران ارزش قائل هستند؛ حرکت کنیم. نمی گویم مردم هر خاستگاهی که دارند، 
اما خاستگاه اکثریت ولو غلط و اشتباه باشد، مورد احترام است. حکومت نمی تواند 

بگوید اکثریت مردم یک چیزی می خواهند من می گویم شما غلط می کنید. نخیر، 
هرکسی که می گوید برخلاف اکثریت مردم تصمیم می گیرم، غلط است. بخش 
دوم این است که آنجایی که مشخص شد این حرکت، حرکت اصلاحات نیست، 
آنهایی که تلاش  جایی است که خلاف خواست مردم است. در 9۸ و ۱۴۰۰ 
کردند در این زمین بازی کنند، برخلاف خاستگاه عمومی بود. چرا؟ چون مردم 
در انتخابات شرکت نکردند. اگر ما کاندیدای واجد شرایط خودمان را داشته باشیم، 
آیا رد صلاحیت می شود؟ نمی شود. نکته  این است که امروز در مسائل مختلف در 
یک طرف مردم هستند و طرف دیگر حاکمیت است. در حالی که احزاب حلقه 
واسطه بین حکومت و مردم هستند. امروز به خاطر محدودیت هایی که حکومت 
برای احزاب ایجاد کرده، آن ها دیگر نمی توانند خاستگاه مردم را نمایندگی کنند.
علت آنکه مردم از جریانات سیاسی عبور کردند این است که آن ها می گویند شما 
رأی هم بیاورید، اجازه نمی دهند کار کنید. مادامی که اعتماد عمومی بازسازی 

نشود، نمی توان کاری کرد.
مردم باید بتوانند برای آنچه که به صلاح شان نیست تصمیم بگیرند

ما باید امروز به عنوان اینکه دل مان برای حفظ این کشور می سوزد و وظیفه مان 
است و مدیون هم هستیم، بچه های ایثارگری که نه سابقه های ۴۵ روز، ۶ ماه و 
یکسال، بلکه در طول کل جنگ حضور داشتند، دست و پای خود را از دست 
دادند، دارای قطعی نخاع هستند، مشکلات اعصاب و روان دارند، خانواده های 
شهدا که دلشان برای کشور می سوزد، چرا امروز به صرف نقد حکومت باید بیایند 
هزینه براندازی را بدهند اینها از نظر نسل امروز به دنبال حفظ نظام هستند. چرا 
امروز عده ای برای رضا پهلوی و منافقین فرصت فراهم کردند، باعث و بانی  آن 
اصلاح طلب ها یا بچه های جنگ رفته بودند؟ یا آنها که از جنگ فراری بودند و فقط 
امروز چفیه جنگ را به یغما بردند؟ درست است که ما دنبال حفظ نظام هستیم 
اما مخالف نگاه جریان موجود در حاکمیت هستیم. ما مقابل مردم نیستیم. ما 
برای حفظ نظام مقابل این افراد ایستادیم و انتقاد می کنیم اما ما را عین همین ها 

می بینند.
الان آنها هم در خانواده هایشان قطعا مشکل دارند. همین طور که ما مشکل 
و معترض  داریم. ما در خانواده های خودمان مورد پذیرش نیستیم. ما منتقد 
هستیم اما در خانواده هایمان به لحاظ سیاسی، اجتماعی، فرهنگی و مذهبی 
مورد پذیرش نیستیم. این طور نیست که من فکر کنم الان حکم می کنم، شاید 
من را فردا تحت فشار قرار بدهند،  اولین  چیزی که بخواهند اذیت کنند و بشکنند 
می گویند نسبت تو با خانواده ات چیست؟ تو خانواده ات را هم نمی توانی اصلاح 
کنی،  می خواهی جامعه را اصلاح کنی؟ شما خانواده و جامعه را به اینجا رساندید. 

موقع جواب پس دادن من باید جواب پس بدهم؟
ما در مقابل مردم مسئول هستیم. ما نمی توانیم فکر کنیم مردم آگاه نیستند، نیاز 
به قیم دارند و قدرت تحلیل و تشخیص ندارند. اینطور می شود که وضع امروز ما این 
است. بحث رفراندوم در قانون اساسی  فقط برای تغییر نظام گذاشته شده است؟ 
تمام مسائل مهم کشور می تواند به رفراندوم گذاشته شود. رفراندوم در جمهوری 

اسلامی تبدیل به یک تابو شده است. رفراندوم حق مردم است و مردم باید بتوانند 
برای آنچه که به صلاح شان نیست تصمیم بگیرند.

امروز اصلاح طلبی در این کشور جرم شده است
یکی از تحلیل هایی که مطرح می شود این است که اگر اصلاح طلبان در 
انتخابات رد صلاحیت شوند یا حضور پیدا نکنند، جریان تندرو روی کار آمده 

و یکه تاز عرصه قدرت خواهد شد. نظر شما چیست و چه باید کرد؟
جواد امام: ما باید در صحنه باشیم و نمی توانیم در صحنه نباشیم. فعالیت ما صرفا 
ایستادن نیست و ما وظیفه مان آموزش، کادرسازی و آگاهی سازی جامعه است. اگر 
در انتخابات این مسیر اصلاح نشود، همه متوجه هستیم چه بلایی ایجاد خواهد 
شد. البته فرصت است و امیدواریم در فرصت باقی مانده، مسئولان بپذیرند که این 
مسیر قابل ادامه دادن نیست. اما شما راهکار دیگری به نظرتان می رسد که اگر 
امکان حضور نداشته باشید، کاندیدا و لیست نداشته باشید از جریان تندرو دفاع 
کنید؟ ما نمی گوییم تحریم انتخابات، ما می گوییم این فرصت را سلب کرده، مردم و 
احزاب را حذف کردند. هرکسی که مارک اصلاح طلبی داشته باشد، حذف کردند. 
هرکسی که بالاتر از اصلاح طلبی، احساس کند که اکثریت مردم او را قبول دارند و 
با این سیاست ها و رویه ها مخالفت می کند، معترض و منتقد است را رد می کنند. 
امروز اصلاح طلبی در این کشور جرم شده است. در کجای قانون، اصلاح طلبی 
جرم انگاری شده است؟ ما باید به چه کسی اعتراض کنیم و به کجا شکایت مان 
را ببریم که انتقاد جرم محسوب می شود؟ اعتراض به رویه غلط و خلاف قانون و 
مصالح ملت و آرمان های ملت جرم محسوب می شود؟ اگر همه این موارد را گفتید 
مجرم محسوب می شوید. همه چیز وارونه است. همه ما که برای ماندن سکوت 
کردیم. شما بگویید چه کار کنیم؟ غیر از اینکه می گوییم براندازها محکوم هستند. 
خب برخی رفتارها را که می بینیم اگر اسم آن را براندازی نگذاریم، چه باید بگذاریم؟

شرایط امروز مانند شرایط گذشته نیست
برخی اصولگرایان، اصلاح طلبان را به تندروی در اوایل انقلاب محکوم می کنند 
و می گویند اینها همان هایی بودند که سفارت آمریکا را گرفته و برای کشور مشکل 

ایجاد کردند.
آقایان می گویند به دهه اول انقلاب برگردیم. بعد اصلاح طلبان را متهم می کنند 
که این افراد تندروهایی بودند که در دهه اول انقلاب این کارها را می کردند. همان 
آقایان راست  که می خواهند به دهه اول انقلاب برگردند مردم را انتراکت می کنند که 
آن  در آن زمان، این کارها را انجام دادند. اصلا ظرف زمانی و اقتضائات شرایط ما و 
عدم تجربه متفاوت بوده است. شما روزی به سفارت آمریکا رفتید و آنجا را اشغال، 
تسخیر یا گرفتید و هر اتفاقی که افتاد یک سابقه تاریخی کودتای ۲۸ مرداد وجود 
داشت و نگران بودید. وقتی هم دانشجوها به داخل سفارت رفتند، ملت حمایت 
کردند. این حمایت ۱۰، ۱۰۰ یا هزار نفری نبود، حمایت میلیونی در کل کشور 
انجام دادند. همه حمایت کردند، از منتقد امروز بگیر تا هرکسی که در مورد آن 

صحبت کرده است.
حالا امروز فرصت شده، آن اتفاق را زیرسوال می برید. اگر ظرف زمان، موقعیت و 
شرایط را در نظر نگیرید، امروز هم از سفارت انگلیس بالا می روند، انگلیس خسارت 
خود را می گیرد و همه هم محکوم می کنند، دولت هم محکوم می کند و مردم هم 
حاضر به حمایت نیستند. شرایط امروز مانند شرایط گذشته نیست. اینکه امروز 
بخواهیم انقلابی بسازیم، آن انقلابی از درون آن بیرون نمی آید. انقلابی که گفته 
شد، انقلابی بود که برای انقلاب هزینه داد، در مقابل مردم یا برای حفظ موقعیت، 
مقام، پست و معیشت خودش در مسیرهایی قرار نگرفت که این همه اختلاف و 
فساد را شاهد هستیم. این انقلابی، اسمش انقلابی نیست. اینکه طرف هیچ 
سابقه و تجربه ای ندارد به اسم انقلابی عنان تصمیم گیری، اجرا، اداره سیستم  و 
بنگاه های بزرگ اقتصادی را به آن ها بسپاریم و بگوییم این افراد انقلابی هستند؟ 

دستاوردشان جز خسارت چیست؟
احمدی نژاد را در راستای مسیر حکومت می بینم 

برخی مدعی هستند که آقای احمدی نژاد با حاکمیت دچار مرزبندی شده 
و حتی از درخواست وی برای ملاقات با سران اصلاحات خبر دادند.آیا چنین 

چیزی بوده؟
جواد امام: اصلا چنین چیزی مطرح نبوده است. من همچنان آقای احمدی نژاد 
را در راستای مسیر حکومت می بینم و ایشان را کنار گذاشته اند برای روز مبادا؛ 
که وقتی تمام تیرهایشان به سنگ خود، دوباره از احمدی نژاد استفاده کنند. به 
هرحال با مأموریت هایی که احمدی نژاد انجام داد، حساب جاری  او هنوز صفر 
نشده و سعی می کند از آن پس انداز استفاده کند و هنوز به عنوان عضو مجمع 
تشخیص مصلحت بنشیند. مجمع تشخیص مصلحت باید براساس اراده مردم 
باشد. آیا اراده مردم در آن نقش دارد؟ یک زمانی FATF کشور را با چالش مواجه 
کرد و مجلس اصرار کرد تا در مجمع تصمیم گرفته شود، همچنان در آنجا مانده 
است. چه اتفاقی افتاد؟ تمام مبادلات پولی و بانکی ما تعطیل شده و هزینه هایش 
بالا رفته است. بابت هزینه هایی که بالا رفته سالی چند ده میلیارد کاسبان تحریم 

استفاده می کنند؟ 

دوران  در  شده  مطرح  فساد  پرونده  مورد  در  میرسلیم 
جلب  جهت  ای  رشوه  گفت:  نیز  قالیباف  آقای  شهرداری 
در  که  تومان  میلیارد  مبلغ ۶۵  آن  است،  گرفته  صورت  آرا 
سال ۱۳9۵ جهت تراکم مبادله شده بود، و مبلغ مذکور بین 
تشکیلات هلدینگ یاس، تجارت نوین و یکی از نمایندگانی که 
در کمیسیون عمران بوده و مسئولیت گروه تحقیق و تفحص 

هم با او بوده، رد و بدل شده است.
مصطفی میرسلیم ، عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام، 
نماینده مجلس یازدهم و عضو شورای مرکزی حزب موتلفه 
اغلب  که  است  مجازی  فضای  فعالان  جمله  از  اسلامی، 
مواضع او واکنش برانگیز بوده و اغلب، بازتاب های انتقادی در 
پی داشته است . او در »کافه خبر« خبرآنلاین ضمن دفاع از 
مواضعش به برخی از انتقادهای منتقدانش پاسخ داده است .

بخش هایی از این گفت و گو را بخوانید، البته با یادآوری این 
نکته که مشروح گفت و گو در روزهای آینده، منتشر خواهد شد.

طرفدار فیلترینگ هستم
این نماینده مجلس درباره تناقض موجود بین فعالیت خود 
و برخی مسئولین در شبکه اجتماعی توئیتر همزمان با فیلتر 
این پیام رسان برای مردم گفت: این یک ممیزی است و در حال 
حاضر سکوهای داخلی ما دارند کار می کنند و خیلی خوب 
انتشار می دهند ضمن اینکه در توئیتر هم موارد خلاف هم 
موارد خوب، وجود دارد و باید جلوی موارد خلاف را بگیرند. 
او علت فیلترینگ توئیتر را در این دانست که اکثر محتوای آن 
به ضرر کشور است و تصمیم گرفته شده جلوی این محتواها، 
صافی گذاشته شود. مسئولین هم برای اینکه به آنها که در تله 
دشمن افتاده اند هشدار دهند از توئیتر استفاده می کنند. 
وی در پاسخ به این سوال که شما برای نجات گمراهان گرفتار 
در توئیتر در این شبکه اجتماعی فعال هستید؟ گفت:بله، 
طبیعتا. ما موظفیم. کار توئیتر اغواگری است. من به توئیتر 
می آیم تا به آنهایی که فکر می کنند مخالفتی با من دارند بگویم 
شما مخالف نیستید، شما اغوا شده اید. وی خود را طرفدار 
فیلترینگ معرفی کرد و افزود: ممیزی لازم است زیرا ما نمی 
توانیم در را باز بگذاریم، مردم هم برای انجام کار درست می 

توانند از فیلترشکن استفاده کنند.
قالیباف و هیات رئیسه خود را مستغنی می دانند

میرسلیم در بخش دیگری در مورد قالیباف گفت: با اینکه 

به  اینکه  برای  ولی  نداشتم  اعتقاد  ایشان  شدن  رئیس  به 
ایشان کمک کنم یک روز پیشنهادهای خودم را به ایشان 
مطرح کردم و گفتم خوب است از این افرادی که با تجربه 
های  گروه  شما  شود،  مشورتی  استفاده  هستند  مطرح  و 
مختلف مشورتی برای خودتان تشکیل دهید و قبل از اقدام 
از نظرات مشورتی اینها استفاده کنید. ایشان با افرادی که 
سرشناس تر بودند چندین جلسه گذاشتند ولی بعد دیگر 
بنیه  از  رئیسه  هیات  و  مجلس  رئیس  یعنی  شد.  متوقف 
وجود  مجلس  در  که  نظران  صاحب  کارشناسی  مشورتی 
داشتند، استفاده نکردند و خودشان را مستغنی دانستند. او 
در پاسخ به این سوال که آیا نگاه قالیباف به مجلس پادگانی 
اینها  و به تناسب سلسله مراتب است نیز گفت: بله قطعا 
یک مقداری اثرگذار است و حتی من یک موقعی ایراد هم 
گرفته ام. من به ایشان گوشزد کردم که در عین حال که ایشان 

رئیس و فرمانده است، اما نباید درب ببندد تا کسی خارج 
نشود چرا که برخی نمایندگان می خواهند خارج شوند و 
انسداد به وجود می آید و این حق شان است، نمی شود به 

زور در را ببندند تا نمایندگان خارج نشوند.
شاسی بلندها حاصل ویژه خواری بود

این عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام درباره نمایندگان 
مجلس گفت: هنگامی که موضوع استیضاح وزیر مطرح شد، 
آمدند این خودروهای شاسی بلند را که به دوسال قبل بر می 
گشت، بعنوان یک مطلب جدید مطرح کردند و اصلا مناسبتی 
با این نداشت. البته به نظر من یک مقدار ویژه خواری در این 
مسئله وجود داشته است و فکر میکنم طبق فهرست ما حدود 
۱۵۰ نفر از این ویژه خواری بهره مند شده بودند که البته همه 
آنها نماینده مجلس نبودند، نمایندگان مستقیم درگیر نبودند و 

به اسم خانواده و اقوام خودرو گرفته بودند.

گرانی ها، مردم را واقعا بیچاره کرده است 
میرسلیم در مورد گرانی ها گفت: گرانی ها، مردم را واقعا 
بیچاره کرده و با سیاست هایی که الان توسط دولت اجرا می 

شود مهار گرانی سخت است.
دولت رئیسی موفق به ارائه طرح قانون انتخابات نشد

میرسلیم در خصوص اصلاح قانون انتخابات به خبرآنلاین 
گفت متاسفانه از سال 9۵ تا کنون موفق نشدیم این قانون را 
به شکل مناسب تری تنطیم کنیم و در نهایت دولت لایحه نداد 
و به صورت طرح در کمیسیون آمد. با اینکه دولت علاقه مند 
بود ولی خُب تاخیر داشت، من در سال 9۶ و در زمانی که آقای 
رحمانی فضلی وزیر کشور بودند به ایشان یادآوری کردم در 
حالی که سیاست های کلی به شما ابلاغ شده است چرا آن 
را اصلاح نمی کنید؟ ایشان گفتند مشغول اینکار هستیم ولی 

نشان به آن نشان که تا سال ۱۴۰۰ اصلاحیه انجام نگرفت.
وی با بیان اینکه اصلاحیه کار ساده ای نیست ولی با توجه 
توانستیم  می  بود،  شده  تبیین  آن  های  سیاست  اینکه  به 
قانون جامع مفیدی را تنظیم بکنیم افزود: از نکات مهمی که 
در قانون اول به آن توجه نشده و اینبار هم توجه به آن نشد، 
موضوع حوزه های چند نماینده است، ما در حدود ۱۷۴ حوزه 
داریم که در این حوزه ها یک نماینده برای مجلس انتخاب می 
شود که اینها به لحاظ انتخاباتی مشکلی ندارند )منظور من 
از منظر سیاسی و...نیست( اما برای حوزه هایی که دو تا ۶ 
نماینده برای مراکز استان ها داشتند و بوِیژه تهران که دارای 
۳۰ نماینده است متاسفانه در این طرح اخیر تصمیم گیری 
آماده  هم  رئیسی  آقای  دولت  لایحه  نگرفت.  انجام  درستی 
نشد، دولت ایشان در این دوسال موفق به آماده کردن لایحه 
نشد که البته می تواند ضعف بنیه کارشناسی را علت این امر 
دانست ،وقتی دولت لایحه ای ارائه نکرد نمایندگان در قالب 
که  است  طبیعی  و  پرداختند  موضوع  این  بررسی  به  طرح 
بطور کلی نمایندگان علاقه مند هستند آنچه تصویب می شود 
تاحدود زیادی متوجه منافع آنها هم باشد. نمایندگان موجود 
ذی نفع هستند و سعی می کنند رای خود را طوری دهند که 
به ضررشان نباشد و این امری است که بطور طبیعی اتفاق می 
افتد. میرسلیم معتقد است منهای بخش انتخابات تناسبی که 
برای تهران پیش بینی شده بقیه موارد از بخش های خوبی 

برخوردار است.

مصطفی میرسلیم: 

نگاه قالیباف به مجلس پادگانی است
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هر گاه کار بدی کردی، کار خوبی انجام بده 

که آن کار خوب، بدی را پاک می کند.

چهار شنبه -21 تیر ماه 1402 - سال بیست وششم- شماره 5765

الأمالی للطوسی : ۳۱۲/۱۸۶

ترامپ: دادگاهم را به بعد از انتخابات موکول کنید!
تیم حقوقی رئیس جمهور سابق آمریکا خواستار برگزاری دادگاه وی پس از انتخابات بعدی ریاست جمهوری در این 
کشور شدند.به گزارش خبرگزاری صدا و سیما، به نقل از اسپوتنیک، تیم حقوقی »دونالد ترامپ« رئیس جمهور آمریکا 
روز سه شنبه از دادگاه وی خواست تا محاکمه رئیس جمهور سابق آمریکا در پرونده سو استفاده از اسناد طبقه بندی 
شده امنیتی آمریکا را تا پس از انتخابات ریاست جمهوری سال ۲۰۲۴ به تعویق بیندازد.در نامه تیم حقوقی ترامپ آمده 
است که محاکمه رئیس جمهور سابق آمریکا در طول روند انتخابات ریاست جمهوری، که در آن نامزد های مخالف به طور 
مؤثری مستقیماً در تقابل با یکدیگر هستند، چالش های خارق العاده ای را در روند انتخاب هیئت منصفه ایجاد می کند.
به گفته تیم حقوقی ترامپ، برگزاری دادگاه وی همچنین توانایی متهمان را برای بهره مندی از یک دادگاه منصفانه 
و قضاوت بی طرفانه کاهش می دهد.در این نامه تاکید شده است که مبارزات انتخاباتی ترامپ نیازمند زمان و انرژی 
زیادی است. به همین دلیل است که رئیس جمهور سابق آمریکا و »والت نائوتا« دستیار شخصی و دیگر متهم این پرونده 
تا روز انتخابات ۵ نوامبر ۲۰۲۴ مشغول خواهند بود.تیم حقوقی ترامپ از دادگاه خواسته تا هر گونه بررسی بر سر تاریخ 

محاکمه جدید وی را به تعویق بیندازد.

۳۰ درصد جمعیت ایران در ۱4۳۰ سالمندان هستند
معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی ایران گفت :طبق پیش بینی ها در سال ۱۴۳۰ حدود ۳۰ درصد جمعیت کشور 
سالمند هستند.در سال ۱۴۳۰ پنجره جمعیتی کشور بسته می شود.با در نظر گرفتن سن باروری، کمتر از هشت سال 
دیگر برای حل این بحران فرصت داریم.براساس آخرین پیمایش ملی، در ایران سه و نیم میلیون زوج نابارور وجود دارد.

سالانه نیز حدود ۸۸ هزار زوج به این آمار اضافه می شوند. 

توهین شدید رحیم پور ازغدی به مقامات وزارت علوم
فرارو فیلمی از رحیم پور ازغدی منتشر کرد که در آن از مقامات وزارت علوم انتقاد تندی کرد .رحیم پور ازغدی در 
انتقادی تند از مقامات وزارت علوم گفت: تا خارجی ها نگویند، قبول نمی کنیم که یک نفر دانشمند است و بعد سریع 
می گوییم فرار مغزها! میگویم مغز برگرد! آخه الاغ؛ این آدم ۱۰ بار آمده وزارت خانه شما، ۳۰ بار آمده کارخانه شما، ۶۰ 
بار التماس کرد. در نهایت طرحش را دزدیدید.وی در بخش دیگری از سخنان خود گفت: وزیر علوم خلاف منویات 
رهبری در شورای عالی انقلاب فرهنگی حرف می زند؛ کار مملکت دست همین هاست که در دولت روحانی هم پُر بود.

اندونزی نفتکش ایرانی را توقیف کرد 
خبرگزاری رویترز روز سه شنبه در خبری مدعی شد گارد ساحلی اندونزی یک فروند نفتکش با پرچم ایران به نام آرمان 
۱۱۴را توقیف کرده است.براساس این ادعا، این نفتکش حامل بیش از ۲۷۲ هزار تن نفت خام سبک و مظنون به انتقال 

نفت به کشتی دیگری بدون مجوز بوده است.منابع رسمی ایرانی تا این لحظه درباره این خبر اظهار نظر نکرده اند. 

اولین اظهارات  از عربستان
رائفی پور گفته است :این مسئله باید حل بشود که هر ایرانی که وارد عربستان بشود، تن و بدنش بلرزد. چنین مسائلی 
در عراق حل شد. نوبت عربستان است.در عربستان تغییراتی آغاز شده و برخی در برابر این تغییرات دارند شیطنت و 

مقاومت می کنند. 

حکم بازداشت عمران خان صادر شد
حکم بازداشت نخست وزیر پاکستان بدون امکان گذاشتن وثیقه صادر شد.به گزارش  تابناک به نقل از رویترز، شبکه 
آری نیوز امروز سه شنبه گزارش داد: کمیسیون انتخابات پاکستان حکم بازداشت بدون پذیرش وثیقه را برای عمران 

خان، نخست وزیر سابق این کشور در یک پرونده توهین به ارتش پاکستان صادر کرده است.

گرانی مرغ صدای مداح معروف را نیز درآورد!
پویان فر: آقای رئیس جمهور، آقای معاون اول!مرغ کیلویی ۱۰۰ هزار تومان. خداقوت!این  گرانی در شانِ این مردم 
نجیب نیست.آقای رئیس، آقای وزیر، آقای نماینده، آقای مدیر! کاری کنید، اقدامی، تدبیری. نهیبِ دلسوزان را بشنوید.

نامردی در حق پرستاران دوران کرونا 
میرزابیگی، رئیس کل سازمان نظام پرستاری گفت :به تمام هفده هزار پرستار دروان کرونا قول داده شده بود که 

استخدام شوند اما حتی یک نفر هم جذب نشد!

بازداشت موقت عضو شورای شهر ایلام
دادستان ایلام از بازداشت موقت یک عضو و محکومیت حبس برای یکی دیگر از اعضای شورای شهر ایلام خبر داد.

او به اتهام مسائل مالی بازداشت شده است.

هشدار آبفای استان قم:

قمی ها از مصارف غیرضروری آب خودداری کنند
با توجه به پیش بینی های صورت گرفته مبنی بر افزایش کم سابقه دمای هوا در روزهای آینده و محدودیت 

منابع تأمین آب، شرکت آبفای قم از شهروندان خواست تا از مصارف غیرضروری آب خودداری کنند.
شرکت آب و فاضلاب استان قم در خصوص مدیریت مصرف آب با توجه به افزایش کم سابقه دمای 
هوا در روزهای آینده اطلاعیه ای صادر کرد که متن آن به شرح زیر است. با توجه به پیش بینی های 
صورت گرفته مبنی بر افزایش کم سابقه دمای هوا در روزهای آینده و محدودیت منابع تأمین آب، از هم 
استانی ها درخواست می شود از مصارف غیرضروری آب به طور کامل خودداری و در مصارف ضروری 
نیز دقت و صرفه جویی لازم را به ویژه در ساعات اوج مصرف داشته باشند. ساعات اوج مصرف آب در 
روزهای گرم تابستان از ساعت ۱۱ الی ۱۸ می باشد؛ لذا مردم می توانند مصارفی همچون استفاده از 
ماشین لباس شویی و ظرفشویی، حمام و سایر مصارف آب بَر خود را به ساعات ابتدایی روز یا انتهای شب 
موکول کنند تا مشکلی در تأمین آب مورد نیاز شهروندان در این روزهای گرم به وجود نیاید. پیشاپیش 
ضمن قدردانی از همکاری مردم در مدیریت مصرف آب تاکید می شود با »۱۰ درصد کاهش« در مصرف 

می توانیم از تابستان گرم با آرامش خاطر عبور کنیم.
 

فرمانده انتظامی استان قم خبرداد:

کشف احتکار ۱۲5 تن نهاده های دامی
فرمانده انتظامی استان قم از کشف احتکار ۱۲۵ تن نهاده های دامی در این استان و برخورد قاطع با 

افراد متخلف خبرداد.
سردار محمد رضا میر حیدری اظهار کرد: در پی کسب خبری مبنی بر احتکار مقادیر قابل توجهی 
نهاده های دامی در ۲ انبار در استان، موضوع در دستور کار مأموران پلیس امنیت اقتصادی فرماندهی 
انتظامی استان قرار گرفت. وی افزود: مأموران ضمن هماهنگی با مرجع قضائی استان با همراهی 
نمایندگان صمت و جهاد کشاورزی استان به محل مورد نظر اعزام و" ۱۱۰ تن جو و ۱۵ تن ذرت" در مجموع 
"۱۲۵ تن" را کشف کردند. فرمانده انتظامی استان قم خاطرنشان کرد: برابر اعلام نظریه کارشناسان، 

ارزش ریالی نهاده های دامی احتکار شده ۱۵ میلیارد و ۳۳۶ میلیون و ۵۰۰هزار ریال برآورد شده است.
وی خاطرنشان کرد: در نهایت انبارهای موصوف پلمب و متهمان به همراه پرونده تشکیل شده تحویل 
مراجع ذیصلاح شدند. میرحیدری در خاتمه با تشکر از همکاری آگاهانه شهروندان با پلیس، یادآور شد: از 
شهروندان می خواهیم چنانچه اطلاعی از نگهداری کالاهای قاچاق توسط افراد دارند موضوع را از طریق 
شماره تلفن ۱۱۰ اطلاع دهند تا در اسرع وقت نسبت به پیگیری و برخورد قانونی با متخلفان اقدام شود.

 
مدیرکل تعزیرات حکومتی استان قم خبرداد:

انتقال پارچه قاچاق در پوشش حمل ضایعات پلاستیک
مدیرکل تعزیرات حکومتی استان قم گفت :متهم پرونده قاچاق پارچه در قم به پرداخت ۲9 میلیارد ریال 
جزای نقدی محکوم شد. مهدی ریاضی اظهارداشت : پرونده حمل پارچه قاچاق در پوشش بار ضایعات 
پلاستیک به ارزش ۱۴ میلیارد و ۵۰۰ میلیون ریال در شعبه سوم بدوی تعزیرات حکومتی استان قم 
رسیدگی شد. وی  افزود: شعبه پس از دریافت دفاعیات به دلیل ارائه نکردن مدارک لازم، اتهام قاچاق 
را محرز اعلام و متهم را علاوه بر ضبط پارچه قاچاق به پرداخت ۲9 میلیارد ریال جزای نقدی محکوم 
کرد. ریاضی گفت: ماموران نیروی انتظامی استان در بازرسی از خودروهای عبوری در محور منطقه ویژه 
سلفچگان به قم این پارچه های به ظن قاچاق را از یک دستگاه خودروی کامیون کشنده کشف و پرونده 

آن را برای رسیدگی به اداره کل تعزیرات حکومتی استان ارسال کردند.

فرمانده انتظامی شهرستان قم خبرداد:

انهدام باند سارقان کابل برق 
فرمانده انتظامی شهرستان از دستگیری باند ۳ نفره سارقان تجهیزات برق رسانی و کشف ۱۵ فقره 
سرقت در نقاط مختلف شهر خبر داد . سرهنگ امیر مختاری اظهارداشت:در پی وقوع چندین فقره 
سرقت کابل و تجهیزات برق رسانی، عوامل پلیس آگاهی شهرستان  با پوشش کامل حوزه استحفاظي 
به صورت محسوس و نامحسوس و استفاده از شگرد هاي خاص پلیسي و شناسایي محدوده احتمالي 
وقوع بعدي سرقت , ۳ نفر سارق شناسایی و با کسب دستور مقام قضایی دستگیر شدند . وی با بیان 
اینکه سارقان تاکنون ۱۵ فقره سرقت کابل و تجهیزات برق رسانی در سطح شهرستان اعتراف کرده اند، 
خاطرنشان کرد: تحقیقات تکمیلي و تلاش برای دستگیری سایر نفرات دخیل در این سرقت ها از جمله 

مالخرها در دستورکار عوامل آگاهی شهرستان قرار دارد.

مهمانان تالاب »درگه سنگی« نقده

مدیرکل بازرسی استان قم، با تأکید بر اینکه حامی پروژه عمرانی شهری هستیم 
گفت : ۱۰۰ درصد از این پروژه ها حمایت می کنیم و در این مسیر هرگونه کمکی 
که بتواند در ایجاد توسعه شهر نقش داشته باشد با بررسی راهکارها، ضوابط و 

حتی پیدا کردن مسیرهای مختلف دریغ نمی شود.
حجت الاسلام والمسلمین محمود طالبی در بازدید از پروژه های عمرانی شهر 
قم، یکی از نیازهای شهر را تأمین پارکینگ دانست و اظهار داشت: امیدواریم با 
احداث پروژه بسط شرقی حرم مطهر شاهد کاهش مشکلات پارکینگ در هسته 

مرکزی شهر قم باشیم.
لزوم تعیین تکلیف خانه های تاریخی رهاشده در پروژه بسط شرقی حرم 

وی وجود ۲ خانه تاریخی در مسیر اجرای پروژه بسط شرقی حرم مطهر را مورد 
توجه قرار داد و ابراز کرد: تعیین تکلیف این منازل با توجه به احتمال ریزش و ایجاد 
مشکلات در روند پروژه، نیازمند برگزاری جلسات مشترکی با میراث فرهنگی است 

و باید این موضوع به سرعت انجام شود.
مدیرکل سازمان بازرسی استان قم ادامه داد: این خانه های تاریخی و برخی 
خانه های رهاشده و قدیمی در مجاورت این پروژه در شرایط مناسبی قرار ندارند 
و هرلحظه امکان وقوع حادثه ای وجود دارد که باید تعیین تکلیف آن ها در اولویت 

قرار گیرد.
وی با تأکید بر اینکه حامی پروژه عمرانی شهری هستیم، مطرح کرد: ۱۰۰ 
درصد از این پروژه ها حمایت می کنیم و در این مسیر هرگونه کمکی که بتواند در 
ایجاد توسعه شهر نقش داشته باشد با بررسی راهکارها، ضوابط و حتی پیدا کردن 

مسیرهای مختلف دریغ نمی شود.
طالبی عدم وجود شکایت از اجرای پروژه فاز ۵ عماریاسر را دلیلی بر عملکرد 

مناسب مجری برشمرد.
شهردار قم مطرح کرد: تکمیل محور عماریاسر با اجرای دو تقاطع 

غیرهمسطح
شهردار قم نیز دراین بازدید با اشاره به تکمیل محور عماریاسر با اجرای دو تقاطع 
غیرهمسطح گفت: در سال اجاری اجرای تقاطع غیرهمسطح میدان سپاه آغاز 
خواهد شد. دکتر سید مرتضی سقائیان نژاد با اشاره به آغاز عملیات عمرانی پروژه 
بسط شرقی حرم مطهر اظهار داشت: این پروژه با هزینه ای بالغ بر ۲۸ هزار میلیارد 

ریال با مشارکت بخش خصوصی در حال انجام است.
وی با بیان اینکه زیربنای این پروژه بیش از ۱۲۰ هزار مترمربع خواهد بود، 
مطرح کرد: زمان پیش بینی شده برای اتمام این پروژه نهایتاً ۴۲ تا ۴۸ ماه بوده 

که امیدواریم سرمایه گذار با سرعت بیشتری این پروژه مهم را به سرانجام برساند.
و  داد  خبر  پروژه  این  حاشیه ای  دست فروشان  ساماندهی  از  قم  شهردار 

خاطرنشان کرد: ۵۷ دست فروش در سازه ای موقت ساماندهی شده اند.
وی با تأکید بر اینکه بیش از ۱۵۰۰ پارکینگ در این پروژه در نظر گرفته شده 
است، ابراز کرد: پروژه بسط شرقی ازجمله پروژه هایی بوده که از ظرفیت اراضی 

۴۸ هکتاری پردیسان در کنار 9 پروژه مهم دیگر استفاده می کند.
سقائیان نژاد با انتقاد از رهاسازی ۲ خانه تاریخی در پروژه بسط شرقی حرم 
مطهر، تصریح کرد: یکی از این خانه ها که عملًا مخروبه بوده و دیگری نیز شرایط 

مناسبی ندارد که باید این موضوع تعیین تکلیف شود.
وی جابجایی تأسیسات در پروژه های عمرانی شهری را مورد توجه قرارداد و 
افزود: در قانون درآمدهای پایدار هزینه های این جابجایی بر عهده دستگاه ها 
آن ها  بودن  اولویت دار  عدم  و  مربوطه  بودجه های  نبود  به  توجه  با  ولی  بوده 
برای دستگاه ها، بار مالی آن ها به دوش شهرداری است که بعداً در توافقاتی 

هماهنگی هایی صورت می گیرد.
شهردار قم با اشاره به پیش بینی 9 تقاطع در محور عماریاسر عنوان کرد: ۷ 
تقاطع اجرایی شده و امسال نیز تقاطع غیرهمسطح میدان سپاه اجرایی خواهد 

شد.
وی ادامه محور عماریاسر تا آزادراه امیرکبیر را مورد توجه قرار داد و گفت: ۷۰۰ 
متر طولی از این محور خارج از محدوده بوده و تملک آن با راه و شهرسازی است 
که با اتصال این محور به آزادراه امیرکبیر قطعاً یکی از اصلی ترین محورهای 

شهری، بلوار عماریاسر خواهد بود.
سقائیان نژاد ادامه داد: با تکمیل این محور و اتصال به آزادراه امیرکبیر، ۱۷ 

کیلومتر محور آزادسازی و در اختیار مسافران و شهروندان خواهد بود.
مسیر تونل و فاز 5 عماریاسر بیش از 2 کیلومتر خواهد بود 

معاون فنی و عمرانی شهرداری قم نیز دراین بازدید با بیان اینکه کل مسیر تونل 
و فاز ۵ عماریاسر بیش از ۲ کیلومتر خواهد بود، گفت: با توجه به پیش بینی وجود 
ترافیک در این محور، راه های دسترسی مختلفی در نظر گرفته شده تا بتوان میزان 

ترافیک را تا حدودی مدیریت کرد.
عباس حلوایی زاده با اشاره به اجرای پروژه بسط شرقی حرم مطهر اظهار 
داشت: این پروژه در ۱۲۰ هزار مترمربع زیربنا اجرایی می شود که شامل ۳ طبقه 
منفی برای پارکینگ، منفی یک به عنوان ترمینال مسافری و همکف به صورت رواق 

حرم مطهر و مراکز خدمات زائر خواهد بود.
وی آخرین وضعیت پروژه فاز ۵ عماریاسر و تونل غدیر را مورد توجه قرار داد و 
افزود: خاک برداری و جداره سازی تونل از چهارمردان تا خیابان معلم در حال 

انجام است.
معاون فنی و عمرانی شهرداری قم با بیان اینکه کل مسیر تونل و فاز ۵ عماریاسر 
بیش از ۲ کیلومتر خواهد بود، مطرح کرد: با توجه به پیش بینی وجود ترافیک در 
این محور، راه های دسترسی مختلفی در نظر گرفته شده تا بتوان میزان ترافیک را 

تا حدودی مدیریت کرد.
وی با تأکید بر اینکه در این پروژه بیش از ۲ هزار و ۴۰۰ تن میلگرد مصرف شده 
است، ابراز کرد: در بخشی از تونل غدیر پارکینگی به ظرفیت بیش از ۴۰۰ سلول 

تأمین شده است.
با اشاره به ۱۰۰ هزار مترمکعب خاک برداری برای تونل غدیر  حلوایی زاده 
و  برداری  نخاله  مترمکعب  هزار  نیز ۱۰۰  عماریاسر  فاز ۵  برای  کرد:  تصریح 

آواربرداری انجام خواهد گرفت.
وی حجم هزینه کرد عمرانی این پروژه را بالغ بر ۲ هزار و ۵۰۰ میلیارد به غیر 
از تملکات دانست و یادآور شد: متأسفانه کلکسیونی از تأسیسات شهری در 
این پروژه وجود داشت که علیرغم ایجاد وقفه هایی در روند پروژه، با هماهنگی و 

همکاری ها رفع شده است.
تملک ۹0 پلاک در مسیر اجرای پروژه فاز 5 عماریاسر در 18 ماه

مدیر منطقه هفت شهرداری قم  نیز دراین باردید از تملک 9۰ پلاک در مسیر 
اجرای پروژه فاز ۵ عماریاسر با اعتباری بالغ بر ۴ هزار و ۷۰۰ میلیارد ریال خبر داد.
محمد رمضانی با اشاره به تملکات پروژه فاز ۵ عماریاسر اظهار داشت: در این 
زمینه قرارگاهی با دستور شهردار به صورت هفتگی تشکیل شده است که در کنار 
پروژه های شاخص شهر، موارد مربوط به تملکات این پروژه نیز مورد بررسی قرار 

می گیرد.
وی با بیان اینکه از بهمن ۱۴۰۰ تا پایان سال گذشته ، ۷۳ پلاک به ارزش ۳ هزار 
و ۳۰۰ میلیارد ریال تملک شد، ابراز کرد: در سال جاری نیز ۱۷ پلاک به ارزش 
هزار و ۴۰۰ میلیارد ریال تملک شده که در این زمینه تملکات تا خیابان شهید 

فاطمی به اتمام رسیده است.
مدیر منطقه هفت شهرداری قم ادامه داد: بسیاری از مالکان در این پروژه با 
شهرداری همراهی داشتند و برای تعداد محدودی ماده ۸ و تنها ۲ مورد ماده 9 

استفاده شد.
وی با اشاره به ادامه تملکات این پروژه از خیابان شهید فاطمی تا خیابان رسالت 
مطرح کرد: هماهنگی ها با آستانه مقدسه با توجه به سند آستانه ای داشتن، شده 

است و امیدواریم به زودی این تعداد پلاک نیز تملک و محور بازگشایی شود.
انجام روزانه 2000 مترمکعب خاک برداری از پروژه تونل غدیر

سرپرست سازمان توسعه و عمران شهرداری قم نیز دراین بازدید با تأکید بر اینکه 
در پروژه تونل غدیر ۱۰۰ هزار مترمکعب و روزانه ۲ هزار مترمکعب خاک برداری 

صورت می گیرد، گفت: این پروژه 9 هزار مترمربع دیواره سازی دارد.
مسعود بخشی با اشاره به آخرین وضعیت احداث تونل غدیر در بلوار عماریاسر 
اظهار داشت: هم اکنون در ۱۰ جبهه کاری و با حداقل ۱۰ ساعت کاری این پروژه 

در حال اجراست.
وی با بیان اینکه این پروژه در مراحل پایانی قرار دارد، خاطرنشان کرد: سطح این 
تونل تا پایان مردادماه آماده بهره برداری بوده و زیرگذر نیز در حال حاضر حدود ۸۵ 

درصد پیشرفت فیزیکی دارد.
سرپرست سازمان توسعه و عمران شهرداری قم با تأکید بر اینکه در این پروژه 
۱۰۰ هزار مترمکعب و روزانه ۲ هزار مترمکعب خاک برداری صورت می گیرد، ابراز 

کرد: این پروژه 9 هزار مترمربع دیواره سازی دارد.
وی همزمانی انجام پروژه در جبهه های مختلف را سبب تداخل در فعالیت ها 
دانست و گفت: در این شرایط مدیریت مناسبی صورت گرفته تا بتوان به سرعت 

پروژه به مرحله بهره برداری برسد.

مدیرکل بازرسی استان قم تاکید کرد:

حمایت کامل از پروژه های عمرانی شهری

سرپرست سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری قم خبرداد:

برگزاری ۱5۰ جشن عید غدیر
 در سطح شهر قم

سرپرست سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری قم موضوع عفاف و 
حجاب در شهرداری قم را دارای جایگاه ویژه ای دانست و گفت: به صورت ویژه 

در ۷ بوستان شهر غرفه های فرهنگی و عفاف و حجاب برپا می شود.
حجت الاسلام والمسلمین سید احمد طباطبایی نژاد در نود و سومین جلسه 
رسمی و علنی شورای اسلامی شهر قم، گزارشی از اقدامات شهرداری قم در 
دهه ولایت و امامت ارائه داد و اظهار داشت: شهرداری در تمام مراسم های 
روز عید غدیر نقش محوری ایفا کرد و پویش به عشق مولا علی)ع( به صورت 

گسترده در شهر اجرا شد.
وی توزیع ۵ هزار پوستر در سطح شهر را یکی از اقدامات شهرداری دانست و 
افزود: در ۱۵۰ نقطه شهر مراسم و جشن برگزار شد و کاروان ماشینی سازمان 
در همه مناطق شهر برنامه داشته و ۵۰ نقطه شهر به صورت ویژه نورافشانی شد.
سرپرست سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری قم ادامه داد: برگزاری 
تجمع سادات، دیدار با خانواده شهدای سید، نصب تمثال شهدای سادات و 
فراهم کردن شرایط اطعام و مشارکت مردمی در جشن های عید غدیر امسال 

رویداد فوق العاده ای را برای شهر قم رقم زد.
وی نزدیکی هفته عفاف و حجاب نیز مدنظر قرار داد و خاطرنشان کرد: 
موضوع عفاف و حجاب در شهرداری قم جایگاه ویژه ای داشته و همکاری های 
زیادی با قرارگاه ۱9 دی در این خصوص می شود و در نوروز و ماه رمضان، در ۱۵ 
بوستان شهر برنامه های ویژه ای فرهنگی با محوریت عفاف و حجاب برگزار شد.

با  شهر  سطح  در  فرهنگی  برنامه های  تمام  کرد:  تصریح  نژاد  طباطبایی 
مشارکت ارگان های فرهنگی برگزار می شود و با توجه به کمک های خاص ریالی 
شهرداری، به صورت ویژه در ۷ بوستان شهر غرفه های فرهنگی و عفاف و حجاب 

برپا می شود.
 وی برگزاری ۱۰ عملیات فرهنگی در روز ۱۳ آبان را یادآور شد و خاطرنشان 
کرد: در ۱۰ بوستان حاشیه شهر برنامه های فرهنگی داشته و اجتماع بانوان 
محجبه در ۱۰ ماه گذشته به خوبی برگزارشده است و طرح محراب شهر نیز در 
۵ محور اصلی که یکی از آن ها عفاف و حجاب است در تعامل با مساجد اجرا 

می شود. 
سرپرست سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری قم در پایان تأکید 
کرد: کمک ها و حمایت های شهرداری قم از گروه های جهادی برای برگزاری 
برنامه های فرهنگی ادامه خواهد داشت و شهرداری رسالت خود را در این حوزه 

فراتر از وظایف ذاتی خود انجام می دهد.
 

رئیس حوزه هنری استان قم خبرداد:

آغاز به کار فعالیت های تابستانه
 حوزه هنری 

رئیس حوزه هنری استان قم از آغاز به کار فعالیت های تابستانه حوزه هنری 
خبر داد و گفت:  برنامه های مختلف فرهنگی، آموزشی و هنری برای اعضا و 
علاقه مندان به حوزه هنر در قالب نشست و کارگاه های تخصصی تدارک دیده 

شده است.
سید مهدی حسینی در گفت و گویی اظهارداشت: واحد آموزش و پژوهش 
حوزه هنری استان قم در تابستان امسال دوره های آموزشی در زمینه های 

هنری برگزار می کند.
وی افزود:  دوره ها در قالب هنرهای تجسمی، ادبیات، ادبیات نمایشی، 
نمایشی، تجسمی و تصویری در زمینه های اکران و نقد فیلم، کتاب خوانی، 
نقد و بررسی کتاب و داستان و شعر و ترانه خوانی است. وی شاخه های آموزشی 
هنرهای تجسمی را شامل طراحی و نقاشی، حجم سازی و پیکرتراشی روی 

چوب، تذهیب، مینیاتور، خوشنویسی و برخی دیگر رشته ها عنوان کرد.
حسینی از ارایه خدمات کمک آموزشی و وسایل آموزش از قبیل سی دی 
و کتاب خبرداد و افزود: در کنار این دوره ها برای هنرجویان امکانات شرکت 
در برنامه های آموزشی و پژوهشی حوزه هنری استان قم که به صورت ماهیانه 

انجام می شود نیز فراهم شده است.
وی از برگزاری ویژه برنامه هایی همچون محفل قم پز در چهارشنبه های اول 
هر ماه خبر داد و گفت: سرناد نیز محفل ترانه است که با حضور علاقه مندان در 

این حوزه در چهارشنبه های سوم هر ماه برگزار می شود.
رئیس حوزه هنری استان قم ادامه داد: آخر هر ماه عصرانه داستان برگزار می 
شود که به کتاب خوانی و نقد کتاب با حضور نویسندگان کتاب پرداخته می 

شود. 
دوره های آموزشی سرآغاز و شعر مدرس از دیگر برنامه های مختلف فرهنگی، 
آموزشی و هنری تابستانه حوزه هنری استان قم است که حسینی به آن اشاره 
کرد. وی گفت: محفل شعر »بهار نارنج« ویژه بانوان به صورت ماهانه و توسط 

واحد آفرینش های ادبی حوزه هنری استان قم برگزار می شود.
حسینی از برگزاری کارگاه ها و نشست های تخصصی به عنوان دیگر برنامه 
های تابستانه خبرداد و بیان کرد: نشست صبح تماشا از جمله این برنامه هاست 

که به نقد آثار برگزیده جشنواره داستان انقلاب اختصاص دارد.
 

مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان قم خبرداد

اختصاص۱4 هزار میلیارد ریال 
تسهیلات برای افزایش اشتغالزایی 

برای  مختلفی  اعتبارات  گفت:  قم  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  مدیرکل 
گسترش اشتغال در استان قم تخصیص داده شده  که از جمله آن تخصیص 
۱۴ هزار و ۷۵ میلیارد ریال تسهیلات در قالب )موضوع جزء ۲ بند ب تبصره ۱۶ 

قانون بودجه سال ۱۴۰۱( براساس بخشنامه بانک مرکزی است.
وحید وزیری راد در گفت وگویی اظهارداشت : این میزان اعتبار با محوریت ۱۳ 
دستگاه اجرایی و توسط ۱۸ بانک عامل در استان قم در حال پرداخت است که 
عملکرد دستگاه های اجرایی مورد نظر و بانک ها در این موضوع برای سرعت 
بخشیدن به روند انجام کار )در نهایت تا پایان تیرماه جاری( به صورت مستمر 

رصد و کنترل می شود.
وی تاکید کرد: برای افزایش سطح اشتغال در قم با همکاری سایر دستگاه های 
اجرایی از ظرفیت اشتغالزایی همه بخش های اقتصادی استان همچون حوزه 
صنعت، خدمات، گردشگری،  کشاورزی،  تعاون، مشاغل خانگی و دیگر موارد 

استفاده می کنیم.
مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی قم همچنین گفت: بر اساس برنامه ریزی 
و ۲۱۴  هزار  امسال، ۲۰  قم  در  اشتغال  ایجاد  تعهد  میزان  گرفته،  صورت 
با همکاری  این میزان فرصت شغلی در بخش های مختلف  مورد است که 

دستگاه های اجرایی استان محقق خواهد شد.
وی افزود: در همین رابطه به منظور پایش مستمر وضعیت اشتغال ایجاد شده 
در استان قم، دستگاه های اجرایی مورد نظر در این برنامه، موظف هستند 
اطلاعات اشتغال ایجاد شده در بخش خود را در سامانه ملی رصد اشتغال 

کشور ثبت کنند.
وی ادامه داد: بر این اساس، ۲9 دستگاه باید اطلاعات اشتغال ایجاد شده 
در مجموعه خود را با توجه به تعهد مورد نظر، ثبت کنند و در این خصوص 
مکاتبه های لازم توسط اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان  با آن ها برای 
سرعت بخشیدن به این کار انجام شده است تا با پیشرفت در ثبت اطلاعات، 

شاهد ارتقاء رتبه استان در سامانه رصد اشتغال کشور باشیم.
گفتنی است قم به دلایل مختلف همچون موقعیت زیارتی و قرارگرفتن در 
شاهراه مواصلاتی کشور دارای ظرفیت های گسترده ای برای اشتغالزایی در 
بخش های تولیدی و خدماتی است و مسوولان استان تاکید دارند با فراهم 
کردن شرایط لازم برای سرمایه گذاری در حوزه صنعت، کشاورزی، گردشگری 
و سایر بخش ها، از فعالان اقتصادی برای راه اندازی کسب و کارشان حمایت 

خواهد شد.

عکاس :حمید اکبری

وصول  گفت:  قم  استان  مالیاتی  امور  مدیرکل 
درآمدهای مالیاتی استان در سال ۱۴۰۱ در مقایسه 
با سال قبل از آن، حدود ۶۰ درصد رشد داشته است.
حسین نیروبخش به مناسبت هفته مالیات )۱۶ 
تا ۲۳ تیرماه( در گفت وگویی در خصوص جزییات 
مالیات وصول شده در استان، بیان داشت: اداره کل 
امور مالیاتی قم با بهره مندی از مشارکت حداکثری 
خود  کارکنان  تلاش  و  استان  اقتصادی  فعالان 
توانست در سال ۱۴۰۱ مبلغ تقریبی سه هزار و ۸۵۰ 

میلیارد تومان از درآمدهای مالیاتی را وصول نماید.
وی افزود: همچنین در سال ۱۴۰۱ مبلغ تقریبی 
یک هزار و ۳۸۰ میلیارد تومان عوارض ارزش افزوده 

به شهرداری ها و دهیاری های استان پرداخت شد 
که در مقایسه با سال قبل حدود ۳۳۵ درصد رشد را 

نشان می دهد.
وی ادامه داد: سهم پرداخت شده به شهر قم از 
محل عوارض ارزش افزوده نیز مبلغ تقریبی یک هزار 
و ۲۵۰ میلیارد تومان است که نسبت به سال قبل 
رابطه،  حدود ۳9۷% رشد داشته است؛ در همین 
فاز دوم بوستان خضر نبی، پیاده راه ارم، مجموعه 
ورزشی شهیدان جودی، مجموعه ورزشی ذوالفقار، 
بلوار شهید اسماعیل صادقی، بوستان زائر کنار خضر 
نبی)ع(  و بوستان ارکیده جنب بلوار شهید صادقی، 
تعدادی از طرح های شهری انجام شده در شهر قم از 

محل مالیات و عوارض ارزش افزوده است.
خود  سخنان  از  دیگری  بخش  در  نیروبخش 
هوشمند سازی فرآیندهای مالیاتی و مالیات ستانی 
مبتنی بر داده ها را از دستاوردهای بی نظیر سازمان 
امور مالیاتی کشور دانست که در کنار تلاش های 
این  کارکنان  مجموعه  ناپذیر  خستگی  و  بی وقفه 
سازمان و همراهی مودیان مالیاتی موجب تحقق 
از  تقریبی %۵۷  تامین  و  مقاومتی  اقتصاد  عملی 
هزینه های اداره کشور از محل درآمدهای مالیاتی و 
گام نهادن در مسیر قطع وابستگی کشور از صادرات 
ذخایر سرزمینی، همچون نفت و گاز و خام فروشی 

شده است.

مدیرکل امور مالیاتی استان قم خبرداد:

رشد ۶۰درصدی وصول درآمدهای مالیاتی


